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OBČINA ŠTORE
Cesta XIV. divizije 15, 3320 ŠTORE
E: obcina@store.si
T: 03/780 38 40
www.store.si

Uradne ure in uradne ure po telefonu:
ponedeljek: od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 15.00
sreda: od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 17.00
četrtek: odprta samo sprejemna pisarna
petek: od 9.00 do 13.00

Uradne ure župana Mirana Jurkoška:
ponedeljek-četrtek: od 7.30 do 9.00
sreda: od 15.00 do 17.00

KRAJEVNA SKUPNOST SVETINA
Svetina 6, 3220 ŠTORE
T: 00/780 38 40

Uradne ure krajevne skupnosti Svetina:
po predhodnem dogovoru na T: 031 426 869 (Marko Preložnik)

Odbor za izdajo časopisa si 
pridržuje pravico do sprememb 
in krajšanja prispevkov, če je 
le-to potrebno.

Prispevke s fotografijami 
pošljite po pošti na CD-ju 
ali na elektronski naslov: 
obcina@store.si, 
store.obcina@gmail.com.
Zaradi predvidenega izida 
naslednje številke v oktobru 
2019 pričakujemo vaše 
prispevke do 
15. septembra 2019.

Odgovorna urednica: 
Ivanka Tofant

Prispevke lektorirala: 
Mojca Rožman

Uredniški odbor: 
Rosvita Jager
Mojca Rožman
Cvetka Šuster
Ivanka Tofant
Dušan Volavšek

Foto naslovnice: 
Uroš Urlep

Foto zadnja stran: 
Rosvita Jager

Prispevke zbrala: 
Nena Kopinšek

Priprava za tisk: 
Grafika Gracer, d.o.o.
Lava 7b, Celje

Štorski občan izhaja v nakladi 
1700 izvodov. Poštnina plačana 
pri pošti Štore. Na osnovi Zakona 
o davku na dodano vrednost (Ur. 
l. RS št. 89/98, 17/00, 19/00, 
27/00, 66/00) se za glasilo plačuje 
22 % davek na dodano vrednost.



Od prejšnjega občinskega praznika je preteklo 365 dni. Sliši se veliko, a za vse 
naloge, ki jih želimo narediti, veliko premalo. Življenje so nam bogatili tako lepi in 
veseli dogodki kot tudi kakšni manj prijetni, iz vseh pa izhajamo bogatejši za nova 
spoznanja in izkušnje. 
V vsakdanji politiki se vse prevečkrat delimo na "vaše" in "naše" ter slepo sledimo 
nekim ideologijam ali posameznikom. Sam sem si vsa ta leta, odkar sem župan, 
prizadeval, da smo delovali enotno, brez delitve na koalicijo in opozicijo, in s pono-
som lahko povem, da smo veliko večino odločitev v našem občinskem svetu sprejeli 
soglasno. Pri vsakem sestavljanju proračuna ali rebalansa proračuna se spopadamo 
z večno težavo, ko je na eni strani preveč želja in potreb, na drugi strani pa premalo 
denarja, da bi-le te lahko uresničili. 
Veliko sem na terenu, med občani, zato vidim težave in imam pregled nad potrebami 
celotne občine. Pogosto nam ob izvedbi kakšnega projekta kdo očita, da projekt 
ni bil potreben in da bi bila kakšna druga stvar nujnejša. Verjemite mi, da smo po-
gostokrat v precepu, kaj postoriti najprej in kje, da bo zadovoljnih čim več občanov. 
Na voljo je le omejeno sredstev in ta moramo porabiti ne samo racionalno, ampak 
tudi pravično - za vse občane, za vsa območja občine, za vsa področja življenja. In 
tega ni malo. 
V preteklem letu smo poleg vseh zakonsko določenih nalog in za katere je porabljen tudi največji del občinske 
pogače, veliko vlagali v cestno in komunalno infrastrukturo, med katerimi je nedvomno največji projekt rekon-
strukcija ceste Svetina-Kanjuce-Šentrupert. Obnavljali in dograjevali smo kanalizacijske in vodovodne siste-
me, sanirali smo plazove. Uredili smo okolico oz. vrt pri osnovni šoli, s pomočjo EU sredstev opremili sedem 
otroških igrišč na različnih lokacijah v občini. 
Veliko vlaganj je bilo tudi na področju gasilstva in civilne zaščite, šolstva, kulture in razvoja turizma. Kupili smo 
objekt nekdanje srednje šole ŠKIMC, nekaj zemljišč in prostore bivše trgovine na Svetini.
Nemalo sredstev in časa smo namenili v pripravo različne projektne dokumentacije za občinski prostorski 
načrt, kanalizacijske sisteme, za kolesarske povezave ter novo športno dvorano pri osnovni šoli. Za rezultate 
tega dela upam, da bodo kmalu vidni, o njih je bilo veliko povedanega že v javnosti, samo na kratko pa bom 
predstavil, v kakšni fazi so trenutno ti projekti. 
Za projekt kanalizacij v aglomeraciji Štore trenutno zaključujemo pridobitev gradbenih dovoljenj. V mesecu 
juniju nameravamo skupaj z občino Vojnik in Mestno občino Celje vložiti vlogo na Ministrstvo za okolje in 
prostor za sofinancerska sredstva. Za kolesarske poti se pripravlja projekt za izdajo gradbenega dovoljenja, za 
športno dvorano pa smo tudi že vložili vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja, takoj za tem pa bomo začeli z 
aktivnostmi za pridobitev sofinancerskih sredstev na Eko skladu in drugod. 
Naši letošnji največji investiciji v cestno infrastrukturo bosta izgradnja pločnika v Ulici Karla Vovka in cesta v 
Stražo. Na Direkciji za ceste sem dobil informacijo, da bodo z rekonstrukcijo ceste Štore-Svetina na odseku od 
Štor do Toplice pričeli še v tem letu. Uspeli pa smo jih prepričati, da so in še bodo v teh dneh pokrpali najbolj 
problematične odseke ceste do Svetine. 

Občanke in občani: občina ste vi, mi smo tukaj zaradi vas. Trudimo se delati dobro, vedno gledamo naprej 
ter ob izvajanju enega projekta pripravljamo in načrtujemo že drugega. Da smo razvojno uspešni in s pono-
som gledamo na minulo leto, gre zahvala vsem sodelavcem, občinskemu svetu in vsem drugim, ki kakorkoli 
prispevajo k razvoju in večji prepoznavnosti naše občine. Svoje storitve skušamo ves čas izboljševati, vam jih 
približati in olajšati. 

Dobra volja in sodelovanje med nami in občani se kažeta na najrazličnejše načine. Izpostavil bom enega, ki 
se mi zdi zelo pomemben. Na občini namreč urejamo veliko pravnih zadev z občani (npr. odmerjamo ceste, 
urejamo lastništvo cest, pridobivamo služnostne pravice za gradnjo kanalizacij ali vodovodov itd.). Z veseljem 
ugotavljam, da je velika večina občanov pri tem pripravljena sodelovati ter neodplačno bodisi odstopiti svoja 
zemljišča za ceste, bodisi jih obremeniti s služnostno pravico. To pomeni, da se občani zavedate, da zemljišča 
ne odstopate ali obremenjujete v korist občine kot institucije, ampak v korist njenih ljudi, to je sokrajanov, ki 
bodo to infrastrukturo uporabljali. Velikokrat slišim tudi vzpodbudne besede, da se veselijo razvoja, zato so 
tudi pripravljeni pomagati. Vsem se na tem mestu iskreno zahvaljujem. 

Spoštovani!
Theodore Roosevelt je nekoč dejal: "V kateremkoli trenutku odločitve je najboljša stvar, kar jih lahko naredite, 
ta, da naredite pravo stvar, druga najboljša stvar je, da naredite napačno stvar, in najslabša stvar, kar jih lahko 
naredite, je, da ne naredite ničesar." 
Med nami je veliko ljudi, ki znajo, ki hočejo in ki delajo prave stvari, ter veliko ljudi, ki jim ni vseeno za druge. 
Takšni so tudi letošnji občinski nagrajenci, zato jim velja posebna zahvala in iskrene čestitke.

Hvala, ker imate radi Štore!
    Miran Jurkošek, župan

Spoštovani občanke in občani!
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AKTUALNO

Povzetek zapisnika
4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠTORE,

ki je bila v torek, 15. aprila 2019, ob 15.30 v veliki sejni sobi Občine Štore.

Sprejet je bil naslednji DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnikov 2. in 3. redne seje občinske-

ga sveta.
2. Zaključni račun proračuna občine Štore za leto 

2018.
3. Zadolžitev občine Štore v proračunu za leto 2019 

iz naslova 23. člena Zakona o financiranju občin. 
4. Zadolževanje občine Štore za upravljanje z dol-

gom občinskega proračuna za leto 2019.
5. Letni program športa za leto 2019.
6. Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 

pomoč družini na domu v občini Štore.
7. Sklep o določitvi ekonomskih cen za programe 

predšolske vzgoje v Vrtcu Lipa.
8. Imenovanje predstavnika v svet lokalnih skupnos-

ti Centra za socialno delo Celje.
9. Mnenje glede preoblikovanja pošte Štore v po-

godbeno pošto.
10. Pobude in vprašanja.

Občinski svet občine Štore je na svoji 4. seji potrdil zapis-
nik 2. seje z dne 15. 1. 2019 s popravkom in zapisnik 3. 
seje občinskega sveta z dne 13. 2. 2019. Sprejel je Odlok 
o zaključnem računu proračuna občine Štore za leto 2018 
in potrdil zadolževanje občine za izvrševanje proračuna za 
leto 2019 iz naslova 23. člena Zakona o financiranju ob-
čin v višini 64.160 EUR za izvedbo investicije »Hodnik za 
pešce v Ulici Karla Vovka«. Obrestna mera kredita je 0,0 % 
(brez EURIBOR), odplačilna doba pa 9 let z enoletnim mo-
ratorijem (1+9) in z možnostjo predčasnega vračila kredita. 
Kredit zapade v vračilo leta 2021 in se vrača v dveh letnih 

anuitetah, pri čemer prva zapade v plačilo 15. marca pro-
računskega leta, druga pa 15. septembra proračunskega 
leta. Občinski svet je sprejel tudi Letni program športa v 
občini Štore za leto 2019. 

S 1. 5. 2019 je občinski svet podal soglasje k ceni so-
cialnovarstvene storitve pomoč družini na domu, ki jo je 
predlagal izvajalec storitve Dom ob Savinji Celje – Cen-
ter za pomoč na domu, in sicer v višini 20,94 EUR na 
uro in 25,25 EUR na uro ob nedeljah ter 26,12 EUR ob 
praznikih. Ob upoštevanju subvencije občine Štore znaša 
prispevek uporabnika za uro opravljene storitve pomoči 
na domu 5 EUR. 

Od 1. 5. 2019 velja tudi nov sklep o določitvi cen progra-
mov v Vrtcu Lipa:
1. Prvo starostno obdobje (otroci do 3 let)
CELODNEVNI PROGRAM DO 9 UR 485 EUR
2. Drugo starostno obdobje (otroci 3–6 let)
CELODNEVNI PROGRAM DO 9 UR 328 EUR
3. Kombinirani oddelki 
in starostno homogeni oddelki 3–4-letnih otrok
CELODNEVNI PROGRAM DO 9 UR 364 EUR

Občinski svet občine Štore je imenoval Majo Godec kot 
predstavnico občine Štore v svet lokalnih skupnosti Cen-
tra za socialno delo Celje. Na prošnjo Pošte Slovenije je 
dal pozitivno mnenje k preoblikovanju pošte Štore v po-
godbeno pošto s pobudo, da bo delovni čas pogodbene 
pošte ob delavnikih neprekinjeno vsaj med 7.30 in 17. ali 
18. uro ter krajši delovni čas tudi ob sobotah.

Povzetek zapisnika
5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠTORE,

ki je bila v torek, 13. maja 2019, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Štore

Sprejet je bil naslednji DNEVNI RED:
1. Potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sve-

ta.
2. Poročilo o delu in načrti Zdravstvenega doma Cel-

je (Zdravstvene postaje Štore).

3. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne 
službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v občini 
Štore na področju programa splošne ambulante v 
socialnovarstvenih zavodih – skrajšani postopek.

4. Odlok o 1. rebalansu proračuna občine Štore za 
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leto 2019.
5. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem občine 

Štore za leto 2019.
6. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve – 

skrajšani postopek.
7. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra lokalne-

ga pomena.
8. Uskladitev poteka dela meje med občino Štore in 

Mestno občino Celje.
9. Podelitev priznanj občine Štore.
10. Pobude in vprašanja.

Občinski svet občine Štore je na svoji 5. redni seji potrdil 
zapisnik svoje 4. seje z dne 15. 4. 2019. Direktorica Zdrav-
stvenega doma Celje, mag. Alenka Obrul, je na 5. seji po-
ročala o delu in načrtih Zdravstvenega doma Celje in Zdrav-
stvene postaje Štore. Občinski svet je nato sprejel Odlok 
o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni 
zdravstveni dejavnosti v občini Štore na področju progra-
ma splošne ambulante v socialnovarstvenih zavodih, in si-
cer v predvidenem obsegu 0,45 tima na področju progra-
ma splošne ambulante v Domu Lipa Štore. Občinski svet 

je sprejel tudi 1. rebalans proračuna občine Štore za leto 
2019 ter dopolnjen Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
občine Štore za leto 2019. Sprejel je tudi Odlok o določitvi 
stroškov lokacijske preveritve in sklep, s katerim je uskladil 
potek dela občinske meje med občino Štore in Mestno ob-
čino Celje, tako da se del dvorišča ob stanovanjski hiši, ki je 
bilo doslej na območju dveh občin, s to uskladitvijo priključi 
v občino Štore. 

Pred občinskim praznikom, ki ga praznujemo 1. junija, pa je 
občinski svet na predlog komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja odločil tudi o podelitvi priznanj občine 
Štore. V letu 2019 občina Štore v skladu s sklepom, spreje-
tim na 5. seji občinskega sveta, podeli srebrni grb Marjanu 
Tržanu in štiri bronaste grbe: Rosviti Jager, Janezu Gradiš-
niku, družbi Interstar d.o.o. in Planinskemu društvu Železar 
Štore.

Gradivo za seje občinskega sveta je dostopno na spletni 
strani www.store.si pod zavihkom Organi občine, Občinski 
svet.

dobitnik
SREBRNEGA GRBA OBČINE ŠTORE 

Marjan Tržan se je rodil in živel v Štorah do leta 1960, ko se je preselil v Prožinsko vas. Kot občan 
v tedanji Krajevni skupnosti Štore je sodeloval pri gradnji krajevnih cest in bil predsednik režijske-
ga odbora in zaslužen za izgradnjo ceste na odseku od Klinarja do Tržana.

Kljub skrbi za tri otroke se je takoj aktivno vključil v delo Prostovoljnega gasilskega društva 
Prožinska vas, kjer je bil v različnih obdobjih poveljnik, tajnik in dva mandata tudi predsednik. 
To znanje mu je vzbudilo idejo, da se je kot podjetnik ukvarjal s prodajo gasilske opreme, kar je 
prenesel tudi na sina, kateremu še vedno pomaga s svojimi bogatimi izkušnjami.

Po upokojitvi se je včlanil v Društvo upokojencev Štore. Kot član upravnega odbora društva 
aktivno sodeluje pri pripravi in organizaciji različnih srečanj in občnih zborov.
Z veseljem in ljubeznijo goji vinsko trto, njegov pridelek Sauvignon in Laški rizling dobivata visoke 

ocene pri ocenjevanju vin v organizaciji Društva vinogradnikov in kletarjev Polič Štore, kjer je tudi predsednik nadzornega 
odbora.

Marjan Tržan je tudi kreativno sodeloval pri razvoju občine: dva mandata je bil predsednik občinskega sveta občine Štore, 
kasneje pa član občinskih komisij, kjer si je prizadeval predvsem za napredek in razvoj manj razvitih predelov občine Štore.
Marjan Tržan je gospod, ki je predvsem s svojo dobro voljo, vztrajnostjo in nesebičnim delom dokazal, da lahko človek 
aktivno deluje v korist lokalne skupnosti na različnih področjih od rane mladosti do zrelejših let.

Marjan Tržan,
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dobitnik
BRONASTEGA GRBA OBČINE ŠTORE 

Planinsko društvo Železar Štore uspešno deluje od leta 1972. Od leta 2012 članstvo v dru-
štvu niha od 90 do 110 članov. Imajo  tudi dva planinska vodnika z licenco. V društvu deluje 
več skupin. Najbolj udarna skupina so "Pohodniki", ki raziskujejo visoke gore in skrivnosti le-
denikov. Skupina "Korenine" je povezana z Društvom upokojencev – skupaj organizirajo izle-
te. Društveni program pa je narejen za tiste udeležence, ki zmorejo lahke in deloma zahtevne 
ture. S Turističnim društvom organizirajo razne skupne prireditve. Vso njihovo delo temelji na 
prostovoljstvu.

V letu 2010 so svoje sile usmerili v delo z mladimi. Uspešno sodelujejo z Vrtcem Lipa, kjer 
je močna skupina CICI planincev z vzgojiteljicami, in  OŠ Štore z učenci od 1. do 3. razreda 
– Mladi planinci z odlično mentorico. Skupaj odkrivajo in spoznavajo lepote bližnjih gričev 
ter malo bolj oddaljenih hribov. Na zaključnih pohodih so prisotni tudi starši in svojci, kar še 
polepša in popestri naša doživetja. Kot so še sami dodali: "Delo z mladimi je nam, vodnikom 

in spremljevalcem, v veliko veselje, saj skupaj preživimo veliko lepih in nepozabnih trenutkov."

Planinsko društvo Železar Štore,

dobitnik
BRONASTEGA GRBA OBČINE ŠTORE 

So gradbeno podjetje iz naše občine, ki že  vrsto let  naročnikom nudi strokovno in kakovo-
stno izvedbo gradbenih projektov in investicij od prenove do novogradnje na področju Štor, 
Celja in širše okolice, po vsej Sloveniji in tudi v tujini. Njihovi začetki segajo že v leto 2000, 
po letu 2008 pa so z nakupom prostora v industrijski coni Štore postavili temelje podjetja, 
ki jim služi pri delu še danes. Tako so lahko zaradi širitve dejavnosti na območju zaposlili 20 
delavcev iz bližnjega okoliša. 

Že več let sodelujejo tudi z različnimi obrtniki, s pomočjo katerih lahko prevzamejo tudi večje 
projekte in jih v celoti organizirajo, časovno usklajujejo posamezna dela in izvajalce ter projekt 
zanesljivo izvedejo tudi do zaključne gradbene faze v dogovorjenem roku. Ukvarjajo se z 
nizkimi in visokimi gradnjami: gradijo ceste, pločnike in komunalne vode, postavljajo temelje 
za razne objekte, urejajo okolice, nudijo strojne izkope za kanalizacijo, plinovode, vodovode 

in novogradnje. V domačem okolišu in po širni Sloveniji so znani predvsem po zanesljivosti ter pridnih rokah delavcev, ki 
izhajajo predvsem iz železarskega okolja občine Štore. So torej uspešno podjetje z jasno vizijo.

Interstar d.o.o.,
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dobitnica
BRONASTEGA GRBA OBČINE ŠTORE 

Rosvita Jager v Štorah živi že več kot tridesetletje. V Štorah si je ustvarila dom in družino. V 
prvih letih je svoje življenje namenila predvsem družini, službi  in ustvarjanju doma. Kasneje 
pa, ko je bilo več časa se je začela vključevati v društva in z njimi sodelovati na raznih pod-
ročjih. Dolga leta je sodelovala je v Turističnem društvu Štore in ŠD Kovinar Štore. Vedno jim 
je pri akcijah, pohodih in prireditvah priskočila na pomoč. Navkljub vsakodnevnim opravilom 
in skrbi za družino je v času službovanja zaključila še študij ob delu. 

Ob vsem tem je našla čas za sprostitev v ljubiteljskem fotografiranju, kar pa z veseljem opra-
vlja še danes. Uspešno deluje na področju ljubiteljske fotografije, s čimer doprinese k pre-
poznavnosti kraja, prizadevno dela na družbenem področju, sodeluje z društvi v občini in ni 
ji težko zanje porabiti svoj prosti čas tudi v dobrobit kraja oziroma naše občine. Priznanje 
prejme zaradi večletnega vestnega spremljanja vseh dogodkov v našem kraju, ko bo marsikaj 

zaradi njenih izrednih fotografij in njene aktivnosti ostalo zabeleženo v zgodovini kraja. S svojimi fotografijami je ime občine 
in njene lepe kotičke ponesla v širšo Slovenijo. Tako so nekateri ljudje spoznali, da Štore ni le industrijski kraj, ampak tudi 
kraj z veliko naravnimi lepotami, zgodovinskimi zanimivostmi, domačo obrtjo in zanimivimi ljudmi. To je prikazala tudi v Že-
lezarskem muzeju na Teharjah na razstavi svojih fotografij decembra 2017 z naslovom Občina Štore-biseri krajine. Poleg 
fotografiranja kraja in sodelovanja na prireditvah odkriva znane ali manj znane obraze v občini in prav prijetno je brati vse 
njene zapise v časopisu. Občino Štore predstavlja tudi na spletni strani oz. facebook strani pod imenom Štorske novice, 
kjer ažurno objavlja fotografije kraja, kulturnih ter drugih dogodkov.

Rosvita Jager,

dobitnik
BRONASTEGA GRBA OBČINE ŠTORE 

Janez Gradišnik se je rodil v Javorniku nad Štorami. Letos bo praznoval visok življenjski jubilej, 
90. rojstni dan. Štirideset let in sedem mesecev delovne dobe je na njem vsekakor pustilo 
nekaj zdravstvenih problemov, vendar jih je uspešno skrival s svojim izjemnim darom za glas-
bo, humorjem, prostovoljnim delovanjem na mnogih področjih ter ljubezni do svojega kraja, 
ki ga je v vseh letih pomagal razvijati do te mere, da je Svetina postala ena najlepših vasi v 
Sloveniji. Kljub svoji takratni mladosti je bil udeleženec NOB. Leta 1941, ko se je ustanovila 
1. celjska partizanska četa, je 20. julija v neposredni bližini njegovega doma priložnostno ob-
veščal o stanju na terenu poveljujoče v četi. Vrsto let je vodil tudi štorsko organizacijo ZZB.  Bil 
je tudi predsednik Krajevne skupnosti Svetina. Veliko zaslug mu lahko pripišemo pri izgradnji 
Vrunčevega doma, ki je bil zgrajen z udarniškim delom članov borčevske organizacije Štore. 

Pomagal je pri postavitvi vseh partizanskih spomenikov in spominskih obeležij iz druge sve-
tovne vojne. Borbeni duh pa je Janez Gradišnik obdržal tudi v osamosvojitveni vojni za Slovenijo leta 1991. Kot predsednik 
KS Svetina je bil zaradi vojaških znanj imenovan za vodjo obrambnih priprav. Pridobil si je tudi status veterana in je danes 
član Veteranske organizacije občine Štore. Janez Gradišnik je tudi velik ljudski godec. Diatonično harmoniko igra praktično 
že od malih nog. Igral je na stotinah porok. Z njim so igrali mnogi znani in manj znani muzikantje iz bližnje in širše okolice. 
Poleg tega pa je tudi vedno nastopal v vlogi humorista, za kar je prejel kar lepo število pisnih priznanj. 

Janez Gradišnik,
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dobitnik
PRIZNANJA ŽUPANA

Medobčinsko društvo delovnih invalidov Celje med številnimi drugimi dejavnostmi veliko 
pozornosti namenja reševanju socialnih in zdravstvenih problemov članov, med katerimi 
so tudi naši občani. Z aktivnim delovanjem na območju občine Štore pomembno prispeva 
pri skrbi in pomoči sočloveku ter pri ohranjanju pozitivnih vrednot. 
Društvo uspešno deluje že 50 let. Pod vodstvom predsednice Dragice Mirnik dobro so-
deluje z Občino Štore in aktivno sodeluje na prireditvah v občini. 

V prostorih nekdanje srednje šole ŠKIMC pod okriljem MDDI Celje uspešno deluje SH-
RAMBICA, v kateri lahko vsakdo, ki potrebuje oblačila, igrače, šolske potrebščine ali ra-
zne pripomočke, najde kaj uporabnega.

Medobčinsko društvo delovnih invalidov Celje,

Prireditev ob prazniku občine 
Štore s podelitvijo priznanj

Osrednja prireditev ob občinskem prazniku je potekala v pe-
tek, 31. maja, v Kulturnem domu Štore. Ob bogatem kul-
turnem programu smo podelili občinska priznanja zaslužnim 
občanom, ki so s svojim delom dali pečat življenju v naši ob-
čini. Pred začetkom slovesnosti je Pihalni orkester štorskih 
železarjev pred kulturnim domom zaigral nekaj skladb in tako 
otvoril pričetek prireditve. Prireditev se je nadaljevala v dvo-
rani kulturnega doma. Po slovenski himni, ki jo je odlično od-
pela Špela Florjanič, je župan Miran Jurkošek nagovoril vse 
navzoče. Obiskovalci so lahko uživali ob gledanju in posluša-
nju mladih, ki so jih prevzeli z glasbenimi nastopi. 
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V duetu sta nastopili Zala Zupan in Nika Drobne s pesmijo 
Vsi ljudje hitijo, osrednji glasbeni gostje, člani skupine Eros, 
so navdušili z naslednjim izborom pesmi: Slovenec sem, Po 
jezeru, Triglav, moj dom, in Pijmo, bratci, vince ter na koncu 
MPZ OŠ Štore, ki je zapel tri skladbe: Lemon tree, Ena pe-
sem in Hail Holy Queen. 

Sledilo je skupinsko fotografiranje vseh nagrajencev.

Zahvaljujemo se Pihalnemu orkestru štorskih železarjev, 
vsem nastopajočim učencem Osnovne šole Štore in zboro-
vodji Špeli Florjanič, da so s svojim nastopom polepšali ta 
dogodek, osrednjim gostom – skupini Eros, kuhinji Vrtca Lipa 
Štore in Osnovne šole Štore, ki so poskrbeli za odlično po-
gostitev, Cvetličarni Novak za okrasitev dvorane in izdelavo 
šopkov za naše nagrajence, fotografu Urošu Urlepu, tehniku 
Primožu Kaluži ter povezovalcu prireditve, g. Luki Žerjavu.
Iskreno čestitamo vsem letošnjim občinskim nagrajencem, 
saj dajejo s svojo delavnostjo in prizadevnostjo za napredek 
kraja občini Štore veliko dodano vrednost.  Zahvaljujemo se 
vam za vaš trud in prizadevno delo, s katerim bogatite in za-
znamujete našo lokalno skupnost. 

Ob prazniku občine Štore čestitamo tudi vsem občankam in 
občanom. Želimo vam čim več medsebojnega sožitja, so-
delovanja pri uresničevanju ciljev, osebnega zadovoljstva in 
optimizma. Življenje je lepo, če si takega naredimo. Vsi sku-
paj. Naredimo si življenje lepo. Sebi in drugim. Le tako bomo 
dobro želi. 

Nena Kopinšek,
foto: Uroš Urlep
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Lokalna akcijska skupina (LAS) Razno-
likost podeželja je bila ustanovljena kot 
pogodbeno partnerstvo oktobra leta 
2015. Ustanovile so jo lokalne skup-
nosti, javni zavodi, podjetja, zadruga, 
društva, kmetije in posamezniki z ob-
močja občin Celje, Laško, Štore in Voj-
nik z namenom pridobivanja evropskih 
sredstev za razvoj podeželja. Vlogo vo-
dilnega partnerja, ki skrbi za delovanje 
LAS, je prevzela družba Simbio d.o.o. 
Ob ustanovitvi LAS je bila pripravljena 
Strategija lokalnega razvoja (SLR), ki so 
jo na Ministrstvu za kmetijstvo, gozdar-
stvo in prehrano ter Ministrstvu za go-
spodarski razvoj in tehnologijo potrdili 
septembra 2016.

Na podlagi SLR je območje pridobilo 
1.426.100,00 EUR evropskih sredstev 
iz Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja in Evropskega sklada 
za regionalni razvoj. Sredstva so name-
njena razvoju in animaciji območja ter 
izvajanju operacij (projektov) na upravi-
čenih območjih omenjenih štirih občin 
in jih LAS razdeljuje na podlagi prispelih 
vlog na javne pozive. Približno polovico 
sredstev, namenjenih za operacije, je 
bilo dodeljenih z razpisoma v letih 2016 
in 2017, preostanek v višini približno 
587.000,00 EUR pa bo LAS razpisal 
na dveh javnih pozivih, ki bosta pred-
vidoma objavljena septembra 2019 in 
januarja 2020. Sredstva bodo na voljo 
za izvajanje operacij s štirih tematskih 

področij: ustvarjanja delovnih mest, ra-
zvoja osnovnih storitev, varstva okolja in 
ohranjanja narave ter večje vključenosti 
mladih, žensk in drugih ranljivih skupin. 

Upravičenci so v letih 2018 in 2019 us-
pešno zaključili 5 operacij, in sicer dve iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj 
(Zavod Vozim – Moja zgodba za tvojo 
varnost; Osnovna šola Štore – Ureditev 
in vzpostavitev učnega parka pri OŠ 
Štore) in tri iz Evropskega kmetijske-
ga sklada za regionalni razvoj (Občina 
Laško – Fitnes na prostem na obmo-
čju destinacije Laško Sotočje dobrega; 
Občina Štore – Ureditev otroških igrišč; 

Plahtica d.o.o. – Doživljajski zeliščni vr-
tovi). Poleg omenjenih že izvedenih je v 
izvajanju še 11 operacij, ki bodo zaklju-
čene v letih 2019 in 2020. Več o opera-
cijah si lahko pogledate na spletni strani 
www.las-raznolikost-podezelja.si. 

LAS načrtuje v obdobju pred objavo 
javnih pozivov več dogodkov, na ka-
terih bodo potencialni zainteresirani za 
sodelovanje na javnih pozivih LAS pri-
dobili informacije o možnih vsebinah 
za prijavo na pozive, postopkih izbora 
operacij in obveznostih pri izvajanju le-
-teh. Prvi dogodek bo predvidoma 12. 
6. 2019 popoldne v Celju, kjer bodo 
predstavljene izvedene operacije in vse-
bine, ki jih LAS v skladu s SLR pričaku-
je v vlogah na javna poziva. V začetku 
julija načrtujemo animacijsko delavnico 
za razvoj projektnih idej, na kateri bodo 
udeleženci lahko predstavili svoje ideje, 
jih povezali z ukrepi SLR in poiskali po-
tencialne partnerje. 

V obdobju pred objavo javnih pozivov 
izvajamo tudi strokovne ekskurzije – 
študijske ture, na katerih si lahko ude-
leženci ogledajo primere dobrih praks s 
področja pridelave, predelave in trženja 
različnih pridelkov ter izdelkov s pode-
želja. Aprila smo tako izvedli ekskurzijo 

Povezovanje razvojnih idej območja 
občin Celje, Laško, Štore in Vojnik
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Občina Štore je skupaj z Mestno občino Celje in še s šestimi 
drugimi občinami v Savinjski regiji (Žalec, Šentjur, Laško, Zre-
če, Slovenske Konjice in Polzela) pristopila k skupni izvedbi 
javnega naročila za vzpostavitev sistema izposoje javnih koles 
(bikeshare system). Po pooblastilu občin je bil naročnik le-teh 
podjetje Simbio d.o.o., izbrani izvajalec pa je Nomago d.o.o.. 

V Celju, Laškem, Žalcu in Polzeli je sistem izposoje javnih ko-
les že na voljo pod skupnim imenom Kolesce. Že to poletje 
pa bo sistem Kolesce na voljo tudi občanom Štor in drugim 
uporabnikom. Na Lipi bo na voljo ena postaja s terminalom 
ter pet koles, od tega dve električni in tri mehanska kolesa. 
Ocenjena vrednost investicije je okoli 20 tisoč EUR. 

Sistem za izposojo koles je sestavljen iz mreže postaj in ko-
les, ki uporabnikom omogočajo izposojo, uporabo in vračilo 
le-teh na prevzemni ali drugi možni postaji znotraj sistema 
(npr. v Celju, Laškem, Žalcu, Polzeli). V želji vzpodbujati traj-

nostno mobilnost in izboljšati pogoje na področju hoje in ko-
lesarjenja verjamemo, da bo sistem zaživel tudi v naši obči-
ni. Več zanimivih informacij je dostopnih na spletni povezavi 
https://bikes.nomago.si/

Občinska uprava

AKTUALNO

za kmetije in kmetije z dopolnilnimi de-
javnostmi, maja pa ekskurzijo za vino-
gradnike, ki načrtujejo skupno trženje 
vin z območja Dežele celjske. V juliju 
načrtujemo še eno strokovno ekskurzi-
jo za ponudnike v Avstrijo, kjer si bomo 
ogledali ponudbo in trženje turističnih 
kmetij in kmetij z dopolnilnimi dejav-
nostmi. 

Vse aktivnosti, ki jih LAS izvaja z name-
nom animacije območja, imajo skupen 
cilj, to je spodbuditi zainteresirane pre-
bivalce območja, da s pomočjo novih 
znanj in idej pričnejo kreativno razmi-
šljati in ustvarjati tržno ponudbo na ob-
močju. Na LAS menimo, da je koncept 
lokalne oskrbe, ki ga mnogi povezujejo 
le z lokalno pridelavo hrane, lahko mno-
go več. Lokalna oskrba namreč lahko 
določenemu območju zagotavlja izrabo 

lokalnih naravnih virov na področju sto-
ritev, energetske oskrbe, oskrbe s hra-
no in podobno. Takšen način uporabe 
in prodaje dobrin, ki jih na nekem ob-
močju imamo, zmanjša dolge transpor-
tne poti in predstavlja neposreden pre-
tok finančnih sredstev od ponudnika do 
potrošnika brez vmesnih posrednikov. 

Osnova, da takšen koncept v nekem 
okolju deluje, je razumevanje tako na 
strani ponudnikov kot potrošnikov. Po-
nudniki morajo z znanjem poskrbeti, 
da so njihovi pridelki, izdelki in storitve 
vrhunske kakovosti, saj bodo le tako 
našli kupce zanje. Potrošniki pa mora-
mo poznati tovrstno ponudbo in vede-
ti, katere so prednosti nakupa lokalnih 
izdelkov in pridelkov. LAS Raznolikost 
podeželja načrtuje v jesenskem času 
predstavitev izvedenih operacij, na ka-

tero bomo povabili ponudnike z obmo-
čja LAS in Savinjske regije. Na ta način 
želimo naše delovanje in ponudbo ob-
močja predstaviti prebivalcem in obi-
skovalcem območja.

Informacije o delovanju LAS, možnostih 
sodelovanja na javnih pozivih in članstvu 
v LAS lahko prejmete na spletni strani 
www.las-raznolikost-podezelja.si, po 
e-pošti info@raznolikost-podezelja.si 
ali telefonu 03/425 64 66. Vabimo vas, 
da se nam pri naših aktivnostih pridru-
žite.

Primož Kroflič

»KOLESCE« tudi v Štorah
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Pomembnost 
duševnega zdravja

Center za krepitev zdravja v Zdravstveni 
postaji Štore z letom 2019 
dobil razširjen tim

Ljudje že zelo dolgo posvečamo pozornost svojemu telesnemu 
zdravju in o težavah pogosto odprto govorimo z družino ter pri-
jatelji, področje duševnega zdravja pa je bilo veliko let odrinjeno 
ob rob kljub razširjenosti in pogostosti težav. Šele v zadnjih le-
tih se je začela v javnosti posvečati pozornost tudi duševnemu 
zdravju kot enakovrednemu delu človeka kot celote. 

Kljub temu da bi naj po podatkih Mednarodne zdravstvene 
organizacije (WHO) v Evropski uniji v zadnjem letu 27 odstot-
kov odrasle populacije (18 – 65 let) izkusilo težave na podro-
čju duševnega zdravja in je 14 odstotkov vseh nočitev v bol-
nicah potekalo v psihiatričnih bolnišnicah (Eurostat, 2015), so 
težave na področju duševnega zdravja še vedno povezane z 
občutki sramu, krivde in stigmo. Med težave na področju du-
ševnega zdravja med drugim uvrščamo zlorabo alkohola oz. 
drog, depresivne in anksiozne motnje, obsesivno–kompulziv-
no motnjo, motnje hranjenja in psihoze. Duševno zdravje je 
pomembno za celotno družbo, ne le obolele, saj je povezano 
s produktivnostjo na delovnem mestu, bolniško odsotnostjo 
in delovno nezmožnostjo (WHO). 

Razloge za razvoj težav v duševnem zdravju lahko pripiše-
mo biološkim dejavnikom, dejavnikom okolja in interakciji 
med njimi. Med biološke dejavnike uvrščamo posamezniko-
ve osebnostne lastnosti, prirojeno nagnjenost za razvoj težav 
(dednost) in različne telesne bolezni oz. stanja. Pri razvoju 
bolezni pa so pomembni tudi dejavniki, ki izhajajo iz našega 
okolja oz. življenjskega sloga: mednje uvrščamo naše pretekle 
izkušnje, vedno večje zahteve v službi, težave pri usklajevanju 
kariere ter družinskega življenja, brezposelnost in revščino. 
Raziskave pa kažejo tudi pomembno povezanost socialnih 
omrežij oz. digitalnih medijev na splošno s povišanim stre-
som, socialno izoliranostjo in depresijo. Pri uporabi socialnih 
omrežij se zavestno in nezavedno primerjamo z idealizirano 
podobo drugih ljudi, ki so glede na življenjski položaj hkrati 
tudi bolj primerljivi, saj so to naši sosedje, sodelavci, prijatelji, 
znanci iz otroštva, sošolci…   

Stres je normalno odzivanje na različne življenjske dogodke, 
težava pa nastane takrat, ko je stresnih dogodkov preveč, so 

preveč zgoščeni, intenzivni in predolgo trajajo. Pomembno 
je, da stresnim dogodkom sledi sprostitvena reakcija, ki po-
novno vzpostavi naše notranje ravnovesje, sicer lahko dol-
gotrajen stres vodi v resna obolenja tako na področju teles-
nega kot duševnega zdravja. Simptomi povišanega stresa, 
izgorelosti, depresije in tesnobe se kažejo na štirih področjih: 
v naših mislih, čustvih, vedenju in telesu. Posamezni simpto-
mi se razlikujejo med motnjami in vključujejo negativne misli 
oz. povečano število skrbi, razdražljivost, težave na področju 
spomina in koncentracije, nespečnost, glavobole, bolečine v 
želodcu, hitro utrudljivost, oteženo dihanje… 

Pri premagovanju težav na področju duševnega zdravja so v 
pomoč vključevanje prijetnih aktivnosti v vsakdanjik (druženje 
z družino in prijatelji, hobiji, …), tehnike sproščanja, rekreacija 
in spreminjanje negativnih misli, pri hujših težavah pa je po-
membno, da posameznik poišče tudi strokovno pomoč pri 
osebnem zdravniku, psihiatru, psihologu in/ali psihoterapev-
tu. 

Z letom 2019 smo tudi v Centru za krepitev zdravja Zdra-
vstvene postaje Štore dobili poln tim, ki ga sestavljamo Nata-
ša Kolar, mag. zdravstvene nege, Urška Hajnšek, dipl. fizio-
terapevtka, in Maja Štukelj, mag. psihologije, tako da sedaj v 
Zdravstveni postaji Štore izvajamo programe tako iz področja 
telesnega kot duševnega zdravja. Poleg že uveljavljenih pro-
gramov Zdrava prehrana, Zdravo hujšanje, Zdravo živim, Gi-
bam se, Zvišane maščobe v krvi, Sladkorna bolezen in Sve-
tovanje za opuščanje kajenja so sedaj krajanom na voljo tudi 
delavnice Podpora pri spoprijemanju s stresom, depresijo, 
tesnobo in Tehnike sproščanja. 

Vsi, ki želijo izboljšati svoje telesno in duševno zdravje, se 
lahko za več informacij obrnejo na svojega osebnega zdrav-
nika, referenčno sestro ali neposredno na Center za krepitev 
zdravja Zdravstvene postaje Štore, kjer si lahko na spletni 
strani preberejo več informacij oz. nas kontaktirajo na 03/780 
23 28 ali na e-mail naslov natasa.kolar@zd-celje.si in maja.

stukelj@zd-celje.si.

Pridružite se aktivnim in uživajte v zdravju!

Maja Štukelj
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Predstavitev programa 
»Preprečevanje odvisnosti in 
rehabilitacija uporabnikov drog« na 
Inštitutu VIR, zavod
Inštitut VIR, zavod je neprofitna nevladna organizacija, ki od 
leta 2001 neprekinjeno ponuja visokopražni socialnovarstve-
ni program na področju urejanja problematike zasvojenosti, 
povezane s prepovedanimi drogami, ter tudi drugimi oblika-
mi nekemičnih odvisnosti. Nudi torej socialno-rehabilitacijsko 
svetovanje iskalcem pomoči, ki so usmerjeni v abstinenco in 
želijo obliko odvisnosti, ki jo imajo, popolnoma opustiti.

Program »Preprečevanje odvisnosti in rehabilitacija upo-
rabnikov drog« je torej sestavljen iz dveh podprogramov. 
V podprogramu 1 so obravnavane osebe, ki se srečujejo s 
kemično obliko zasvojenosti, v podprogramu 2 pa ose-
be, ki se soočajo z nezdravimi vedenjskimi omamami in 
zasvojenostmi, kot so odvisnosti od patoloških odnosov, 
od samopoškodbenega vedenja, od elektronskih medijev (z 
računalniškimi igricami, z internetno spolnostjo, s socialnim 
omrežjem, z mobilnimi telefoni), z nezdravo seksualnostjo, 
igrami na srečo, hrano (prenajedanjem), deloholizmom, pre-
tirano telesno aktivnostjo, kompulzivnim trošenjem denarja in 
potrošništvom, ideologijo, okultizmom ipd. odvisnostim.

Zaradi novodobnih odvisniških vedenj, ki jih uvrščamo v ne-
kemične oblike zasvojenosti, je število oseb, ki iščejo pomoč, 
zelo naraslo. V programu so sedaj zaposlene 4 strokovne 
delavke.

Osnovni namen programa je preprečevanje odvisnosti in so-
cialna rehabilitacija uporabnikov drog, podpora ljudem za živ-
ljenje brez drog in nezdravih vedenjskih omam in zasvojenosti 
ter krepitev in oblikovanje zdravih in zadovoljujočih vedenjskih 
vzorcev in medosebnih odnosov ter doseganje ravnovesja na 
vseh področjih. Izhajamo iz izhodišča, da je droga ali zasvo-
jensko vedenje težava celotne družine, zato je pomembno, 
da se vsi člani vključijo v obravnavo.

Rehabilitacijski program je zastavljen v stopnjah in v kolikor 
oseba sodeluje ves čas, sodeluje v programu približno 2 leti. 
Ker se problem lahko oblikuje desetletja, bi bilo pričakova-
nje čudežnih sprememb z enkratnim obiskom nerealno in 
do uporabnika prezahtevno, nestrokovno. Ko pa se za spre-
membe odločimo in si vzamemo čas za pogled vase, bo to 
vplivalo na spremembo celotne družinske dinamike, ne le po-
sameznika, ki je izpostavljen kot vidni problem. Spremembe 
se zgodijo na vseh nivojih: osebnostnih, čustvenih, duševnih, 
duhovnih.

V program se vključujejo osebe vseh starosti, osebe z odvi-
snostmi in svojci, strokovnjaki, ki napotujejo uporabnike, ter 
širša javnost, za katero pripravimo teme, ki preprečujejo na-
stanek ali poglabljanje stisk. Na program napotujejo Centri 
za socialno delo, zdravniki, sodniki, probacijska služba, sre-
dnje in osnovne šole idr., večinoma pa pridejo osebe, ki so 
od znancev, ki so program obiskovali, izvedele zanj in želijo 
zmanjšati lastne stiske.

Preprečevanje osipništva s srednjih šol program podpre pre-
ko sodelovanja s šolami, ki mladostnike usmerjajo v program 
v okviru alternativnega vzgojnega ukrepa. Zaradi razvojnega 
obdobja adolescence, ki je za razvoj zasvojenosti bolj dovzet-
no, je podpora mladostnikom še posebej pomembna.

Vsa leta MDDSZEM sofinancira program, nazadnje za čas od 
2017 do 2023. Razliko nujno potrebnih sredstev pridobiva 
program s strani občin, ZRSZ, donatorjev, sredstev doho-
dnine in prispevkov uporabnikov, ki to zmorejo. Psihosocialni 
program Inštituta VIR je od leta 2007 verificiran pri Socialni 
zbornici Slovenije, kar pomeni, da je že od takrat v mreži jav-
nih socialnovarstvenih programov.

Vabljeni, da se s programom podrobneje seznanite in vsebi-
ne spremljate na spletni strani http://www.institut-vir.si. V 
rubriki »Aktualno« lahko preberete tudi trenutno načrtovane 
dodatne aktivnosti, namenjene vsem, ki jih teme zanimajo. 

Anita Leskovšek Feldin, v. d. direktorice

Socialna rehabilitacija, raziskovanje in razvoj, zavod
Program Inštituta VIR-socialna rehabilitacija, raziskovanje in razvoj, zavod financirajo MDDSZEM in 
občine Savinjske in drugih regij. Vrunčeva 9 • SI-3000 Celje • T:+386 3 490 00 24, +386 3 490 00 25, 
GSM: 031 288 827 • E-mail: vir@institut-vir.si • WEB:www.institut-vir.si • MŠ: 1661647000 •  
DŠ: 77429745 •  TRR: SI56 3000 0000 4296 554 (Sberbank d.d.) 
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Dolgotrajna oskrba kmalu urejena 
s sistemskim zakonom

Slovenija bo področje dolgotrajne oskrbe uredila s sis-
temskim zakonom, ki bo v obravnavo vložen jeseni 2019. 
Trenutno na področju dolgotrajne oskrbe potekajo pilotni 
projekti, med drugim tudi v Celju.

Znotraj projekta Izvedba pilotnih projektov, ki bodo podpirali 
prehod v izvajanje sistemskega Zakona o dolgotrajni oskrbi, 
je v Zdravstvenem domu Celje vzpostavljena enotna vstopna 
točka. Na enotni vstopni točki lahko občani prejmejo vse in-
formacije, vezane na možnost vključitve, in pridobijo oceno 
upravičenosti do dolgotrajne oskrbe znotraj projekta.
Projekt se sofinancira iz Evropskega socialnega sklada in Re-
publike Slovenije.
Znotraj projekta Dolgotrajna oskrba v Celju upravičencem za-
gotavljamo nove storitve, kot na primer storitve za ohranjanje 
samostojnosti, svetovanje za prilagoditev prostora, storitve 
psihosocialne podpore, pa tudi storitve e-oskrbe.

Enotna vstopna točka se nahaja v drugem nadstropju 
Zdravstvenega doma Celje, z delovnim časom od pone-
deljka do petka od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 15.00 
ter ob četrtkih od 13.00 do 16.00 in od 16.30 do 19.00, 
na telefonski številki 03 543 41 61 in 03 543 41 62, ter na 
elektronskem naslovu: dolgotrajna.oskrba@zd-celje.si .

V projektne aktivnosti se lahko vključujejo občanke in občani 
občin Celje, Štore, Vojnik in Dobrna, starejši od 18 let. Aktiv-
nosti so namenjene osebam, ki zaradi zmanjšanih telesnih in 
kognitivnih sposobnosti v daljšem časovnem obdobju potre-
bujejo pomoč druge osebe pri izvajanju osnovnih in podpor-
nih dnevnih opravil. 

Zainteresirani za vključitev v projekt na enotni vstopni 
točki Zdravstvenega doma Celje oddate vlogo, ki jo naj-
dete na spletni strani Zdravstvenega doma Celje. Stro-
kovni delavec se bo z vami dogovoril za obisk na domu, 
kjer bo s pomočjo enotne ocenjevalne lestvice in pogo-
vora z vami ocenil, ali ste upravičeni do novih storitev, ki 
jih za upravičencem omogočamo v projektu brezplačno.

Pilotni projekt se bo izvajal do 30. junija 2020.

S pridobljenimi finančnimi sredstvi v višini 2,5 milijona evrov 
smo za izvedbo programa zagotovili 23 novih delovnih mest 
za tehnike zdravstvene nege, diplomirane socialne delavke, 
diplomirane delovne terapevte, diplomirane fizioterapevte, 
mag. kineziologije, socialne oskrbovalke in bolničarje nego-
valce, ki se za izvajanje storitev znotraj projekta ves čas stro-
kovno izobražujejo.
Zdravstveni dom Celje je vodilni partner projekta Izvedba 
pilotnih projektov, ki bodo podpirali prehod v izvajanje sis-
temskega Zakona o dolgotrajni oskrbi, skupaj z Domom sv. 
Jožef Celje znotraj izvajanja storitev na domu, Centrom za 
socialno delo Celje znotraj programa nudenja pomoči družini 
in nudenja psihosocialne podpore uporabnikom, ter Javnim 
zavodom Socio znotraj nudenja socialne pomoči uporabni-
kom različnih starostnih skupin. 
Partnerji v projektu prepoznavamo vlogo prostovoljstva in tudi 
znotraj projekta Dolgotrajna oskrba v Celju krepimo to sode-
lovanje. Tako prostovoljcem kot izvajalcem neformalne oskr-
be, to je prijateljem, družinskim članom, ki skrbijo za svoje 
bližnje, bo znotraj projekta zagotovljena možnost dodatnega 

Enotna vstopna točka projekta Dolgotrajne oskrbe se nahaja 
v Zdravstvenem domu Celje v drugem nadstropju. Vsak dan 
od ponedeljka do petka med 7. in 15. uro lahko pridobite več 
informacij o možnosti vključitve v projekt.

Vodja projekta Dolgotrajne oskrbe in direktorica Zdravstvenega 
doma Celje, mag. Alenka Obrul, ter koordinatorica Vladka Vovk, 
mag. zdravstvene nege, s sodelavci
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izobraževanja za kakovostno in varno izvajanje storitev ter 
skrb za lastno zdravje.
V Zdravstvenem domu Celje smo 26. marca 2019 izvedli dan 
odprtih vrat predstavitve enotne vstopne točke Dolgotrajne 
oskrbe v celjski regiji. Obiskovalcem smo predstavili delova-
nje enotne vstopne točke, ki se nahaja v Zdravstvenem domu 
Celje, in možnosti vključitve v program. Dogodka se je udele-
žilo veliko zainteresiranih občank in občanov.
Izvajanje projektnih aktivnosti smo predstavili tudi na osrednji 
prireditvi ob Svetovnem dnevu zdravja 2019 v središču cen-
tru Celja, ki je potekala 6. aprila 2019. 

8. junija bomo v centru Celja, v sklopu dogodka Dobimo 
se v mestu, v dopoldanskem času predstavili možnost 
vključitve v projekt, 16. junija prav tako v Celju, na Mestni 
tržnici.

16. junija bomo projekt predstavili na Dobrni: vključili se 
bomo v prireditev, ki se bo odvijala v okviru občinske-
ga praznika občine Dobrna pred Zdraviliškim domom 
na Dobrni. 20. junija bo predstavitev potekala v Štorah v 
sklopu 26. kolesarske dirke po Sloveniji 2019.

Do konca letošnjega leta načrtujemo številne predstavitvene 
dogodke, zato vabljeni, da nas obiščete. 
Prav tako vabljeni, da postanete prijatelji naše facebook stra-
ni (ime profila Projekt Dolgotrajne oskrbe), kjer bomo tekoče 
objavljali vse informacije o naših dogodkih. 

Koordinatorica Dolgotrajne oskrbe Vladka Vovk je o poteku 
projekta povedala: »Izvajanje projektnih aktivnosti je za vse 
zaposlene predstavljalo velik izziv. Vedeli smo, da je veliko lju-
di, ki v svojem domačem okolju potrebujejo pomoč pri vsako-
dnevnih opravilih (osnovnih in podpornih) in ohranjanju samo-
stojnosti. Nismo pa pričakovali tako velikega odziva občanov. 
Sistemi, ki trenutno zagotavljajo varno in dostojno staranje 
posameznika, ne zadoščajo več potrebam uporabnikov. Sis-
tem je nujno treba nadgraditi.«
Izpostavila je še: »Ob tem bi želela poudariti, da je izvajanje 
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storitev dolgotrajne oskrbe na domu v času projekta za upra-
vičence do dolgotrajne oskrbe brezplačno. Vse že vključene 
v projekt in tudi tiste, ki o vključitvi še razmišljajo, pa želim 
seznaniti, da v času pilotnega projekta ne bo nobenemu iz-
med upravičencev zmanjšan ali ukinjen kakršenkoli socialni 
transfer, ki ga že prejema.«

Katarina Karlovšek,Vladka Vovk

Predpisovanje elektronskih 
receptov
Elektronski recept je povsem nadomestil recepte v papirnati 
obliki, ki smo jih bili vajeni v preteklosti. Bolniki v ambulan-
tah pri zdravniku ne dobijo več papirnatega obrazca za dvig 
predpisanih zdravil, ampak le napotek, da je zdravilo predpi-
sano in da ga lahko dvignejo z veljavno kartico zdravstvenega 
zavarovanja v lekarni.

Elektronsko predpisovanje zdravil zagotavlja preglednejše in 
bolj varno predpisovanje zdravil, zmanjšana je možnosti na-

pačnega predpisovanja, boljši je  nadzor nad predpisanimi 
zdravili pri bolnikih, ki se zdravijo zaradi kroničnih bolezni. 
Zdravniki lahko predpisujemo zdravila v odsotnosti bolnika, 
hkrati pa imamo vpogled nad vsemi predpisanimi zdravili 
(tudi tistimi, ki so jih predpisali drugi zdravniki) in s tem tudi 
večji nadzor nad morebitnimi škodljivimi medsebojnimi učinki 
zdravil. Pravila glede dviga zdravil ostajajo nespremenjena. 
Zdravilo je potrebno dvigniti v lekarni v 30 dneh po predpisu 
zdravila pri zdravniku. Protimikrobna zdravila (kot so npr. an-
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tibiotiki) je potrebno dvigniti v roku 3 dni, zdravila s posebnim 
režimom predpisovanja (narkotiki) pa je potrebno dvigniti v 
lekarni v roku 5 dni od datuma, ko je zdravilo predpisal zdrav-
nik. Ta pravila veljajo tako za zeleni recept kot tudi za beli re-
cept (stroške zdravil, ki so predpisana na beli recept, v celoti 
krije bolnik).

Zdravniki imamo tudi možnost predpisa t. i. obnovljivih re-
ceptov. Obnovljivi recepti so namenjeni predpisovanju zdravil 
za dolgotrajno zdravljenje: predpišemo jih bolnikom, ki imajo 
urejeno kronično bolezen, in tistim, kjer je tveganje za pojav 
neželenih učinkov majhno.
Bolnike pri predpisu obnovljivih receptov seznanimo, da so 
prejeli zdravila za dlje časa. Obnovljiv recept velja največ za 
obdobje enega leta. Bolnik lahko dvigne zdravila v katerikoli 
lekarni v Sloveniji in ni vezan na tisto lekarno, kjer je zdravilo 
dvignil prvič.

Bolnikom svetujemo, da upoštevajo pravila, ki veljajo za dvig 
predpisanih zdravil.  Z upoštevanjem pravil se bodo izognili 
nepotrebnim obiskom v ambulanti, zmanjšali bodo admini-
strativne obremenitve izbranih osebnih zdravnikov in njihovih 
sodelavcev, sami pa bodo bolj zadovoljni s postopki predpi-
sovanja in dvigovanja zdravil.

Včasih se zgodi, da zaradi nedelovanja sistema ali zaradi iz-
pada električnega toka ni možno predpisati elektronskega 
recepta, zato v takšnih primerih izdaja zdravil ni možna. Elek-
tronski recept napišemo takoj, ko se sistem znova vzpostavi.
Bolnikom priporočamo, da zdravila, ki jih redno prejemajo, 
naročijo preko elektronske pošte ali po telefonu. Medicinske 
sestre so dosegljive na telefonu v omejenem času, saj je sicer 
delo v ambulanti zaradi neprestanega zvonjenja moteno. 

Čas, ki je na voljo za pogovore in dogovore glede naročanja 
zdravil ali drugih administrativnih postopkov, javi na telefonu 
posneta tajnica, zato je potrebno navodila, ki jih sporoča, 
poslušati do konca. 

V spodnji tabeli so navedeni časi, ko je medicinska sestra 
dosegljiva na telefon, in telefonske številke ambulant izbranih 
osebnih zdravnikov. V tem času se lahko bolniki po telefonu 
naročajo na pregled, naročajo recepte, napotnice, medicin-
sko tehnične pripomočke in ostalo.

Ker imajo medicinske sestre zelo veliko telefonskih klicev, pri-
poročamo bolnikom, da uporabijo za komuniciranje z ambu-
lanto elektronsko pošto (tudi e-naslovi ambulant so napisani 
v spodnji tabeli).

Zdravstveni dom Celje

Zaradi upokojitve dr. Erike Povh-Jesenšek bo s 1. 8. 2019 prišlo do ukinitve Otroškega dispanzerja 
v ZP Štore. Predšolski otroci bodo od navedenega datuma dalje opravljali preventivne in kurativ-
ne preglede na Dispanzerju za predšolske otroke v ZD Celje, kjer si bodo  lahko izbrali izbranega 
pediatra (telefonski kontakt 03/5434270). Šolski otroci in mladina do 18. leta starosti si lahko iz-
berejo izbrano zdravnico v Dispanzerju za šolske otroke in mladino v ZD Celje (telefonski kontakt 
03/5434285). 

Zdravnik Telefon Dosegljivost na 
telefonu v 
dopoldanskem 
času

Dosegljivost na 
telefonu 
v popoldanskem 
času

E-pošta

Stanko Ošep, 
dr. med.

03 780 23 24 od 8.00 do 09.30 
in 
od 11.30 do 14.00

od 13.30 do 
15.00 in od 17.00 
do 19.30

amb.osep@zd-celje.si

Erika Povh-Jesenšek, 
dr. med.

03 780 23 21 od 8.00 do 09.30 
in
od 11.30 do 14.00

od 13.30 do 
15.00 in od 17.00 
do 19.30

amb.povh-jesensek@zd-celje.si

Sanja Bulatović, 
dr. med.

03 780 23 13 od 8.00 do 9.30 in 
11.30 do 14.00

od 13.30 do 
15.00 in od 17.00 
do 19.30

amb.bulatovic@zd-celje.si

Ana Planinc, 
dr. med.-
odsotna zaradi specializacije 
do 1. 10. 2019.
Do navedenega datuma jo 
nadomešča  
Andreja Zupančič, dr. med.

03 780 23 26 od 8.00 do 9.30 in
11.30 do 14.00

od 13.30 do 
15.00 in od 17.00 
do 19.30

brigita.slapnik@zd-celje.si
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Zaključek otroške 
abonmajske sezone 
2018/19

Otroški gledališki abonma »ŠTORČEK« že vrsto let Občina 
Štore organizira skupaj s ŠKD Rudar Pečovje, TD Štore in 
ŠD Kovinar Štore. Letošnja sezona se je končala 15. mar-
ca s predstavo Sonce gre na potep v izvedbi Glasbenega 
gledališča Melite Osojnik. Z obiskom otroškega  abonmaja v 
sezoni 2018/19 smo zadovoljni, vseh pet predstav (Čarobni 
potoček, Nagajivi ledeni škrat Polde, Prijatelja za vedno, Dino 
in čarobni Toni  ter Sonce gre na potep) je vse dodobra na-
smejalo in marsikateremu otroku ali staršu dalo poučen nauk.
Veseli in zadovoljni smo, da lahko našim najmlajšim in malo 
večjim ponudimo poučne in zanimive predstave in da vsako 
leto v prazničnem času poskrbimo tudi za obisk Božička, ki 
jih razveseli z majhnim darilom. Prepričani smo, da z doseda-
njim delom upravičujemo zaupanje otrok in staršev, saj tako 
s skupnimi močmi vsako leto znova v Kulturnem domu Štore 
najmlajšim približamo čaroben pravljično-glasbeni svet, ki na 
našem odru oživi posebej za njih. 

Namen abonmaja je poživitev kulturnega dogajanja za 
najmlajše tako iz naše občine kot iz okoliških krajev in veseli 
smo, da k nam prihajajo tudi otroci iz ostalih občin. Vse to nas 
dodatno spodbuja, da se bomo še naprej trudili organizirati 
predstave za naš podmladek.
Organizatorji otroškega abonmaja bomo z otroško 
abonmajsko sezono 2019/20 nadaljevali tudi jeseni, ko bodo 
na sporedu zagotovo nove zanimive predstave.

Nena Kopinšek

ZGODILO SE JE
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Pomladna prireditev
V mesecu marcu smo pripravili že tradicionalno Pomladno prireditev.  Polno dvorano obiskovalcev  v Kulturnem domu smo 
razvedrili s pestrim kulturnim programom. Učenci od 1. do 3. razreda OŠ Štore in podružnice Kompole so se izkazali s  pet-
jem, plesom in besedo. Iskrene čestitke vsem nastopajočim!

Učiteljice 1. triade

Dobrodelni koncert 
Rdečega križa

Krajevna organizacija Rdečega križa je tudi letos organizirala 
dobrodelni koncert, ki je namenjen zbiranju sredstev za tiste, 
ki potrebujejo našo pomoč. Takšnih ljudi je vsako leto več, 
zato je sredstev vedno premalo. Ljudje, ki živijo na robu naše 
družbe, velikokrat niso sami krivi za svojo usodo in so zelo 
hvaležni, ko dobijo pomoč in lahko vsaj za nekaj časa zaživijo 
človeka vredno življenje.
Vsako leto se organizatorji koncerta zelo trudijo, da povabijo 
dobre in zabavne goste, ki naj bi pritegnili številno občinstvo 
naše občine. Žal se organizatorji že vsa leta srečujejo z ena-
ko težavo, in sicer s prazno dvorano. Koncerti so zelo slabo 
obiskani. Letos je vstopnice kupilo 33 ljudi, kar je za naš kraj 
nesprejemljivo. 
K sreči so v Štorah številna podjetja, ki so pripravljena po-
magati, zato se nabere precej sredstev s pomočjo donacij. 
Zbrana sredstva UO KORK Štore vedno razdeli na tri dele. 
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Dva dela porabijo za nakup hrane v prazničnem času (velika 
noč in božič), zadnjo tretjino sredstev pa namenijo Osnovni 
šoli Štore, ki s temi sredstvi nakupi šolska gradiva za učence 
iz družin, ki potrebujejo finančno pomoč. 

UO KORK Štore,
foto: Rosvita Jager

Ob praznovanju 10. obletnice 
plesale v Kulturnem domu
Plesna skupina Irry dance je 7. aprila praznovala 10. oble-
tnico v Kulturnem domu v Štorah. V skupini je osem plesalk 
različnih starosti, to so Ana, Mojca, Maja, Milena, Brigita, Dar-
ja, Boža, Blanka in voditeljica ter koreografinja Irena Majcen. 
Gledalci, ki so napolnili dvorano, so imeli kaj videti. Modera-
tor Tomaž Pančur je odlično povezoval program in popeljal 
gledalce po 10-letni poti skupine Irry dance. Za popestritev 
so poskrbeli še plesalci skupine Colorado, Majda in Marjan 
Petan, plesni klub Zebra s plesalcem Mihom na vozičku in 
plesalko Bredo, ansambel Klateži, kvartet iz Frankolovega in 
plesalci Tower pancers. Vsi nastopajoči so bili deležni bučne-
ga aplavza. Ansambel Klateži je ob zaključku prireditve pos-
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krbel, da je z njimi zapela vsa dvorana. Ni manjkalo niti pode-
litve priznanj in med prejemniki je bil tudi naš župan. Sicer pa 
so plesalke skupine Irry dance v Štorah že večkrat nastopale, 
med drugim na dobrodelnem koncertu Rdečega križa in kar 

dvakrat na prireditvah Društva upokojencev. Po koncertu so 
nas v avli pogostili z dobrotami, ki so jih pripravile slavljenke.
Vse čestitke, drage plesalke, in plešite še naprej, saj s svojim 
nastopom resnično navdušujete.

Ivanka Tofant

Tudi v naši občini se soočamo z novimi legli mačjih mladičkov. Ljud-
je, imejte srce in poskrbite za svoje mucke, preden jih oddate, kajti 
več kot polovico se jih znajde pod kolesi avtomobila, druge zbolijo za 
različnimi nalezljivimi boleznimi. Če jim uspete najti novi dom, naj 
bo ta varen, skrben in ljubeč. 
Nikakor ne podarjajte živali otrokom kot darilo ob rojstnih dnevih 
ali ob podobnih priložnostih. 

Članom društva DPMŽ Celje nudimo popuste pri kastraciji:. v Veteri-
ni Celje, Trnoveljska, 20% popust, v Veterini Zamba 10% ter Veterini 
Šentjur, Tačka 5% popust. Člansko izkaznico, ki jo vsakokrat pokaže-
te v ambulanti, pridobite s plačano članarino. Člani prosimo tudi za 
kakršnokoli donacijo hrane za manj srečne živali, ki jo lahko oddate v 
trgovini Mercator v nastavljeno hišico. Vse ostale informacije dobite 
na telefon 070 715 854.

Verica Štante
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Očistimo Štore 2019
6. aprila letos je Občina Štore že deseto leto organizirala či-
ščenje po celotni občini. Zavedamo se, da je skrb za naravo 
in okolje ključen korak za boljši jutri. Zato smo tudi letos v 
občini Štore po konceptu vseslovenske akcije Očistimo Slo-
venijo izvedli projekt »Očistimo Štore 2019« v lastni režiji. 

Skrb za čisto, zdravo in lepo okolje nas povezuje, kar so zno-
va dokazale ekipe iz vseh okolišev. Na povabilo občine so 
se odzvala številna društva, šola, vrtec in posamezniki, med 
katerimi so bili tudi najmlajši otroci in vzgojiteljice Vrtca Lipa 
ter ekipe Osnovne šole Štore s podružnico Kompole, ki so 
čiščenje zaradi slabega vremena opravili v naslednjem tednu 
po izpeljani akciji. Tako starejši kot mlajši so letos ponovno 
dokazali, da znajo aktivno sodelovati v družbi, da so okoljsko 
ozaveščeni ter da jim ni vseeno, v kakšnem okolju živimo.
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Ekipam Športnega društva Laška vas 78, Športnega društva 
Ranivok 2007, ŠD Kovinar, Športno kulturnih društev Straža 
in Rudar Pečovje, Konjeniškega društva Štore, Potapljaškega 
društva Pirati, Ribiške družina Voglajna, ekipam SDS, KORK 
Štore in ekipi Društva upokojencev Štore se za opravljeno 
delo iskreno zahvaljujemo. Prav tako hvala vsem posamezni-
kom, ki so sodelovali v čistilni akciji.

Vsako leto nam pomaga tudi podjetje Simbio d.o.o., ki nas 
oskrbi s potrebnimi drobnimi pripomočki za čiščenje, kot so 
rokavice in vrečke.

Nena Kopinšek
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Tradicija streljanja s 
karbidom na Pečovju

Velikonočno pokanje s karbidom je del tradicije, ki se v vedno 
manjši meri prenaša na mlajše rodove. Marsikoga pokanje 
ob tem prazniku moti. Nekatere zaradi hrupa, druge zaradi 
verskega praznika. Na Pečovju pa se še vedno zberejo fantje 
in v novodobnih časih tudi dekleta, ki sledijo tradiciji. Franci 
Kolar, moj sogovornik, je še vedno gonilna sila organiziranja 
teh strelskih podvigov.

Kdaj ste začeli s streljanjem s karbidom?
Streljamo že od otroških let. Začeli smo s »piksno« od barve, 
nadaljevali pa s topom, ki nam ga je priskrbel Sandi Jelen. Ta 
detonacija je bila kar nekajkrat močnejša od »piksne«. Sandi pa 
nam je kasneje tudi pokazal, kako se strelja s sodom. Sod je 
odneslo tako visoko v zrak, da se je videl kot zelo majhna pikica.

Streljanje s sodom je lahko kar nevarno, kajne?
Včasih nam je sod odneslo v zrak. Takrat se je bilo dobro 
skriti pod kakšno drevo. Drugače pa smo pazljivi in želimo 
čim bolj varno izvesti streljanje. V ta namen sedaj sodov ne 
prižigamo več z odprtim ognjem, temveč s posebno pripravo, 
ki sproži iskro za eksplozijo.

Se vam je kdaj pripetila kakšna nevšečnost?
Zgodilo se je, da je prišlo pred željenim vžigom do samovžiga 
plinske mešanice in je soseda kar dobro osmodilo.

Kdo vse sodeluje pri streljanju in koliko se vas zbere?
Jedro ekipe sestavljamo sosed Dani, Damjan in jaz. Stalno 
so pripravljeni pomagati še Roman, Marko, Tomaž, Timi in 
Slavko. Ponavadi se nas zbere okoli deset. Skozi leta pa se 
ostala ekipa menjuje, saj so se nekateri člani odselili, drugi so 
na novo pri nas. 

Na katere dneve ob prazniku se sme streljati?
V petek se ne sme streljati in tega smo se po večini skozi vsa 
leta držali. Prvi strel smo ponavadi naredili v soboto zjutraj, 
preden smo šli k blagoslovu ognja. S streljanjem pa smo na-
daljevali v soboto popoldan in v nedeljo skozi cel dan ter tudi 
v ponedeljek. 

Poleg streljanja in uživanja v pokanju je to verjetno tudi 
družabni dogodek?
Včasih je vsak nekaj prinesel. V izobilju je bilo vsega: od po-
tic, prigrizkov in pijače. Sedaj pa zberemo nekaj denarja in 
nabavimo stvari, potrebne za dobro vzdušje. Ob tem pa tudi 
katero zapojemo - včasih smo imeli tudi harmonikarja.

Kaj vse potrebujete za streljanje? Kako pripravite posa-
mezen sod?
Za streljanje uporabljamo tri kovinske sode, ki jih zakoplje-
mo v zemljo. V sod sedaj nadevamo smrekovih vej, včasih 
smo vanj tlačili slamo. Vanj je potrebno dati približno kilogram 
karbida, na katerega se nalije voda. Kakšno količino vode je 
potrebno dodati, pa je "poslovna skrivnost", saj le ob pravilni 
mešanici dobimo močan pok. Poleg tega potrebujemo še fo-
lijo in gumice, da lahko sod zapremo. Priprava soda s smre-
kovimi vejami traja okrog tri minute, tri minute pa je potrebno 
še počakati, da se karbid uplini. Na sezono porabimo od 35 
do 40 kg karbida.

Kakšna je konkurenca v sosednjih vaseh in zaselkih?
Včasih je bilo tega več, sedaj pa je streljanja bolj za vzorec. 
Nekaj strelov naredijo na pečovskem igrišču, pa v Laški vasi, 
Osenci in Zagradu. Večji užitek je bil, če je bilo slišati strele in 
odmeve z različnih strani. 

Se vam je v tem času zgodila kakšna anekdota?
Enkrat se je k nam oglasil lastnik Ferličevega ribnika in zbadlji-
vo smo ga povprašali, če nam je prinesel kaj rib za priboljšek. 
Rib ni imel s sabo, vendar pa nam je povedal, da imamo tako 
bučno streljanje, da ribe kar iz ribnika skačejo na suho in da 
jih mora metati nazaj v ribnik. Ker seveda tega na besedo nis-
mo verjeli, smo poslali svojega predstavnika na opazovanje k 
ribniku. A glej ga zlomka, ribe so se stisnile v gručo, vendar 
nobena takrat ni skočila iz vode. Vsako leto se spomnimo 
tega dogodka in se veselo nasmejimo. 

Za zaključek najinega pogovora vam želim, da bi še naprej 
ohranjali tradicijo pokanja s karbidom in jo uspešno prenesli 
tudi na mlajšo generacijo. Predvsem pa to počnite varno.
       

Dušan Volavšek
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Dan odprtih vrat 
slovenskih čebelarjev  
Čebela nas spremlja skozi vse življenje. Otrokom predstavlja 
simbol pridnosti, varčnosti in skrbi za druge. Ko odrastemo, 
občudujemo njeno učinkovitost, socialni red, gospodarnost 
in učinkovitost. V Sloveniji deluje več kot 10.000 čebelarjev, ki 
skrbimo za čebele. Delo s čebelami nam predstavlja najboljše 
zdravilo za vsakdanji stres in tegobe, ki jih doživljamo v dana-
šnjem hitrem tempu življenja.
Slovenija je v svetu poznana kot čebelarska dežela in je veliko 
prispevala k svetovnemu čebelarstvu. Prav tako je Slovenija 
izvorna dežela kranjske čebele, katere lastnosti so mirnost, 
delavnost in odlična orientacija. V številnih deželah so avtoh-
tone čebele zaradi vnašanja novih pasem z leti izginile, pri nas 
pa se je avtohtona čebela ohranila vse do danes.
Vse o čebelarstvu, čebeljih pridelkih in zanimivostih, kako če-
bele s svojo aktivnostjo v naravi pomembno vplivajo na proi-
zvodnjo hrane tako za človeka kot tudi za živali, kako vplivajo 
tudi na človekovo zdravje in druge dejavnike življenja, ste lah-
ko izvedeli na Dnevu odprtih vrat slovenskih čebelarjev.

Dan odprtih vrat slovenskih čebelarjev je Čebelarska zve-
za Slovenije skupaj s čebelarskimi društvi po Sloveniji  orga-
nizirala v petek,  26. aprila 2019.

Čebelarska društva so poskrbela za izvedbo vseh aktivno-
stih v čebelnjakih in na stojnicah, slovenske občine pa smo 
povabili k sodelovanju pri promociji dneva odprtih vrat preko 
svojih lokalnih glasil. Na ta izobraževalni in promocijski do-
godek smo povabili  osnovne šole, vrtce, splošno javnost in 

obiskovalce iz ožje in širše okolice čebelarskega društva, ki je 
predstavljalo svojo dejavnost.
Na dnevu odprtih vrat slovenskih čebelarjev smo obiskoval-
cem predstavili  čebeljo družino, njeno bivališče, člane čebe-
lje družine, satje, kjer čebele skladiščijo med in cvetni prah, 
čebelarske pripomočke in čebelarjeva opravila. Predstavili 
smo pomen medovitih rastlin, glavne paše na posameznem 
območju in aktivnosti, s katerimi lahko vsak posameznik pri-
pomore k ohranitvi čebel. Poudarili smo pomen kranjske če-
bele kot pomembne opraševalke za kmetijstvo in pridobiva-
nje hrane. Na predstavitveni stojnici smo čebelarji predstavili  
čebelje pridelke in izdelke z možnostjo degustacije in nakupa.

Čebelarska zveza Slovenije

Kresovanje 2019
Letošnje sicer že tradicionalno kreso-
vanje v naši občini, za katerega orga-
nizacijo se je letos kot edino prijavilo 
Športno društvo Ranivok 2007, se je 
izšlo po ustaljenem programu. Skupaj z 
Občino Štore, domačim gostincem Ro-
manom Dobrajcem in seveda društvom 
Ranivok 2007 so stekli dogovori glede 
organizacije. Delovne priprave, urejanje 
dokumentacije, pridobivanje dodatnih 
delovni rok in donatorjev je potekalo 
skoraj mesec dni. Že je bilo čutiti gre-
nak priokus, ko je na večer kresovanja 
začelo deževati, vendar se je na srečo 
vreme uredilo. Uvodno je zaigral Pihalni 
orkester štorskih železarjev, za kvalite-
tno glasbo, veselje in ples na samem 
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kresovanju pa so poskrbeli fantje an-
sambla Mladi korenjaki. V ponudbi sta 
bili dobra hrana z žara in pijača. Člani 
društva, prostovoljci in seveda donatorji 
so se potrudili, da se je odvil tudi sre-
čelov z lepimi dobitki. Tudi za otroke je 
bilo poskrbljeno, saj so lahko uživali ob 
animacijah, za kar pa so poskrbela de-
kleta. Delo je potekalo do zgodnjih jut-
ranjih ur, vse dokler so bili obiskovalci na 
prizorišču, in še nekaj ur za tem. V veliko 
pomoč pa so bili tudi gasilci PGD Štore, 
ki so kot vedno pripravljeni pomagati. 
Še ena zgodba o kresovanju je zaklju-
čena. Tisti, ki delajo na kresovanju in so 
kakorkoli vključeni v prireditev,  si želijo, 
da pride čim več obiskovalcev, saj le 
tako sta njihov trud in delo poplačana. 
Letos je bilo število res zadovoljivo, le da 
so žal prevladovali ljudje iz drugih krajev.   

Besedilo in foto: Rosvita Jager

ZGODILO SE JE
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Praznovanje praznika 
1. maja na Domu na Svetini
Po kresovanju smo se na dan prvega maja zbudili v sonč-
no jutro. Ekipa ŠD Ranivok 2007 je delo nadaljevala tudi na 
Domu na Svetini, kjer je bilo pričakovati precej obiskovalcev. 
In res je bilo tako. Prvi planinci so prišli že pred deveto uro 
zjutraj. Vsak se je lahko odžejal, podkrepil z dobro priprav-
ljenim golažem ali žar hrano ter odpočil utrujene noge in oči 
s pogledom na našo najlepšo vasico, Svetino. Pihalni orke-
ster štorskih železarjev in pihalna godba Svetina sta odigrala 
praznično budnico, župan pa je nagovoril množico. Zabavali 
so nas fantje iz ansambla Mladi korenjaki. Med obiskovalci 
smo imeli tudi našega priznanega smučarskega skakalca Ti-
mija Zajca. Dan je hitro minil, za ene bolj delovno, za druge 
sprostitveno, za vse pa prijetno predvsem zaradi dobre druž-
be, gostinske ponudbe, lepega vremena in čudovitega ambi-
enta. Res, lahko bi se reklo: »ŽIVEL PRVI MAJ!« 

Besedilo in foto: Rosvita Jager
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Na kolo 2019

Zadnja sončna majska nedelja je bila ponovno priložnost za 
rekreacijo v naravi, spoznavanje razgibanih stranskih poti in 
druženje z družino, prijatelji in ostalimi ljubitelji kolesarjenja. 
V okviru Citycentrove prireditve Na kolo 2019 smo ponovno 
zakolesarili tudi v Štorah. Družine in rekreativci vseh starosti  
so lahko izbirali med šestimi različno zahtevnimi trasami in 
otroško traso, ki poteka po izključno ravninskem terenu, kot 
nalašč za najmlajše kolesarje. Startna mesta tega kolesarske-
ga dogodka na Celjskem v vseh šestih občinskih središčih 
med seboj sosednjih občin (Celje, Slovenske Konjice, Šentjur, 
Štore, Vojnik in Žalec) poskrbijo za poglabljanje dobrih med-
sosedskih odnosov med udeleženci. Vsak udeleženec je ob 
prihodu v cilj deležen spominskega darila in tople malice, z 
nekaj sreče pa so izbranci osvojili še praktično nagrado. 

Nena Kopinšek

ZGODILO SE JE
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pred njimi pa je velik izziv, kako te osebnostne lastnosti in 
pridobljeno znanje čim bolje unovčiti v okolju. Pomembno je, 
da jih tudi v prihodnje vodijo dobre stvari, da ostanejo zvesti 
sami sebi in sledijo svojim sanjam. Izrazil je prepričanje, da 
bo glede na dokazano gotovo še precej priložnosti, da se 
ponovno srečajo. Zahvalil se je tudi ravnateljici Mojci Rožman 
in razredničarkama, saj šola predstavlja pomembno vez med 
lokalno skupnostjo in šolo. Dobro sodelovanje je ključnega 
pomena za zagotavljanje ustvarjalnega okolja ter uspešnega 
delovanja in izobraževanja v občini.

Nena Kopinšek

ZGODILO SE JE

Najboljši učenci pri 
županu  

Šolsko leto je spet naokoli in župan Miran Jurkošek je v to-
rek, 11. junija 2019,  v veliki sejni sobi Občine Štore tako kot 
vsako leto z veseljem sprejel najboljše učence ter jim čes-
tital za njihove dosežke. Povabljeni najuspešnejši učenci se 
ne odlikujejo le na učnem področju, ampak so le-ti izvrstni 
učenci aktivni in uspešni tudi na mnogih drugih področjih: na 
različnih šolskih tekmovanjih in na športnem, glasbenem ali 
kakšnem drugem področju. Zato si vsekakor zaslužijo vso 
našo pozornost in iskrene čestitke. Župan je s knjigo Vse, kar 
moramo vedeti nagradil 8 učencev: Davida Gučka, Nejca Pe-

telinška, Nika Urukala, Žigo 
Vodiška, Urbana Korenjaka, 
Žaka Ošlaka, Ajdina Ramića 
in Filipa Rezarja.

V nagovoru je poudaril po-
membnost vrednot, ki so 
jih pridobili skozi čas izo-
braževanja in odraščanja. 
Postajajo namreč vedno 
bolj izoblikovane osebnosti, 
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tradicionalne stojnice z našimi lastnimi 
izdelki v središču Celja, Festival dežni-
kov, Tečem, da pomagam, dodala še 
eno s prav tako dobrodelno noto. 
 
Mozaik – to smo me, ponosne članice 
LK Celje Mozaik. 
 
Hvala vinogradništvu Glavač za vso 
skrb in strokovno pomoč pri našem vi-
nogradu.  

Zlatka Salobir 

Lions vinograd 

Članice LK Celje Mozaik smo v maju 
posadile prvi Lions vinograd v LIONS 
Slovenija, District 129. 
 
Prijazni lastniki vinoogradništva Glavač  
so nam odstopili del svoje posesti in 
delovna akcija je uspela ob pomoči na-
ših partnerjev in po strokovnih nasvetih 
gospodarja. 

Sedaj tudi me vemo, da je vinogradni-
štvo, še posebej pa kletarjenje, zahteven 
posel. Lotile smo se ga z vso resnostjo. 
Kopanje lukenj, skrbno merjenje razda-

ZGODILO SE JE

lje od trsa do trsa, gnojenje, zaspavanje 
itd… Najboljši  del naše mozaične akcije 
pa je bil "likof" z degustacijo izvrstnih vin 
Glavačevih. 
 
Skrb za vinograd s tridesetimi trtami 
sorte Chardonnay bo poslej naša nova 
obveznost. Vsaka članica našega do-
brodelnega kluba, ki šteje že preko 20 
let delovanja, bo odgovorna za svoj trs.
 
Že sedaj se veselimo  prve trgatve, ki 
bo našim že vseslovensko prepoznav-
nim akcijam, kot so: donirana hrana, 
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Naša je 
slovenska pesem
Bilo je dan po kulturnem prazniku, 9. 
februarja 2019, ob 18. uri, ko se je že 
zvečerilo. Kulturni dom v Štorah je bil 
znova osvetljen, od zunaj in znotraj, 
predvsem pa ga je razžarjalo nekaj več 
kot petdeset dobrodušnih, slovenskih 
grl, ki je vsako pripadalo nekomu: bodi-
si Mešanemu pevskemu zboru gostin-
cev Celje, bodisi Moškemu pevskemu 
društvu pod gradom Celje ali pa doma-
čemu Ljubiteljskemu pevskemu zboru 
Štore, k vsem trem pa je pomembno 
vrednost dodala še Folklorna skupina 
Kobula iz Petrovč. 

V zaodrju se je gnetlo domala ducat pri-
dnih gospodinj, ki so s svojimi namera-
mi nakazale, da se bomo po vsem, ko 
bomo o kulturi odpeli oziroma povedali 
svoje, še družili ob omizju, kjer so mes-
toma mize že pred koncertom komaj 
zadržale vse dobrote na pladnjih. Hja, 
če je nekaj dobro, potem kar mami k 
okušanju, še zlasti, če je temu izrecno 
namenjeno. 

Ampak veliko boljše od tega je nekaj 
povsem drugega: vsi zgoraj omenjeni 
pevski zbori, ki so v navedeni soboti 
zazveneli v našem kulturnem hramu, se 
zavedajo, kako pomembno je, da zna-
mo prisluhniti zvenu maternega jezika, 

O DELU DRUŠTEV

tudi v tej, zborovski in umetniški izvedbi. 

Pa ne le to: da se ob slovenski pesmi 
tudi zavrtimo, da tako ohranimo tako 
tradicijo kot običaje. Kajti ko bo pošla 
pri mladih celo ta vnema, potem se slo-
venska beseda ne bo več »kotalila« od 
mene do tebe. Zagotovo bo modernost 
časa prinesla druge tvorjenke ali izpe-
ljanke iz tujih jezikov, vendar to ne bo 
več naše. Slovensko. Ponarodelo. 

Z zavednostjo o slovenskih koreninah, 
ki imajo temelje v bogatem opusu veli-
kih, slovenskih književnikov ter zlasti po-
etov, so tega večera pod budnimi očmi 
in ušesi njihovih vodij: Vesne Turičnik 
Popovski, ki vodi tako Ljubiteljski pev-
ski zbor Štore kot Mešani pevski zbor 
gostincev Celje, in Roberta Voduška, 
s katerim Moško pevsko društvo pod 
gradom Celje dosega zmeraj nove pev-
ske prijeme, ter Primoža Srake, ki ple-
salcem in plesalkam Folklorne skupine 
Kobula daje smernice: Da je slovenski 
korak ob tla še bolj suveren in naravnan 
k dobremu, celo v plesnem koraku in 
koreografiji prikazanega, so kulturnemu 
prazniku dali zasluženo mesto.

Točnega števila obiskovalcev koncerta, 
o katerem tokrat razčlenjujem misli, ne 

poznam, a niti ni pomembno dejstvo, 
brez katerega ne bi zmogla zaključiti 
misli. Namreč: če smo vsaj enega obi-
skovalca z odpetimi kiticami slovenskih 
avtorjev, s plešočimi gibi z naših, slo-
venskih pokrajin in iskreno povedanim 
tekstom, ki je zadoščenje iskal v gle-
dalčevem pristnem občutju, da je del 
dogajanja na odru, nagovorili, naj SLO-
VENSKO nikoli ne ponikne v pozabo v 
tej meri, da bo kulturni praznik zgolj dela 
prost dan, smo zastavo kulturnega izo-
besili dovolj visoko. 

To, da se Trubarjevih hotenj po pisani, 
povedani in zapeti pesmi  v slovenščini 
premalokrat zavemo, o tem nam poje-
jo že ptički na veji. Bojim se, da bodo 
le-ti pojedli celo zadnjega črva, ki rije 
po naši grudi. Takrat luči v kulturnem 
domu ne bodo imele več nobenega po-
mena. Vsaj pravega ne! Naslednje leto, 
ob približno istem času, bomo znova v 
štorskem domu kulture. 

Boste pomagali dvigniti zastavo?!? Da, 
tudi aplavz pri tem pomaga in je odraz 
kulture. Naj vas prebrano spodbudi, da 
danes zaploskate nečemu, kar v vas 
prebuja slovensko. V vseh mogočih od-
tenkih.

Mateja Zakelšek 

Naši invalidi so vrhunski strelci
Strelsko društvo Kovinar Štore ima med svojimi člani skupino 
petih invalidov, ki izvajajo svoj program streljanja vsako sredo, 
pred ostalimi člani. Njihovo streljanje poteka sede z naslonom 
na stojalu z vzmetjo. Puško držijo z eno roko. Morda bi kdo 
rekel, da je z naslonom lažje streljati. A ni tako preprosto, saj 
je vmes vzmet, ki oscilira (vibrira). Dekleti in fantje so zelo 
disciplinirani in se strogo držijo svojega urnika za trening. Za-
radi svoje marljivosti dosegajo na državnem nivoju sam vrh. 
To so: Vesna Inkret iz Bukovžlaka, Patricija Turner iz Rogaške 
Slatine, Marjan Podgrajšek iz Zreč, Branko Očko iz Škofje 

vasi in Janko Škrnički iz Zg. Rečice. Tekmujejo na državnem 
prvenstvu in nastopajo za Celjsko združenje invalidov multiple 
skleroze. Že lansko leto so bili drugi in so osvojili pokal. Vesna 
Inkret je bila državna prvakinja pri ženskah, Marjan Podgra-
jšek je bil drugi pri moških. V letošnjem letu so 23. 3. imeli v 
Ljubljani tekmovanje, ko so morali doseči normo za nastop 
na državnem prvenstvu. Norma je bila 320 krogov od možnih 
400. Med posameznicami je bila Vesna Inkret druga, Turner 
Patricija peta. Sodelovalo je 16 žensk. V kategoriji moških je 
bil Janez Škrnički drugi, Marjan Podgrajšek tretji in Branko 
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Očko osmi od osemnajstih sodelujočih. Vsi naši člani so do-
segli normo in se uvrstili na državno prvenstvo, ki je bilo 7. 
4. prav tako v Ljubljani. Tam je naša mešana ekipa dosegla 
3. mesto s 1045 krogi. Posamezno so naši junaki dosegli 

naslednja mesta: Marjan Podgrajšek 3. mesto pri moških s 
370 krogi, Vesna Inkret 4. mesto pri ženskah s 344 krogi in 
Janko Škrnički 7. mesto z 331 krogi. Še posamezno je do-
segel Branko Očko 7. mesto pri moških s 347 krogi in Patri-
cija Turner 8. mesto pri ženskah s 333 krogi. Iskrene čestitke 
vsem za odličen uspeh!

Vlado Bogdanović

Praznik vina in 
domačih dobrot

Tokratni praznik vina in domačih dobrot je minil v znamenju 
desete salamijade in desete prireditve v Kulturnem domu v 
Štorah. 
Predzadnji dan v marcu smo se v zelo lepem številu zbrali v 
Kulturnem domu, kjer smo pokazali in dali na pokušino do-
mače dobrote: vino, salame in preko 20 vrst kruha. Na pri-
reditev nas je povabil Pihalni orkester štorskih železarjev. Za 
kulturni vložek so poskrbeli pevci okteta Podoglarji iz Celja. 
Naprej smo podelili priznanja ob ocenjevanju vin, nato še za 
salame in kruh. Prijeten večer smo zaključili ob pokušini vseh 
zbranih dobrot.

Od leve proti desni: Patricija Turner, Marjan Podgrajšek, Vesna 
Inkret, Janko Škrnički in Branko Očko

OCENJEVANJE VIN
Vina je ocenjevala petčlanska komisija strokovnih ocenje-
valcev pod vodstvom ge. Tadeje Vodovnik Plevnik. Letos so 
ocenjevali 75 vin in skupno podelili 45 zlatih in 18 srebrnih 
priznanj. V letošnjem letu je komisija zaznala več napak pri 
vinih, zlasti pri rdečih. Skupna povprečna ocena vseh ocenje-
nih vin znaša 18,09.
Vinarja leta 2019 sta postala Vlasta in Zlatko Verhovšek.
Prvaki sort:
• BELA ZVRST: Vinogradništvo Glavač  18,17
• LAŠKI RIZLING: Mirko Planinšek  18,30
• LAŠKI RIZLING: Družina Tržan   18,27 *
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• CHARDONNAY: Vlasta, Zlatko Verhovšek 18,33
• KERNER: Mirko Krašovec   18,23
• SAUVIGNON: Vinogradništvo Glavač  18,30
• RUMENI MUŠKAT: Vinogradništvo Glavač 18,30
• ROSE: Danica, Albin Šuster   18,17
• RDEČA ZVRST: Darko Ocvirk   16,60
• MODRA FRANKINJA: Mirko Krašovec  18,30
• MODRA FRANKINJA: Vlasta, Zlatko Verhovšek 18,23 *
(*društveni prvak sorte)

OCENJEVANJE SALAM
Za letošnjo jubilejno salamijado smo pripravili posebno nag-
rado za salamarja: leseno salamoreznico. Štiričlanska komisi-
ja pod vodstvom g. Jožefa Lugariča je letos ocenila 20 salam. 
Komisija je ocenjevala zunanji izgled salame, sestavo in barvo 
prereza, vonj, teksturo ter okus. Salamar leta je postal Albin 
Šuster.

STROKOVNA EKSKURZIJA 
NA JUŽNO ČEŠKO
V začetku maja smo se vinogradniki ponovno odpravili v tu-
jino. Naša tokratna destinacija je bila južna Češka oziroma 
Moravska.
Ravna in valovita pokrajina omogoča strojno obdelavo 
prostranih polj, tudi vinogradov. Vinogradništvo in vinarstvo 
tam zadnja desetletja dosega pravi razcvet in prav lepo je bilo 
videti urejena in velika vinogradniška posestva. Ko k temu 
dodamo še izredno bogato zgodovino in kulturno dediščino 
s prekrasnimi dvorci, gradovi in urejenimi mestnimi jedri, je 

destinacija vredna popotovanja.
Njihov stil vin je nekoliko podoben našim, torej vina imajo ne-
kaj ostanka sladkorja in niso povsem »avstrijsko« suha. Trg 
za takšna vina imajo zagotovljen in dosegajo dosti višje cene 
vin kot pri nas doma na Štajerskem. Ponosni so na bogato 
vinsko dediščino in tudi tam radi povedo, da so trto k njim 
prinesli že Rimljani, kasneje pa še francosko plemstvo. Svojo 
prepoznavnost poskušajo graditi tudi na zgodbah avtohtonih 
trt, kot je na primer sorta palava. 
Dvodnevno popotovanje, kjer smo svoje brbončice poleg vin 
razvajali tudi s tipično lokalno hrano in seveda pivom, je kar 
prehitro minilo.

POTOMKA IN UČNI VINOGRAD
Viničarji pridno skrbijo za Potomko in učni vinograd. S po-
močjo občine smo ob Potomki podaljšali škarpo in posadili 
še nekaj manjkajočih cepljenk modre kavčine oziroma žamet-
ne črnine. Ob tem naj dodam, da v društveni kleti že zori prvi 
letnik rose penine iz vina naše Potomke.
Učni vinograd tudi že opravlja svoj namen. V aprilu smo vi-
nogradniki tam izvedli terensko izobraževanje in se ob raz-
ličnih sortah trsov tudi praktično izobraževali. Trta se v tem 
času spreminja z vsakim dnem in prav vsi ste lepo vabljeni, 
da jo opazujete in spremljate. Ob občinskem prazniku smo 
trte opremili z napisnimi tablicami, da boste lažje razločevali 
posamezne sorte.

Stane Ferenčak
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22. tradicionalni pohod po 
turistični poti občine Štore
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Na koledarju prireditev Turističnega društva Štore je prva so-
bota v maju rezervirana za pohod po obronkih naše obči-
ne. Deževno jutro ni obetalo nič dobrega in bali smo se, da 
pohodnikov ne bo. Pa smo bili prijetno presenečeni, saj se 
nas je zbralo okoli dvajset. Opremljeni s palerinami, dežniki 
in dobro voljo smo se po spodbudnih besedah predsednice 
podali proti cilju. 

Betka in Valter Jelen iz Planinskega društva sta nas popeljala 
po standardni poti proti  Voglajni, mimo Straže pod vznožje 
Žekovce, kjer smo se na prvi postojanki okrepčali s čajem, 
kavico in pecivom, ki smo ga »turisti« sami spekli. 
Prenehalo je deževati in hiteli smo v hrib: mimo Križpotov in 
Slemen proti Svetlem Dolu, kjer nas je pri Štarklovih čakal 
sveže pečen kruh iz kmečke peči. Ogledali smo si tudi kape-
lico Sv. Florijana. 
Z novim zagonom in kljub temu, da je ponovno začelo de-
ževati, smo se podali  v hrib proti Svetini, vasici, ki s svojo 
lepoto in tihoto kraljuje pod okriljem Romance in Velikim vr-
hom. Vasica legend in mogočnih lip je najlepša gorska vasica 
v Sloveniji. Na pokopališču smo se poklonili Almi Karlin in po 
kratkem vzponu prišli na Dom na Svetini, ki je bil naš cilj. Pri-
jetno utrujeni smo se  okrepčali z okusno enolončnico. 
Pohodniki smo dobili majice, se naklepetali, naužili svežega 
zraka in dežja, predvsem pa smo uživali v dobri družbi.

Turistično društvo Štore se zahvaljuje vsem, ki ste nam pri-
skočili na pomoč pri organizaciji prireditve.
Pridete naslednje leto? 

Mojca Korošec
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Čemažev pohod

Čemažev pohod postaja tradicionalna prireditev, kjer se »tu-
ristom«, kakor si radi rečemo, pridružijo člani Planinskega 
društva Železar in Cicipohodniki iz Vrtca Lipa.
Udeleženci smo se v petek, 10. maja, zbrali pri kozolcu na 
Pečovju in že smo hiteli v bližnji gozd nabirat čemaž. Čemaž 
je že cvetel, saj nam je pri organizaciji pohoda nagajalo vreme 
in komaj smo ulovili »suhi« petek. 

Ker čemaž lahko zamenjamo za strupeno šmarnico ali pod-
leskom, smo se seveda podučili o  čemažu ali divjem česnu: 
izvedeli smo,  kako izgleda, kako se nabira  in za kaj vse ga 
lahko uporabimo.

 
Bogatejši za znanje o čemažu in z nabranimi listi smo se po-
dali nazaj proti kozolcu, kjer nas je že čakala okusna malica 
– čemažev kruh. Bil je zeeelooo okusen!
V dobri družbi smo preživeli prelepo petkovo popoldne.

Mojca Korošec

Dogodki v ŠKD Straža

Kot vsako leto smo tudi letos člani ŠKD Straža poskrbeli, da 
je bil 1. maj v Straži takšen, kot mora biti. Zadnjega aprila 
smo ob igrišču postavili velik mlaj, ki je ponosno oznanjal pri-
hajajoč delavski praznik. Naslednje jutro je vas zbudila budni-
ca štorovske godbe, brez katere si ne predstavljamo 1. maja. 
Člani društva smo prisotnim pripravili tradicionalnI vaški zajtrk 
in se počasi odpravili na prvomajski pohod.
24. 5. 2019 v popoldanskih urah smo v sklopu občinske-
ga praznika organizirali že II. košarkarski turnir trojk. Vreme 
nam je bilo naklonjeno, tako da smo športni dogodek lahko 
izpeljali. Pogoj za sodelovanje ekipe je bil, da mora biti vsaj 
eden izmed igralcev občan občine Štore. Pomerilo se je pet 
odličnih ekip, ki jim borbenosti in športnega duha ni manjkalo. 
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Po napetih bojih je sledila razglasitev najboljših s podelitvijo 
medalj, za kar so letos poskrbeli naši najmlajši člani. Ekipe 
so igrišče nato prepustile njim, ki so se prav tako pomerili v 
košarki. 
Kot je v našem društvu že v navadi, smo tudi tokrat poskrbeli, 
da so se igralci in navijači lahko okrepčali in sprostili. Čestitke 
vsem sodelujočim tudi na tem mestu. Naslednje leto pa se 
ponovno vidimo, kajne?
Naj še omenimo, da naše društvo letos praznuje 10. oble-
tnico delovanja. Osrednjo prireditev pripravljamo v mesecu 
septembru. Naj vas že na tem mestu povabimo na omenjeni 
dogodek. Do takrat se bomo v društvu potrudili, da bodo 
naši prostori za skupna druženja še lepši in zabavnejši. Kaj 
točno imamo v mislih, pa naj ostane skrivnost do jubilejne 
prireditve.

Maja Gajšek

O DELU DRUŠTEV
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Velika pridobitev za gasilce 
in občane v Prožinski vasi

V okviru praznovanja občinskega pra-
znika občine Štore so gasilci PGD Pro-
žinska vas 25. maja slovesno prevzeli 
gasilsko vozilo in motorno črpalko. To 
je velika pridobitev za gasilce in občane 
ne samo v Prožinski vasi, temveč tudi 
za celotno občino Štore in širše.

Po 23. letih je to prvo novo veliko ga-
silsko vozilo v PGD Prožinska vas in po 
16. letih v občini Štore. S tem se ga-
silci postavljajo ob bok vsem ostalim 
društvom v GZ Celje. Nakup je del dol-
goročnega programa razvoja gasilstva 
v občini Štore v obdobju od 2017 do 
2027. Ta plan je osnova za vse nakupe 
in investicije v gasilstvu v občini Štore v 
tem obdobju. Na ta način občina Štore 
nadomešča vse zamude iz preteklih let. 

Gasilsko vozilo GVC 24-50 je prvo več-
je gasilsko vozilo v naši občini do leta 
2027.

Vozilo cisterna GVC 24-50 je v skladu 
s tipizacijo GZ Slovenije in kategori-
jo društva PGD Prožinska vas. Vozilo 
ima največjo dovoljeno maso 18 ton, 
zasnovano je na podvozju MAN. Vozilo 
razvije moč 340 KM, pogon ima na vsa 
4 kolesa, kar je izredno pomembno na 
razgibanem terenu – sedaj bodo gasilci 
bistveno hitreje na mestu intervencije. 
Nadgradnja je izdelana pri podjetju Ro-
senbauer, ki je tudi v celoti poskrbelo, 
da je vsa oprema na svojem mestu. V 
vozilu je 5.000 litrov vode ter 500 litrov 

penila in seveda vsa ostala oprema, 
potrebna za intervencije – črpalka za ni-
zek in visok tlak, električni agregat, izpi-
hovalec, potopne črpalke, dihalni parati, 
cevi in armature – vse, kar se potrebuje 
na intervencijah. Vozilo je bilo izdelano 
ter predano gasilcem decembra lansko 
leto, ti ga že pridno uporabljajo za uspo-
sabljanja in intervencije. 
Gasilci so uradno prevzeli še eno veliko 
pridobitev – prenosno motorno črpal-
ko Rosenbauer FOX 4. Ta črpalka bo v 
veliko pomoč stari črpalki Zigler iz leta 
1982. Na požarnem območju PGD Pro-
žinska vas hidrantno omrežje ne omo-
goča dovolj vode v primeru gašenja, je 
pa relativno veliko naravnih vodnih virov, 
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zato je takšna črpalka izjemnega pome-
na. Glede na to, da imajo gasilci vsako 
leto opravka s poplavami, bo v pomoč 
tudi pri prečrpavanju vode. Takšno ga-
silsko vozilo z vso opremo in motorna 
črpalka sta tista, ki omogočata, da so 

gasilci v intervencijah hitrejši in učinko-
vitejši, morebitna škoda pa manjša. Vse 
občanke in občani na območju občine 
Štore so sedaj varnejši.

Ob tej priliki se vse gasilke in gasilci 

zahvaljujejo občini Štore in njenemu 
županu, ker brez razumevanja potreb 
gasilcev tega vozila in črpalke ne bi bilo. 
Na pomoč so priskočili tudi občanke, 
občani, sponzorji in donatorji, katerim 
izrekamo posebno zahvalo za vsa dana 
sredstva.
Vozilo in motorna črpalka bosta vedno 
pripravljena za morebitno posredova-
nje, za kar bodo poskrbele gasilke in 
gasilci PGD Prožinska vas z vajami in 
usposabljanjem, čemur vsako leto pos-
vetijo veliko svojega prostega čas. Biti 
gasilec je način življenja, zahvala je naj-
lepše plačilo.

Na pomoč! 
Marko Kroflič

Športno društvo Kovinar
ob prazniku občine
BALINANJE
Tako kot pretekla leta je naše društvo in njegova balinarska 
sekcija prav na dan praznika občine Štore, torej v soboto, 1. 
junija, pripravila in izvedla turnir v balinanju. Udeležile so se ga 
ekipe balinarskih klubov Gorica, Grobelno, Šentjur, Šmarje, 
ter domače ekipe Kovinarja in Društva upokojencev Štore. 
Tradicionalni turnir je potekal v lepem vremenu, v zanimivem 
tekmovalnem, športnem in tovariškem odnosu udeležencev. 
Organizator je pripravil pokale za prve tri uvrščene ekipe, po-
delil pa jih je predsednik društva Ladislav Kaluža.
Prvo mesto na turnirju ter prehodni pokal je osvojila ekipa 
Društva upokojencev Štore, drugo mesto ekipa Slivnice in 
tretje mesto ekipa Kovinarja.   

TENIS
Prepotrebna obnova teniških igrišč, ki se je zaradi izredno 
slabega vremena  zavlekla v začetek junija, je vplivala na to, 
da tradicionalnih tekmovanj v tenisu  v okviru praznika ni bilo 
možno organizirati. Upamo, da se bo vreme ustalilo, tako da 
bo sekcija lahko izvedla ostali, za letošnje leto obširno zas-
tavljen program.

NOGOMET
Slabo vreme je pri organizaciji in izvedbi tekem delalo preg-
lavice tudi  nogometnemu klubu Kovinar Štore v spomladan-
skem delu tekmovalne sezone v MNZ Celje 2018/19. Tako  
smo od marca do junija bili večkrat prisiljeni prestavljati že 
delegirane tekme na drug, ustreznejši termin. NK Kovinar je 
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ZAHVALA
ŠD KOVINAR ŠTORE in njegov nogometni klub se zahvaljuje-
ta občanom in kupcem v trgovini Mercator na Lipi za podporo 
v akciji  »radi delamo dobro«. Pridobljeno donacijo bomo v 
celoti namenili za nakup športne opreme in rekvizitov za ude-
ležence Kovinarjeve otroške nogometne šole.
Zahvaljujemo se tudi vsem ostalim donatorjem, ki s prosto-
voljnimi prispevki in  donacijami podpirajo naše programe. 

Ladislav Kaluža

v tej sezoni  sodeloval z mladimi selekcijami od U10 do U17. 
Klub bo tako kot pretekla leta ob zaključku sezone v mesecu 
juniju za vse selekcije,  udeležence Kovinarjeve nogometne 
šole, njihove starše oz. skrbnike pripravil tradicionalno dru-
žabno in športno srečanje. Upamo, da bo vreme otroke tak-
rat razveselilo!

OSTALA  OBVESTILA
Vse zainteresirane za vpis otrok v oddelke nogometne šole, 
oddelke splošne športne vadbe s poudarkom na osnovah 
gimnastike, rekreacije in drugih za sezono 2019/20 obvešča-
mo, da bomo z vpisom pričeli po 12. avgustu 2019, in sicer 
vsak četrtek med 18. in 19. uro v klubskih prostorih v špor-
tnem parku na Lipi. Ob pričetku novega šolskega leta bomo 
ustrezne informacije posredovali tudi na OŠ Štore in v Vrtec 
Lipa. V tej številki občana pa že objavljamo razpis za  šolo 
tenisa in tečaja tenisa za odrasle.

Zaključna prireditev projekta 
NOGOMETNI VRTEC
na Brdu pri Kranju

V ponedeljek, 3. 6. 2019, so otroci v starostnem obdobju 5-6 
let, ki so obiskovali NOGOMETNI VRTEC v Vrtcu Lipa Štore 
ter v enoti Kompole odšli na zaključno prireditev. Le-ta je po-
tekala v Nacionalnem nogometnemu centru Brdo pri Kranju.

Po zajtrku se je skupina otrok pod vodstvom vzgojiteljic, vod-
je vrtca, ravnateljice ter trenerja odpravila na avtobus, ki jih je 
odpeljal proti Brdu. Vzgojiteljice so vse otroke oblekle v eno-
tne majčke, jim predstavile načrtovano pot ter potek dneva.
Ob prihodu na Brdo jih je pričakala uradna maskota Nogo-
metne zveze TRIGI, katere so se otroci neizmerno razveselili. 

Po krajši aklimatizaciji ter prejetju osnovnih navodil so najprej 
odšli na kratek sprehod skozi park Brdo, kjer so lahko opa-
zovali prečudovito naravo in urejenost samega parka. Po 
sprehodu je sledila okrepčitev ter nato druga skupina ani-
macijskega programa -  igranje raznih igric ter nogometa na 
igriščih, ki jih uporablja nogometna reprezentanca Slovenije. 
Po končanem igranju so se namenili v t.i. FUN CONO, kjer 
so se fotografirali s Trigijem, dobili razne tatuje, poslikave na 
obraz itd… 
Na koncu so vsi obiskovalci prejeli navijaške zastavice Slove-
nije, s katerimi so odšli na uradni trening mlade reprezentan-
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ce Slovenije U21 ter se z njimi podružili, poklepetali ter naredili 
skupno fotografijo.
Po zaključnem fotografiranju so se otroci odpravili na avtobus 
in proti domu.
Ves animacijski program so pripravili trenerji NZS, ki so se 
trudili, da so otrokom popestrili dan in se neizmerno zabavali.
V ŠD Kovinar Štore bi se radi zahvalili Nogometni zvezi Slo-
venije, ki nam je izkazala zaupanje ter nas izbrala za omenjeni 
program, MNZ Celje za vso podporo ter reklamni material za 
otroke ter Občini Štore, saj bi brez njene podpore težko izpe-
ljali celoletni brezplačni program v vrtcu.

O DELU DRUŠTEV

Iskrena zahvala gre OŠ Štore ter Vrtcu Lipa za aktivno sode-
lovanje pri projektu.

V ŠD Kovinar Štore smo veseli, da smo lahko omogočili tovr-
stno celoletno brezplačno vadbo ter nekaj malega prispevali 
k razvoju vsesplošne gibalne sposobnosti otrok. Upamo, da 
smo z zaključno prireditvijo naredili en kamenček v mozaiku 
lepih spominov otrok na njihovo otroštvo. 

Primož Kaluža
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Športno društvo 
Ranivok
Športno društvo Ranivok uradno obsta-
ja od 18. 3. 2015, drugače pa se kot 
ljubitelji malega nogometa in športa na-
sploh družimo že od leta 2007. Članov 
društva nas je trenutno 35. 

Ukvarjamo se s športnim udejstvova-
njem na področju nogometa, tenisa, 
odbojke, pohodništva in smučanja. 
Naš primarni cilj je ohranjati zdrav duh 
v zdravem telesu, zato smo se kljub 
temu, da v naši občini ni malonogome-
tne lige, udeležili tekmovanja v občinski 
ligi Laško, kjer aktivno nastopamo že 
tretje leto. Dvakrat tedensko organizira-
mo tudi rekreacijo, ki se je lahko ude-
ležijo vsi člani društva in naši prijatelji. 
Poleg športnih aktivnosti smo si zadali 
cilj, da v domači občini poskrbimo tudi 
za kulturno obogatitev v smislu organi-
zacije raznih prireditev, na katerih na-
stopajo domači in tuji glasbeniki. So-
delovali smo pri organizaciji kresovanja 
v Štorah in praznika ob prvem maju na 
Domu na Svetini. Udeležujemo se tudi 
večine javnih prireditev in čistilnih akcij. 
Naši člani aktivno pomagajo tudi drugim 
društvom v občini. Tako smo lani poma-
gali štorskim gasilcem na prireditvi, kjer 
so zbirali denar za novo gasilsko vozilo.

Kot društvo se trudimo spodbujati tudi 
turizem v naši občini z raznimi promo-

cijskimi akcijami in obiskovanjem dru-
gih družabno-kulturnih prireditev. Vizija 
Športnega društva Ranivok je usmerje-
na v zagotavljanje kvalitetnih športno-
-kulturnih vsebin v socialno okolje obči-

O DELU DRUŠTEV

ne. Poleg tega smo odprti za vse ljudi, 
ki bi se radi pridružili našemu društvu, 
prinesli nove, sveže ideje in nam poma-
gali pri naših dejavnostih.
   

Domen Jager, predsednik  
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Vajeti v roke 
mlademu konjeniku

Člani Konjeniškega društva Štore smo 
tudi letos pripravili občni zbor, ki je že 
po tradiciji potekal v prostorih Konjeni-
škega društva v »Gajski hosti«. Prisotni 
smo bili skoraj vsi člani društva. Še po-
sebej smo bili veseli novih članov, ki so 
se nam pridružili. Med nami je bil tudi 
župan Miran Jurkošek in  predstavniki 
furmanov veteranov iz Šentjurja.
Letošnji  23. občni zbor je bil poseben 
zaradi podelitve častnega priznanja in 
izvolitve novega predsednika in organov 
društva.

Po izvolitvi delovnega predsedstva je 
Emil Bučar spretno vodil občni zbor po 
predlaganem dnevnem redu. Vsa poro-
čila so bila soglasno potrjena. Sledila je 
potrditev predlaganega predsednika in 
organov društva. Z vso podporo članov 
je Leon Reberšak postal novi predse-
dnik Konjeniškega društva Štore.

Leon Reberšak je že nekaj let član 
društva. Je velik ljubitelj konj. Kljub lepe-
mu uspehu v šoli se je odločil, da osta-
ne doma na kmetiji. S podporo družine 
se je podal v predelavo mleka.  Tako se 
Eko kmetija Reberšak iz Osence pona-
ša s številnimi priznanji. Leona  delo na 
kmetiji veseli. Trenutno imajo poleg go-
vedi in koz še 8 konjev.
Postati predsednik društva mu pred-
stavlja izziv, saj pravi, da je zelo malo 
mladih, ki želijo aktivno sodelovati v 
društvih. S podporo članov društva želi 
ustanoviti otroško-mladinsko sekcijo. 
Vse prireditve, ki jih organizira društvo, 
pa ostajajo nespremenjene.

Sledilo je imenovanje Dragice Štrlekar 
za častno članico društva, saj je s svo-
jim delom bistveno pripomogla k njego-
vemu razvoju.

Konjeniško društvo Štore se je pred 23. 
leti ustanovilo pri Štrlekarjevih v Kompo-
lah. Dragica je bila tista, ki je skrbela za 
vse: za urejanje papirjev, blagajne in vsi 
sestanki so bili pri Štrlekarjevih doma. 
Vedno je vse razvajala s prigrizki in pija-
čo, ko pa smo odšli, ji je ostalo še čišče-
nje in pospravljanje za nami. Vsa leta je 

članica in podpornica društva in vedno, 
kadar jo potrebujemo, nam priskoči na 
pomoč. Dragica je bila priznanja zelo 
vesela. Zahvalila se je,  in pravi, da ji je v 
čast in ponos, da društvo ceni trud tudi 
pri nastajanju društva. Dragica, velik 
HVALA za vse!

Prisotni gostje so ob koncu čestitali no-
vemu vodstvu in mu zaželeli uspešno in 
dobro vodenje tudi v prihodnje. Tako se 
je zaključil občni zbor društva. Ne čisto 
tako, saj smo se konjeniki še poveseli 
ob glasbi in jedači.

Za vse bralce Štorskega občana naj ve-
lja povabilo na dan odprtih vrat, ki bo 8. 
junija,  in dvodnevni tabor, ki je predvi-
den od 23. do 24. avgusta.

Kot dosedanja predsednica društva v 
svojem petletnem mandatu se zahva-
ljujem vsem članom za izkazano za-
upanje, sodelovanje, pripravljenost in 
resnično pristen odnos v društvu. Hvala 
vsem in vsakemu posebej. Upam, da 
bomo z novim vodstvom nadaljevali kot 
do sedaj. Nov veter naj društvu prinese 
pomladitev in naj velja rek: nikoli ni tako 
dobro, da ne bi moglo biti še boljše. 

Cvetka Šuster
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Če smo bili vsa leta prepričani, da 
pripravljamo enkraten dan odprtih vrat, 
potem letos vemo, da je  ta naš dogo-
dek zagotovo pognal globoke koreni-
ne. Spet je bilo veliko veselja, smeha, 
razigranosti in navdušenih otroških ob-
razov. Po vsakem takem dogodku se 
počutimo ponosne in zadovoljne, kar 
nam daje nekakšno priznanje, da dela-
mo dobro.

Po nekaj deževnih dneh se je v soboto 
naredil čudovit dan. Pripravili smo vse, 
da bi otroci uživali, se družili s konji in 
sobotno popoldne preživeli  nekoliko 
drugače.

In kaj je pri nas tako posebnega?
Seveda jezdenje, vožnja z vprego, te-
matske delavnice in druženje v prek-
rasni naravi.
Najprej  je kovaški mojster gospod Ribič 
prikazal, kako se uredijo konjska kopi-
ta. Pripovedoval je zanimive zgodbe, ki 
jih je doživel pri svojem delu. Otroke je 
naučil, kako se imenujejo orodja, ki jih je 
uporabljal, kako se kopita  »obrežejo« in 
kaj je to žabica. Tudi podkve je pribil na 
kopita. Zagotovil je, da to konjev nič ne 
boli, le lažje hodijo. 
Jezdenje je za nekatere otroke pome-
nilo prvi stik s konjem. Nekateri so bili 
pogumni, drugi so imeli malo strahu. 
Vendar je vsem uspelo sedeti v sedlu in 
odjezditi krog ali dva. Le malo so naga-
jale čelade, ki so bile obvezne. Možnost 
jezdenja so imeli tudi starši.
Vožnja z vprego ima svoj čar. Naš Franci 
je potrpežljivo vozil tako male kot tudi 
velike otroke,  starše, babice in dedke. 
Konja sta pridno vozila in za nagrado 
dobila priboljške.
Ves čas prireditve so otroci barvali, risa-
li in se neizmerno zabavali. Nastale so 
čudovite slike konjev, podkev …
Ana je na obrazke otrok pričarala veliko 
živalic, ki jih je prostoročno narisala. 

Otroke smo razvajali  z domačimi jabol-
ki, sadnim jogurtom s kmetije Reberšak 
in seveda  tudi s sladko-slanimi  pribolj-
ški.

Dan odprtih vrat je letos več kot le us-
pel. 

Kot društvu nam je zelo pomembno 
medgeneracijsko povezovanje, še po-
sebej pa se zavzemamo, da bi otroci in 
mladi preživeli več časa v naravi ter v 
družbi živali.
Se vidimo naslednje leto.

Cvetka Šuster

Dan odprtih vrat v  
Konjeniškem društvu Štore

O DELU DRUŠTEV
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Društvo upokojencev 
se predstavlja

Upokojenci DU Štore smo zelo ak-
tivni. Poleg vsakoletnih srečanj in 
druženj na raznih prireditvah delu-
je v društvu več interesnih skupin. 
Redno se sestajajo plesalci, pevci, 
kegljači s kroglo na vrvici, telovad-
ke, ribiči, strelci ter balinarji. Imamo 
tudi skupine za miselne igre, klek-
ljanje in druga ročna dela. Plete-
mo, kvačkamo in ročno izdelujemo 
voščilnice ter rože iz papirja. Zlasti 
z voščilnicami razveseljujemo svo-
je člane ob praznikih in jubilejih.

V času med 13. in 16. majem so bili 
na Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani Dnevi medgeneracijskega 
druženja. Sodelovalo je tudi naše 
društvo. Na natečaj smo poslali 
ročno izdelane voščilnice v različ-
nih tehnikah: servietni, iris folding, 
quiling, pick point ipd. Obiskovalci 
so si jih lahko ogledali na razstav-
nih panojih v prireditveni dvorani. V 
sredo, 15. maja, smo se predstavili 
na stojnici. Razstavili smo še druge 
voščilnice, rože iz papirja, kleklja-
ne in kvačkane prtičke, slike v piro 
tehniki ter drobne okrasne pred-
mete. Ljudje so se z zanimanjih 
ustavljali ob naših razstavljalkah ter 
se seznanjali z načinom izdelave.

Na demo odru so ta dan nastopili 
tudi naši plesalci s spletom ljudskih 
plesov. Moralno oporo smo jim 
dajali nekateri člani, ki smo se ta 
dan potrudili pripeljati v Ljubljano. 
V množici razstavljalcev in nasto-
pajočih na odru niso naši člani nič 
zaostali za drugimi sodelujočimi.

Naše delo je poleg zanimivih izletov 
kar pestro. Vsak, kdor želi, lahko 
najde kaj zase. Mlajše upokojence, 
ki še imate pomisleke, vabimo v 
svoje vrste. V društvu dobljene po-
bude, ideje in zamisli boste lahko 
uresničevali tudi doma.

Jožica Krajnc

O DELU DRUŠTEV
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Delovanje in aktivnosti 
PGD Štore v letu 
2018/19

Prostovoljno gasilsko društvo Štore je 
svoje aktivno delovanje na področju 
reševanja in varovanja prebivalcev ob-
čine Štore in njihovega premoženja v 
letu 2018 zaključilo z veliko pridobitvi-
jo. V mesecu septembru smo prevzeli 
novo vozilo GVM-1. Ob tej priložnosti 
smo obeležili tradicionalni memorial 
»Štefana Krumpaka« s tekmovanjem in 
priredili zabavno srečanje s krajani pri 
gasilskem domu. Na prireditvi smo se 
zahvalili vsem občanom občine Štore, 
donatorjem in podpornikom za izkaza-
no pomoč.

Naše delovanje in rezultate v letu 2018 
smo pregledali na občnem zboru in si 
zastavili nove cilje za leto 2019. Smelo 
gledamo v prihodnost, saj so nam pre-
tekli rezultati dali zagon, da še izbolj-
šamo opremo, izobraževanje gasilcev, 
pridobivanje novih članov, sodelovanje 
na tekmovanjih, delovanje z mladino in 
ureditev gasilskega doma. V preteklih 
letih smo adaptirali gasilski dom do te 

mere, da lahko pristopimo k ureditvi in 
zaščiti  lesenega dela turna. Naša velika 
želja in izziv je izvedba izolacijske fasade 
v želji zmanjšanja stroškov ogrevanja in 
podobe stavbe.
Poleg dosežkov in doseganja zastav-
ljenih ciljev so naši operativni člani v 
nenehni pripravljenosti na intervencije. 
Pred kratkim so naši operativni člani s 
hitrim in strokovnim posredovanjem re-
ševali življenje.
Poleg intervencij naši člani obiščejo tudi 
druga prostovoljna gasilska društva, 
kjer izmenjujemo izkušnje in se druži-

mo. Tako smo obiskali pobrateno dru-
štvo Brezje in se ob tej priliki udeležili 
zaključne prireditve v Planici.
Celoletna dejavnost naših desetin je 
sodelovanje na tekmovanja v okviru GZ 
Celje in tudi širše.
Vsako leto z varovanjem sodeluje-
mo pri kresovanju na Lipi. Vsekakor je 
pohvalno za naše člane in članice, da 
veliko prostega časa namenijo tudi re-
dnemu vzdrževanju opreme, tehnične 
izpravnosti le-te in urejanju gasilskega 
doma z okolico. Aktivnosti potekajo tudi 
pri prevozih pitne vode.
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Posebno smo veseli, da so v naših 
vrstah tudi veteranke in veterani, ki ak-
tivno predstavljajo društvo na raznih 
tekmovanjih.

Redno sodelujemo z mladimi. Tako smo 
v mesecu maju osnovnošolcem prika-
zali razne načine gašenja, kar je dobro-
došlo izobraževanje. Organizirali smo 
tudi obisk otrok iz Vrtca Lipa. Ko smo 
jim razkazali gasilski dom, avtomobile, 
arhiv in prikazali vajo gašenja, nismo 
vedeli, kdo je bil bolj navdušen. Mi vse-
kakor, vendar navdušenja otrok ni mo-
goče prekositi. Odločili smo se za redna 
srečanja z mladimi. Vabimo  tudi ostale 
krajane, da se nam pridružijo v članstvo 
PGD Štore vsak četrtek med 18. uro in 
20. uro. Prisrčno povabljeni!
Počivali ne bomo niti med počitnicami, 
vendar se bo naša aktivnost izven inter-
vencij povečala v mesecu septembru. 
Organizirali bom tradicionalni memorial 
»Štefana Krumpaka«, na katerem bodo 
tekmovale veteranske ekipe iz celotne 
Slovenije in bomo tekmovanje družab-
no popestrili.

Dejavnost PGD Štore zgledno podpi-
ra OBČINA ŠTORE z g. Miranom Jur-
koškom na čelu, prav tako občina po-
membno sodeluje pri razvoju gasilstva 
v Štorah, za kar se iskreno zahvaljujmo. 
Vsem občanom hvala za preteklo in bo-
dočo podporo in mirno ter varno leto še 
naprej. 

Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!  
Jaroslav Grajžl

O DELU DRUŠTEV
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Ayda Rožej

ZNAN OBRAZ

»Jaz pozno v noč razmečem garažo 
poiščem še zadnje kaple barve ki so 
ostale še kar nisem v pižami ampak ko 
te prime takrat čas ne obstaja te pelje 
domišljija nekam šele naslednji dan vem 
kam, ko z litrom kave še kar strmim v 
sliko in rečem ok to je to!«

Tako je zapisala Ayda na enem izmed 
spletnih portalov. 
Ko pride njen trenutek, ustvarja, pa če-
tudi je to sredi noči.

Največ časa posveti hčeri. Družina ji po-
meni vse. Pravi: »Moja prva naloga je, 
da hčerko Elo vzgojim v dobro osebo, 
ki bo samostojno stopala na pot, da se 
ne bo bala sveta.  Ko imaš otroka, tak-
rat šele veš, kako je dragocen čas, ki 
ga imaš sam zase. Ko odide Ela spat, 
pa se v meni prebudijo čustva in potem 
pride moj nastop na platnu.«      
Navdihujejo jo barve, te so zanjo moti-
vacija. Risanje jo sprošča. V bistvu ne 
riše za druge, ampak zase, za svojo 
dušo.

Rekla je, da ni dobra govornica, zato 
daje vso energijo v risanje, a po dana-
šnjem razgovoru tega ne bi potrdila, saj 
je besede skrbno izbirala, mi zaupala 

tudi nekaj globokih življenjskih naukov, 
ki jim zvesto sledi.
Med drugim podpira vztrajnost, saj je 
temelj za uspeh, kajti vsak lahko počne 
stvari, ki si jih želi početi in zanje se bo 
vedno našel čas. 
Slikarstvo je umetnost, ki ima sporočilo. 
Ayda je umetnica, ki da v izdelek sebe, 
svojo dušo, svoje misli. In izdelki so za-
vidanja vredni.
Njen namen ni bil kazati slik drugim, 
ampak so jo k temu vzpodbudili doma-
či in prijatelji, naj vendar pokaže svoja 

ustvarjanja. 

Ayda slika s tehniko akril, z oljnimi bar-
vami, njeno orodje pa sta čopič in lopat-
ka ali »špahtel«, kot ga poimenuje. 
Vedno so jo navdihovali abstraktni sli-
karji, ker si lahko predstavljaš sliko po 
svoje. Namen gledanja slik je, ko nek-
do drug gleda sliko in vidi neka čustva 
v njej. Lahko so pozitivna ali negativna. 
Kritika je pri njej dobrodošla, saj pravi, 
da je kritika kot slab parfum: se te pri-
me, vendar ne ostane dolgo.
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osnovno šolo in gimnazijo je vseskozi 
risala. Mama je hranila risbe vse do da-
našnjega dne. Sama je ves čas verjela, 
da bo v prihodnosti uspela z risanjem. 
Vpisala se je na umetniško akademijo, 
ampak se je zaradi dejstva »umetnik 
- težje zaslužen denar« preusmerila 
na ekonomijo.  Vedno je rada hodila v 
muzeje, opazovala druge slikarje in v 
njihovih delih našla navdih. Najraje slika 
obraze, še posebej oči, kajti te so člo-
vekova duša. Iz obraza lahko v ljudeh 
razbereš vse. 
Moti jo, da ljudje gledajo slike bolj kot 
dekoraterstvo in ne kot umetnost. Meni 
torej, da umetniška dela niso dovolj ce-
njena. V njih je toliko truda, časa, volje 
in čustev…

Ayda preizkuša tudi nove tehnike, kot 
so mešana tehnika (lepljenje, barvanje), 
imenovana »mixmedia« tehnika. 

Obrazi jo navdihujejo v vseh pogledih: 
ne le kot tema risanja na platno, tudi v 
realnem svetu jo navdušujeta estetika in 
lepota. Ayda se ukvarja tudi z ličenjem. 
Meni, da imata ličenje in slikarstvo nekaj 
skupnega. Vse to je v povezavi s po-
imenovanjem in dojemanjem lepega. 
Pomemben je vsak detajl, tehnika in 
dober občutek, ko držiš čopič v rokah. 
Tako je tudi pri ličenju.   
Ayda je ponosna vizažistka. Sodeluje s 
priznano produkcijsko hišo, veliko časa 
nameni ličenju znanih oseb in skupin iz 
glasbenega sveta. Tudi ličenje za poro-
ke in druge slovesne trenutke ji ni tuje. 
Aydine roke, misli, občutenja, znanje in 
njen čas -  vse to naredi njene slike ču-
dovite in občudovanja vredne. Upam, 
da jih čim prej postavi na ogled v kakšni 
galeriji!

Rosvita Jager

Všeč so ji velika platna, tople barve, 
kontrasti. Nikoli ni definirala svoje tehni-
ke. Najraje riše na tleh, stojalo uporablja 
manj pogosto. Včasih je realistična in 
mnogokrat odvisna od počutja. 
Rada ima sonce in barve, zato zime ni 
nikoli marala.  Nariše si hortenzije in: 
»kdor hoče prepevati, bo vedno našel 
pesem«.
Že od mladih nog rada riše. Kot otro-
ka jo je za risanje navdušil oče, ko ji je 
na svoj način predstavljal barve. Skozi 

ZNAN OBRAZ
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Friedrich Bruno Andrieu, 
podjetnik  in ustanovitelj 
Železarne v Štorah

Friedrich Bruno Andrieu (1812 -1884) 
je pomembno vplival na oblikovanje 
proizvodnih in poslovnih procesov v 
19.stoletju, ki se nanašajo na železarsko 
proizvodnjo v raznih krajih tako v Slove-
niji kot v Avstriji.  V Štorah, kjer je postal 
prvi lastnik in leta 1850 začetnik za tiste 
čase moderne tovarne, je kasneje nas-
tala uspešna železarna, ki je spremenila 
kraj. Pri teh spremembah je poglavitno 
vlogo odigrala industrija. Kraj je dobil 
značilno podobo industrijskega naselja, 
industrija je bila vodilna dejavnost, ki je 
pospeševala nastanek in razvoj drugih 
dejavnosti.  

Friedrich Bruno Andrieu je bil rojen 
4.septembra 1812 v Trstu, očetu Augu-
stu Andrieu  in materi Anni Mariji, rojeni 
Toso. Družina njegovega očeta izhaja 
iz Provanse, kamor so prišli iz Lyona. V 
času  francoske revolucije se je družina 
izselila iz Francije v Trst, ki je bil takrat 
avstrijski. V Trstu je njegov oče  spoz-
nal grško begunko Anno Mario in se z 
njo poročil leta 1807. V zakonu je bilo 
rojenih 10 otrok. Prvi štirje so bili roje-
ni v Trstu, preostalih šest pa v Toulonu, 

kamor se je družina vrnila po obnovitvi 
kraljevine. Četrti, v Trstu rojeni otrok, je 
bil Friedrich Bruno, roj. 17. septembra 
1812. S starši se je leta 1814 preselil v 
Toulon, leta 1827 pa se je pri 14. letih 
vrnil v Trst, kjer je družina babice prevze-
la skrb za njegovo vzgojo in izobrazbo. 

V mladosti se je do popolnosti naučil  
treh tujih jezikov in šel v uk v veliko tr-
govino z železom. Zaradi izobrazbe in 
znanja jezikov je kmalu dobil več dob-
rih služb. Zanimivo je, da ne v trgovini, 
ampak v večjih in manjših štajerskih fuži-
nah. Friedrich Bruno je bil okoli leta 1840 
upravitelj podjetja gospode Friedau v 
Leobnu, ki je bilo pomembno delovno 
mesto.  Na tem službovanju v Leobnu 
je spoznal svojo ženo Anno Victorio, ki 
je prihajala iz stare in ugledne rodbine 
Eisen, ki je bila povezana z železarsko 
proizvodnjo v Avstriji. Z  Anno Victorio 
se je poročil leta 1841 in poslej sta se z 
otroki selila po Avstriji, kot so jima nare-
kovale zaposlitve.

Naslednja znana zaposlitev F. B. An-
drieu-ja je bila v Železarni na Dvoru ob 
Krki. Tukaj je delal kot nameščenec di-
rekcije v času, ko je znan strokovnjak 

Ignatz Vitus Engelbert von Pantz uvajal 
v tamkajšnji železarni številne izume in 
izboljšave, najpomembnejši pa je nastal 
v letih  1836-1837, ko je Pantzu uspe-
lo segreti zrak za vpihovanje v plavž na 
365 stopinj. V času dela v Železarni na 
Dvoru se je Andrieu spoznal z novostmi 
v svetovnem železarstvu.

Po odhodu iz Dvora, verjetno v letih 
1837/38, se je F. B. Andrieu po nekaterih 
podatkih zaposlil kot kontrolor Friedauo-
vih fužin v  Vordernbergu v Avstiji. Verje-
tno se je  vse od odhoda iz Dvora spog-
ledoval z lastno podjetniško potjo, ki bo  
povezana s tedaj modernim načinom 
pridobivanja železa – pudlanjem. Tako 
ga leta 1850 najdemo v Štorah. V Što-
rah se v času gradnje južne železnice od 
Dunaja do Trsta vse od leta 1846 prične 
govoriti o gradnji industrijskega komple-
ksa za popravilo vagonov in lokomotiv. 
Kasneje je prišlo do gradnje železniške  
povezave Tirolska-Budimpešta in v Ma-
riboru je nastalo pomembno železniško 
križišče in s tem posledično tudi gradnja 
centralnih delavnic za vzdrževanje žele-
zniških vozil.  Po nekaterih tolmačenjih 
preteklih dogodkov obstajajo mnenja, 
da v začetku poslovanja s štorskim 

Friedrich Bruno Andrieu: privatna zbirka/
last dr. Johanes Andrieu, Landhausgasse 
7, 8010 Graz

Štore, vhod v rudnik, 19. stoletje, detalj z razglednice, hrani Železarski muzej Štore 
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kompleksom F.B. Andrieu ni nameraval 
zgraditi železarne, a ker je  23. januarja 
1850 od Ignacija Novaka kupil vso pre-
mogovno posest in zaradi ugodne lege 
ob južni železnici, upravičeno menimo, 
da je bil njegov cilj postavitev tovarne s 
pudlarno in valjarno.  V tem primeru je 
šlo za nadaljnjo predelavo železa in ne 
za izdelavo železa v plavžih. Pudlanje je 
bilo tedaj sodoben, moderen način ob-
delave železa, ki je prinašal tudi visoke 
dobičke.  

V letu nakupa zemljišč in rudnika  zapro-
si pri rudarskem glavarstvu v Leobnu za 
koncesijo za  postavitev pudlarne in va-
ljarne v Štorah  in 17. novembra 1850 
mu je bila le-ta podeljena. Pomembna 
prednost kraja je bila ugodna lega ob 
južni železnici in lasten vir energije - pre-
mog iz lastnega premogovnika. V tistih 
časih je bilo mogoče dobiti koncesijo za 
pudlarno samo v primeru, če je tovarna 
imela lasten vir energije, ker so v prejšnjih 
stoletjih izsekali številne gozdove. Žele-
zo (grodelj) za obdelavo v pudlovki so 
vozili iz bližnjih fužin pod Bohorjem in iz 
železarne v Mislinji. Dokazilo za to je tudi 
najdena korespondenca med Antonom 
Bonazzom iz Mislinje in F.B. Andrieu-jem 
v obdobju 1848-1851. Zahteva po kon-
cesiji za valjarno pa nam dokazuje, da 
je verjetno imel namen valjanja tirnic, ki 
so bile takrat na tržišču zelo iskane. Tir-
nice so v tem obdobju že valjali na Pre-
valjah in kaže, da je računal na njihovo 
sodelovanje in pomoč.  Ko je bila izdana 
koncesija za izgradnjo tovarne, je F. B. 
Andrieu-ju zmanjkalo kapitala za nakup 
strojev in opreme. Zato sprejme 13. juni-
ja 1851 za solastnika tovarne Pavla von 
Putzerja iz Bolzana. Pri tem solastništvu 
pa je prišlo kasneje do nerazumevanja 
in sta se naslednje leto razšla, ko je  Pa-
vel von Putzer  22. januarja 1852 kupil 
Andrieu-jevo koncesijo za pudlarno in 
valjarno, vsa pripadajoča zemljišča in ru-
dnik ter tako postal edini lastnik tovarne.
Na žalost ni podatkov in načrtov o grad-
nji železarne v Štorah, ne poznamo nje-

nih graditeljev in načrtovalcev, niti tega 
ne vemo, kdo je lastnikom železarne 
svetoval pri nabavi strojev. Očitno pa so 
bili na tekočem z novostmi v svetovnem 
železarstvu, saj je bila železarna za te-
danje čase napredno tehnološko orga-
nizirana. Podatki o strojih in napravah so 
razvidni iz tožbenega postopka, ki sta ga 
oba solastnika vodila pred celjskim sodi-
ščem glede lastnine koncesij in zemljišč 
v Štorah. Iz ohranjenih tožbenih zapi-
skov je mogoče razbrati in rekonstruirati 
nekatere delovne postopke v zvezi z na-
bavljeno opremo. Nova tovarna je bila v 
bistvu pudlarna s klasičnimi pudlovkami 
(pečmi), kot so jih gradili tedaj po Evro-
pi. Njihova posebnost je bila v tem, da 
so bile nadgrajene tako, da so odpadno 
toploto, ki je prvotno izhajala iz peči v 
dimnik, uporabljali za gretje vode v kotlih 
in za proizvodnjo pare za pogon parnih 
strojev. Tovarna namreč ni izrabljala vo-
dotokov za pogon strojev, temveč je vse 
stroje morala gnati para, kar je bilo za tisti 
čas vrhunec opremljenosti neke tovarne. 
Štorska tovarna je bila že v svojih prvih 
začetkih zamišljena kot klasičen, moder-
no opremljen in energetsko neodvisen in-
dustrijski objekt  z lastnimi transportnimi 
možnostmi. Podobni so bili v sredini 19. 
stoletja v srednji Evropi in Ameriki. 

S kapitalom od prodaje Železarne Štore 
je F.B. Andrieu leta 1852 v Gradcu ku-
pil zapuščeno tovarno posode, ki jo je 
usposobil za vlečenje žice in izdelavo 
žičnikov. Ta tovarna se je v nekaj letih 
prav dobro razvila. Kasneje, leta 1867, 
je Friedrich Bruno Andrieu kupil tovarno 
ob reki Mürz v kraju Bruck an der Mur. 
Tovarno je razširil, da je ustvaril suro-
vinsko bazo za svoje stroje za vlečenje 
žice. V mestu so s temi revolucionarnimi 
spremembami nastala popolnoma nova 
delovna mesta, ki so prepričala mnogo 
ljudi, da so se preselili v mesto. Število 
prebivalcev je začelo strmo naraščati. 

F. B. Andrieu je s tem, ko je ustanovil to-
varno v Štorah vplival na razvoj kraja. S 

širitvijo industrije so se zmanjševale kme-
tijske površine, vzele so jih železarna, 
železnica, stanovanjski objekti, osnov-
na in srednja šola, zdravstveni dom, 
trgovine in razni objekti za preživljanje 
prostega časa. Vse to so zgradili v ob-
dobju industrializacije. S tem je kraj dobil 
značilno podobo industrijskega naselja. 
Življenje se je močno spremenilo: število 
prebivalcev se je povečalo, poleg indu-
strijske so pridobili še upravno, kultur-
no-prosvetno, zdravstveno, prometno, 
trgovsko in gostinsko funkcijo. Industrija 
je bila vodilna sila, ki je generirala razvoj 
na drugih področjih pomembnih za ljudi. 
V kraju danes uspešno delujejo številne 
tovarne.  Podobno se je zgodilo v Avstri-
ji, kjer se ob reki Mürz v kraju Bruck an 
der Mur z uspešnim vodenjem tovarne 
kraj razvil, industrializiral.  F.B.Andrieu je 
dejansko bil tako kot v Štorah začetnik 
danes nadvse uspešne žične industrije.
Zgodba o življenju in delu F. B. Andri-
eu-ja nam govori o pomenu podjetni-
škega duha za udejanjanje tehničnih in 
tehnoloških dosežkov v proizvodnih in 
poslovnih procesih. Ti dosežki pa so bili 
kasneje osnova za razvoj potencialov 
na vseh drugih področjih v krajih, kjer 
so se podjetja razvila: tako v umetnosti, 
kulturi, šolstvu, zdravstvu, znanosti…in 
nenazadnje so generirale nove podjetni-
ške ideje.  
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Zgodovina godb na območju 
Štor do 2. svetovne vojne
Godba v Štorah
Godba v Štorah je imela svojo tradicijo že pred 1. svetovno 
vojno. Statut bratovske skladnice Železarne Štore leta 1895 
med drugim določa tudi delovanje godbe v Štorah, stroške 
rudarske godbe in njeno financiranje ob raznih praznikih. 
Tako je bil vsak član pokopan ob zvokih godbe na pihala. 

Po 1. vojni je godbo prevzel Marko Tovornik, ki je bil tudi njen 
kapelnik v 20. letih 20. stoletja. Kot aktiven godbenik v av-
stro-ogrski vojski je igral na različne inštrumente. V godbi je 
igralo le 14 udeležencev, med njimi sin Marka Tovornika Feliks 
Tovornik, njegov vnuk Rudi, ki je igral klarinet in bariton, Jože 

Majerle in Franc Zupan, Edi Čehovin je igral na mali boben, 
Viktor Graf trobento, pa še Feliks Kocijančič, Šram in Kin-
dklhofer. Včasih sta igrala tudi Rihard Ulaga in Filip Leskov-
šek. Po ustanovitvi godbe na Teharjah leta 1932 pod imenom 
Delavska godba Zarja, ki jo je vodil Žohar iz Trnovelj,  je godba 
v Štorah zašla v krizo. Po vrhu pa so se člani vseskozi sreče-
vali s problemom lokacije za vajo.  Kasneje so godbeniki lah-
ko javno nastopali le trikrat, in sicer na prvomajskih proslavah. 
Potem so javne nastope prepovedali. Leta 1940 je štorska 
godba razpadla. 
Godba je največkrat igrala ob raznih proslavah: delavskem 
1. maju in prazniku Sv. Florijana 4. maja, ki je bil zavetnik 
kovinarskih in železarskih delavcev. Takrat so največkrat igrali 
budnice in imeli obhode po Štorah. Večkrat so se udeležili 
tudi godbenih sprevodov v Celju.

Svetinska godba na pihala
Začetki svetinske godbe segajo v leto 1897. Svetinska godba 
se ponaša kot ena najstarejših godb v celjskem okraju. So-
delovala je z godbeniki iz Laškega, Kalobja in Štor. Kapelnik 
svetinske godbe Ivan Ulaga je bil tudi med ustanovitelji Šen-
tjurske godbe. 
Čeprav je svetinska godba veljala za maloštevilno, pa jo je 
odlikovalo igranje različnih inštrumentov in prepoznavnost 
na širšem celjskem, laškem in šentjurskem območju. Številni 
člani svetinske godbe so igrali tudi v laški, šentjurski in štorski 
godbi na pihala. Ključno vlogo pri ustanovitvi svetinske god-
be leta 1897 sta imela Franc Klepej iz Kanjuc, ki je bil med 
drugim kapelnik laške godbe med letoma 1862 in 1892, in 
je naučil Janeza Ulago - Vrhovskega igranja na inštrumente 
»pleh muzike« pri laški godbi, mu dal note in pomagal usta-
noviti svetinsko zasedbo.  1. svetovna vojna je prekinila de-
lovanje svetinske godbe, saj je bilo veliko članov vpoklicanih 
na fronto. Že v začetku vojne pa je na ruskem bojišču padel 
Franc Klepej. Po vojni se je godba pod vodstvom Janeza Ula-
ge obnovila, čeprav so se vrste številnih godb prepolovile. 
V svetinski godbi so se uveljavili številni člani družine Ulaga.  
Janez Ulaga je uvedel v svetinsko in kasneje v laško godbo 
številne svoje otroke. V godbi so igrali Ivan, Anton in Jure. 
Najvidnejšo vlogo je prevzel v svetinski godbi Ivan Ulaga – 
»Vrhovski Anzek«, ki je kasneje sam prevzel svetinsko godbo. 
V godbi je igral vse inštrumente na pihala, razen harmonike. 
Najraje je igral priljubljeni S klarinet. Ivan Ulaga je bil med 2. 
vojno tudi kapelnik godbe XIV. divizije. Anton Ulaga je igral 
trobento, medtem ko je Jure igral več inštrumentov, največ 
na trobento-krilovko. V godbi je igralo tudi več članov družine 
Zlovšek: oče in njegova sinova. Na prehodu iz 19. stoletja v 
20. stoletje se je v vrste svetinske godbe udomačila harmo-
nika, ki je spremenila delovanje in sestavo same godbe. Tako 
so se udomačili godčevski pari, k harmoniki se je podal tudi 
klarinet in gosli, za svatovske dni pa so povabili še bas. 
Člani svetinske godbe so največkrat igrali na porokah, godo-

Godbeniki v Štorah pred 1. svetovno vojno
(Muzej novejše zgodovine Celje)

Godba na pihala Štore leta 1940
(Zgodovinski arhiv Celje)
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vanjih, raznih obletnicah, veselicah in cerkvenih slovesnostih 
ne samo v domači, ampak tudi v šentjurski, šentrupertski in 
teharski župniji. Vsako leto je imela svetinska godba tudi velik 
nastop na praznik sv. Barbare 4. decembra v rudniku Pečov-
nik, saj je marsikateri član svetinske godbe delal kot rudar v 
tem rudniku. Brez pomembnih dogodkov in slovesnosti na 
Svetini seveda ni šlo brez domače godbe na pihala. Tako so 
redno igrali ob »šentoščevi nedelji« v čast Mariji Snežni v av-
gustu in na svetinskih porokah. Tudi otvoritev nove svetinske 
šole novembra 1936 je spremljala svetinska godba pod vod-
stvom Ivana Ulage.  Leta 1932 so igrali tudi na vinski trgatvi 
pri Celjski koči, ki jo je organizirala Savinjska podružnica Slo-

Vabilo na otvoritev gostilne Kračun s svetinsko godbo
(Slovenec, 4.9. 1940)

venskega planinskega društva, ko je bilo grozdje kislo in ga je 
bilo toliko, da se je obiralo od jutra do večera.  Leta 1940 so 
igrali tudi na otvoritvi izletniške in turistične gostilne Kračun na 
Svetini. Člani svetinske godbe dolga leta niso imeli uniform, 
imeli so le enotne kape s senčnikom. Ob raznih slovesnostih, 
igranju na porokah in godovanjih so bili praznično oblečeni. 

Matej Ocvirk
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ŠTORE STEEL - 50 let  Jeklovleka, 
sedaj obrata Hladne predelave

V podjetju Štore Steel letos mineva 50 let od pričetka redne 
proizvodnje vlečenih in brušenih profilov v takratnem obratu 
Jeklovlek, sedaj Hladna predelava. Pred petdesetimi leti je 
ekipa pod vodstvom kasnejšega prvega obratovodje Franca 
Trafele pričela orati ledino na tem področju. Vlečeni in brušeni 
profili so bili namenjeni predvsem za avtomobilsko industrijo. 
Tako so iz vlečenih profilov, tako imenovanih specialnih pro-
filov, v Ohridu (Makedonija) izdelovali tečaje vrat za Zastavo 
(fičo, stoenka, Yugo…), iz brušenih profilov pa so v srbskem 
Kraljevu izdelovali vzmeti za isti tip avtomobilov.
Hitra rast in razvoj sta narekovala nove proizvodne prostore 
in opremo. Tako je bila leta 1982 zgrajena nova hala ob bi-
vši tovarni traktorjev, kjer stoji še sedaj. Proizvodnja je rasla 
in v letu 1988 dosegla svoj višek z 21.778 tonami. Pričele 

so se družbene spremembe v Evropi (razpad SZ, razpad 
Jugoslavije…), ki so imele svoje posledice v izgubi trga. To 
je bilo izredno težavno obdobje. Metalurgija v Štorah je bila 
na udaru in nekateri bi jo najrajši za vedno ustavili. Vendar 
trdoživost in vztrajnost sta pripomogli, da se je metalurgija 
ohranila. Tako je bilo leta 1997 ustanovljeno podjetje Jeklo 
Štore s tremi obrati: Jeklarna, Valjarna in Jeklovlek. Pričelo 
se je novo poglavje. Potrebno se je bilo prestrukturirati tako 
v prodajnem kot v proizvodnem smislu. Tehnologijo vlečenja 
in brušenja je v Jeklovleku vedno bolj izpodrivala tehnologija 
luščenja. Tudi luščeno jeklo je v veliki meri namenjeno avto-
mobilski industriji. Postopno se je oprema za brušenje in vle-
čenje dezinvestirala, medtem pa se je vedno več investiralo 
v opremo za luščenje. Leta 2003 se je z novim lastništvom 
tedanja INEXA ŠTORE  (naslednica Jeklo Štore) preimenovala 
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v ŠTORE STEEL, obrat Jeklovlek pa se je preimenoval v obrat 
HLADNA PREDELAVA. 
Vizija novega podjetja je bila še bolj usmerjena v finalizacijo 
izdelkov. Tako je obrat Hladna predelava s proizvodnjo lušče-
nega jekla vedno bolj pridobival na pomenu. V letu 2007 se 
je v omenjenem obratu pričela proizvodnja razreza luščenega 
jekla za izdelavo polosovin za osebna vozila (BMW, Merce-
des, Opel, Ford in druge). Potrebna so bila nova vlaganja v 
opremo in avtomatizacijo proizvodnje, tudi z roboti. Proizvo-
dnja se je iz leta v leto povečevala in v letu 2017 in 2018 smo 
proizvedli  že skoraj 40.000 ton luščenega jekla. Od tega je 
bilo proizvedeno 12.000 ton žaganega luščenega jekla za po-
losovine. To pomeni, da smo požagali 6 milijonov kosov. Tako 
je bilo lansko leto 3 milijone osebnih avtomobilov, narejenih v 
Evropi, opremljenih  s polosovinami, izdelanimi iz štorovskega 
jekla. 

Trg, razvoj ter zasedenost obstoječih kapacitet so narekovali 
nove investicije v povečanje kapacitet proizvodnje luščenih 
jekel. Tako je bila lani v začetku leta sprejeta odločitev o inve-
sticiji v sodobno luščilno linijo (luščilni stroj, stroj za ravnanje 
in poliranje, stroj za obdelavo koncev palic, kontrolno linijo za 
odkrivanje površinskih napak in pakirno linijo) v vrednosti  3,6 
milijona EUR. Linija je že v fazi montaže in predviden pričetek 
proizvodnje je v mesecu juliju. Kapaciteta linije je proizvodnja 
30.000 ton luščenega jekla.
Razvoj obrata Hladna predelava je lep dokaz, kako se je treba 
stalno prilagajati in razvijati za potrebe trga. Tako bo ob tej 
priložnosti (50 let obrata in nova investicija) več dogodkov. V 
soboto, 29. junija, bo ob 10. uri srečanje upokojencev in bivših 
zaposlenih v Jeklovleku, sedaj obratu Hladna predelava.
Vabljeni vsi upokojenci in bivši zaposleni!

Alojz Gajšek

Kratek povzetek projekta 
TPK 2018-2022

Projekt Pridobivanje temeljnih in poklicnih kompetenc 2018-
2022 ponuja izobraževalne vsebine za zaposlene, brezposel-
ne, izobraženo prikrajšane posameznike in za vse  tiste, ki 
jim ne zmanjka energije ter volje za učenje, s poudarkom na 
osebah, starejših od 45 let. 
Za udeležence so vsi programi brezplačni, saj so financira-
ni s strani Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport  ter 
Evropskega socialnega sklada. Vsebinsko različne programe 
izvajamo v Celju, Štorah, na Dobrni ter v Vojniku. Udeleženci  
v različnih delavnicah ter tečajih pridobivajo nova znanja ali 
nadgrajujejo obstoječa. Tako se lahko preizkusijo v javnem 
nastopanju in nadgrajujejo svoje komunikacijske sposobnosti 
ali pa se raje odločijo za učenje enega izmed tujih jezikov. 
Ponujamo tudi računalniške tečaje, ki so namenjeni popol-
nim začetnikom ali tistim, ki želijo svoje digitalne kompetence 
nadgraditi.  Pester nabor brezplačnih izobraževalnih progra-
mov bomo v okviru projekta na Ljudski univerzi Celje izvajali 
vse do leta 2022.  
S projektom želimo predvsem ponuditi kvalitetno in vsem do-
stopno izobraževanje ter promovirati pomen vseživljenjske-
ga učenja. Izpostaviti želimo, da se učimo v vseh življenjskih 
obdobjih in da se učenje nikoli ne konča ter da kontinuirano 
učenje pomeni:

–  večjo socialno vključenost,
–   večjo konkurenčnost na trgu dela,
–   osebno rast,
–  lažje premagovanje poklicnih ter osebnih stisk. 

Jeseni bomo nadaljevali z brezplačnim programom Usposa-
bljanje za življenjsko uspešnost – Izzivi podeželja tudi v Štorah. 
Program bo obsegal začetni in nadaljevalni tečaj nemščine, 
kulinarične delavnice ter predavanja z naslovom Priložnosti 
na podeželju. Lokacija izvajanja bo na Občini Štore. 
Vljudno vabljeni, da se nam pridružite. 

Informacije in prijave:
Rebeka Dečman, organizatorica izobraževanja 
T: +386 3 428 67 62    
E: rebeka.decman@lu-celje.si     
Občina Štore 
T: +386 3 780 38 53 
E: obcina@store.si
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Posadi bučo hokaido za čebelo in 
jeseni uživaj v kremni bučni juhi

S sodelovanjem in povezovanjem par-
tnerjev pri projektu »Kar sejemo, to 
žanjemo« smo v preteklih letih združili 
prizadevanje za povečanje posejanosti 
ajde in sončnic v našem prostoru, s tem 
pa tudi prepoznavnost in uporabnost 
le-teh v prehrani. Z aktivnostmi Čebe-
larske zveze Slovenije skupaj s partnerji 
spodbujamo sajenje medovitih rastlin, 
kar pomembno prispeva k ohranjanju 
narave in razvoja čebel. S setvijo buč v 
letošnjem letu želimo spodbuditi setev 
zanimive rastline, ki je koristna za čebe-
le in ostale opraševalce. V jesenskem 
času, ko pridelek dozori, je široko upo-
raben tako za živali kot tudi za ljudi.

Buče in njihov izvor
Pri izkopavanju v Mehiki so arheologi 
odkrili najstarejša semena buč, ki sega-
jo v 7. tisočletje pred našim štetjem. Iz 
Srednje Amerike so jo Španci v 15. sto-
letju pripeljali v Evropo. Sprva so bučo 
sejali za okras. Z njihovo selekcijo se je 
večala njihova uporabnost in postala je 
vse pomembnejša krma za domače ži-
vali, predvsem za prašiče. V 19. stoletju 
se je razširilo stiskanje olja iz bučnih se-
men. Danes je buča uporabna za čebe-
le v času cvetenja (pomemben vir cve-
tnega prahu in medičine), živali in ljudi, 
prav tako je lahko lepa dekoracija v je-
sensko-zimskem obdobju za naše pro-
store. V današnjem času je ta rastlina 
cenjena, saj je vsestransko uporabna. 
Buče so rastline, ki niso težavne za 
vzgojo. Le na začetku zahtevajo nekaj 
oskrbe, saj imajo slabo tekmovalno 

sposobnost proti plevelom. V vrtu jim 
izberemo sončno lego, tla pa globoko 
humusna.

Kako se pripraviti na setev 
buč hokaido?
V posamezne lončke sejemo konec 
meseca aprila in v začetku maja po 1 
do 2 semeni na lonček. Seme hitro kali 
in sadike hitro rastejo. Presadimo jih na 
stalno mesto, ko poženejo prvi pravi list. 
V sredini maja lahko sejemo semena 
tudi direktno na gredo. Vedeti moramo, 
da buče potrebujejo toplo zemljo, zato 
jih na stalna mesta ne presadimo pred 
15. majem, ko ni več nevarnosti za sla-
no. 
Kadar na vrtu nimamo dovolj prostora 
za vzgojo buč, lahko buče posadimo na 
rob vrta ali izkoristimo kompostni kup. 
Buče lahko izkoristimo tudi kot živo 
zastirko. Med mladimi sadikami redno 
odstranjujemo pleveli, dokler rastlina ne 
preraste in prekrije tal. Med rastjo lahko 
pod buče položimo slamo, da ostajajo 
tla vlažna, plodovi pa kasneje niso uma-
zani. 
Buče cvetijo, ko se dan krajša, in so 
odlična paša za čebele in ostale opra-

ševalce. V jesenskem času plodovi do-
zorijo. Buče hokaido zrastejo do teže 
3 kg in so okroglo-hruškaste oblike. 
Pobiramo jih skupaj s peclji, da ne po-
škodujemo plodov, in tako se odlično 
shranijo čez celo zimo. Najbolje je, da 
jih spravimo direktno z vrta na hodnike, 
stopnišča ali v zastekljene terase, kjer ni 
pretoplo. Buče hokaido so tako odlič-
na hrana v jesensko-zimskem času, saj 
popestrijo naše krožnike. 
V okviru letošnjega projekta »Kar se-
jemo, to žanjemo« bomo skupaj s 
partnerji Semenarna Ljubljana, d.o.o., 
Semina, d.o.o. in kmetijskimi šolami 
posejali na njihove vrtove semena ho-
kaido buč. Osrednji dogodek letos je bil 
na Biotehniški šoli Ptuj, natančneje na 
njihovem posestvu v Turniščih, in sicer 
v četrtek, 16. maja. Na tem dogodku 
ste lahko spoznali tehnologijo pridelave 
hokaido buč in demonstracijo sajenja 
le-teh. 
Za konec naj vas spomnimo, da ne po-
zabite na svoje vrtove posejati hokaido 
buče ter s tem zagotovite pašo čebe-
lam in ostalim opraševalcem. V jeseni 
boste uživali dobrote, ki se lahko prip-
ravijo iz njih. 

Tomaž Samec 

Da se tudi v naši Prožinski vasi vedno kaj 
zanimivega dogaja, pričata dve fotografiji s 
kmetije Klinarjevih, kjer je domača hči Joži-
ca izdelala načrt za kravico in kokoš, ki sedaj 
krasita naš kraj.

Jožica Zapušek

ZANIMIVOSTI
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Zakaj ne bi Slovenije 
identificirali s čebelnjakom?

Za Slovenijo in slovensko čebelarstvo je 
zelo pomemben produkt trajnostnega – 
zelenega turizma: čebelarski turizem. 
Čebelarstvo je v Sloveniji način življenja 
in čebele kot simbol čiste narave imajo 
pri Slovencih poseben status. Razvoj 
čebelarske turistične ponudbe v zad-
njih letih predstavlja pomemben ključ k 
ohranjanju slovenskega čebelarstva, še 
posebno v zadnjih letih, ko je pridelava 
medu slabša. Z razglasitvijo svetovnega 
dne čebel pa je ta panoga postala po-
membna tudi z gospodarskega vidika 
drugih panog v Sloveniji, saj privablja 
mnoge turiste, ljubitelje narave in čebel. 
Slovenija je dežela čebelarjev, ima bo-
gato čebelarsko tradicijo, čebelarski 
turizem je v vzponu, kar se kaže tudi 
na področju čebelarskih spominkov, ki 
predstavljajo izjemnost naše dediščine. 
Nekateri spominki, kot so npr. panjske 
končnice, lectova srca, dražgoški kruh-
ki, med in drugi izdelki iz medu so že 
zastopani na našem trgu in so pogosto 
tudi del protokolarnih daril, saj so pove-
zani z našo tradicijo, kranjsko čebelo in 
slovenskim čebelarstvom. Poleg teh na 
slovenskem trgu najdemo številne po-
nudnike, ki ponujajo edinstvene, izvirne, 
ročno izdelane spominke iz naravnih 
materialov, povezanih z zgodovino in 
kulturo določenega kraja ali države. 
Trenutni trendi na področju turizma in 
čebelarstva so naklonjeni čebelarskim 
spominkom in na trgu se pojavljajo nove 
in nove ideje spominkov s področja 
čebelarstva. S ciljem zbrati pestro po-
nudbo spominkov je Čebelarska zveza 
Slovenije v letu 2017 objavila natečaj za 
čebelarske spominke in darila, poveza-

na s čebeljimi pridelki in izdelki in objavila 
spletni katalog spominkov na področju 
čebelarstva, ki je dostopen na spletni 
strani http://www.czs.si/spominki/. 
Predloge spominkov za v e-katalog 
lahko ponudniki še vedno pošljejo na 
naslov Čebelarske zveze Slovenije in v 
primeru, da bo komisija ocenila primer-
nost spominkov, bomo le te dodali med 
ostale spominke. V spletnem katalogu 
boste našli opise različnih spominkov, 
ponudnike  in njihove kontakte. 

Poleg teh spominkov Slovenijo zazna-
muje tudi med. Pri tem je potrebno iz-
postaviti prednosti, ki jih prinaša med, 
vključen v EU sheme kakovosti: Slo-
venski med z zaščiteno geografsko 
označbo, Kočevski gozdni med in 
Kraški med z zaščiteno označbo po-
rekla. Pri tujih turistih je prepoznavnost 
EU simbolov kakovosti zelo dobra in 
marsikdo se za nakup odloči prav za-
radi teh simbolov, saj predstavljajo višjo 
kakovost. Poleg tega je iz samega ime-
na razvidno poreklo, kar evropskemu 
potrošniku veliko pomeni. 

Nakupovanje spominkov predstavlja 
nekaj zabavnega, iskanje nečesa, 
kar spominja na kraj potovanja. Turi-
stom predstavljajo otipljiv dokaz do-
živetja obiskane dežele. Preko spo-
minkov doživljajo kulturo dežele, se 
z njo povežejo. Zakaj Slovenije ne bi 
identificirali s čebelnjakom, tako kot 

Pariz identificiramo z Eifflovim stol-
pom? To, da svetovni dan čebel pra-
znujemo na rojstni dan slovenskega 
čebelarja Antona Janša, je veliko pri-
znanje ne samo slovenskemu čebe-
larstvu, temveč tudi Sloveniji. 

Tanja Magdič, 
Čebelarska zveza Slovenije
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Zdravilne rastline okoli 
našega doma (1. del)

V okviru Evropskega socialnega sklada 
skupaj z Ministrstvom za izobraževanje, 
znanost in šport je Ljudska univerza Ce-
lje organizirala različne brezplačne te-
čaje v povezavi z našo občino. Naslov 
izobraževanja je bil Usposabljanje za ži-
vljenjsko uspešnost - izzivi podeželja.  V 
okviru tega so potekali različni tečaji, kot 
so: Učenje tujih jezikov, Raba sodobne 
informacijske tehnologije, Podeželje kot 
priložnost za nova delovna mesta, Ze-
liščarstvo, Ekonomika na podeželju ter 
Komunikacija in medčloveški odnosi. 

Ker se nahajamo v rubriki o zeliščarstvu, 
vam bom danes opisala del izobraževa-
nja in prenesla znanje, ki sem ga prido-
bila na omenjenem predavanju. 

Naš tečaj se je imenoval ZDRAVILNE 
RASTLINE OKOLI NAŠEGA DOMA, 
predstavilo nam ga je Društvo zeliščar-
jev Ginko skupaj z društvom Arnika, 
predavateljica je bila ga. Jolanda Gobec. 
Tečaj je  zajemal štiri sklope:
1. Osnova  vedenja o zdravilnih rastli-

nah
2. Izdelovanje pripravkov iz zdravilnih 

rastlin

3. Pomen zdravilnih rastlin v domačem 
vrtu

4. Botanika na terenu 

V osnovah vedenja o zdravilnih rastlinah 
smo spoznali, kakšne posebnosti  ima 
zeliščarstvo na Slovenskem. Zanj je 
značilna dolga tradicija, bogastvo zeli-
šč, uporaba vina in žganja, mešanica 
rastlin, notranja in zunanja uporaba ter 
značilnost, da imamo veliko pristnih slo-
venskih imen, kajti 485 zdravilnih rastlin 
nosi 5180 imen.  
Pri nabiranju zdravilnih rastlin se mora-
mo držati bontona nabiranja:
-  nabirajmo le tiste, ki jih dobro poz-

namo,
-  nabirajmo stran od prometnih poti,
-  imeti moramo dobro kondicijo,
- ne trgajmo redkih in ogroženih vrst,
-  upoštevamo optimalni čas nabiranja 

(letni čas, dan),
-  največ 1/3,
-  uporabimo čim krajši čas sušenja,
-  naberemo le toliko, kot potrebuje-

mo.
 
Kdaj nabiramo? Korenine od oktobra 
do marca, nadzemne dele in liste tik 
pred cvetenjem, cvetove kmalu po od-
prtju, skorjo in lubje pa spomladi, ko 
»mužijo«. 
Zdravilna zelišča shranjujemo v papirna-

tih vrečkah, steklenih kozarcih, pločevi-
nastih ali lesenih škatlah. Prostor naj bo 
zaščiten pred soncem in naj bodo zeli-
šča hranjena v suhem in temnem pro-
storu. 
Mešanice čajev in zelišč pripravljamo 
sproti. 

Razvrstitev zdravilnih rastlin 
Pravilnik  ZR (Ur.list 103/2008) določa:
H – rastline, ki se lahko uporabljajo kot 
živila.
Z – za preprečevanje in zdravljenje bo-
lezni (zdravilo brez recepta): mednje 
spadajo sledeča zelišča: divji kostanj, 
arnika, pelin, vratič, veliki oman, delje-
nolistna srčnica, borovnica, pljučnik, 
žajbelj, lapuh, bela omela, ginko, bršlja-
nasta grenkuljica, peščeni smilj, šentjan-
ževka, brin, medena detelja, plod peter-
šilja, vinska rutica, gabez in baldrijan. 
ZR - potreben zdravniški nadzor  (zdra-
vila na recept): to so navadni zimzelen,  
šmarnica, bršljan in polaj.
ND - strupene zdravilne rastline (upora-
ba kot živilo ni dovoljena): bluščec, na-
vadni pušpan, jesenski podlesek, pikasti 
mišjak, bršljan, navadna pogačica, bela 
čmerika in tisa.

V prvem delu vam bom predstavila le 
nekaj zdravilnih rastlin in njihovo zdravil-
nost. 
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ter, ledvic in krvnega obtoka (antibak-
terik), deluje protivnetno, protimikrobno 
in zdravi okužbe z virusom Herpes sim-
plex. 

ČRNI BEZEG: cvet, list/čaj
Povzroča znojenje in znižuje telesno 
temperaturo, pospešuje izločanje seča, 
blaži kašelj, čisti kri in je odličen zoper 
nečisto kožo. 
BREZA: mladi listi/čaj
Odlična za sečila, saj odstranjuje ledvič-
ne kamne, v začetni fazi lajša sladkorno 
bolezen, nudi pomoč pri otečeni trebu-
šni slinavki.
ČEMAŽ: list, cvet, korenina/tinktura, olje
Znižuje krvni tlak in maščobe v krvi in je 
dober proti poapnenju žil (dimnikar žil).
RMAN: list, cvet/čaj, tinktura  
Rman je prva rastlina za črevesje in že-
lodec, vpliva na dotok krvi v srce, ureja 
srčni utrip, zdravi okvaro srčne mišice. 
Ugoden je za sečila, jetra in žolčne krče.
MELISA: list/čaj
Melisa je antioksidant. Blaži živčna obo-
lenja želodca, povečuje tek, deluje proti 
zaprtju, pomirja, uravnava delovanje je-

BAZILIKA: list/čaj, tinktura
Vzbuja tek, pospešuje prebavo, lajša 
bolečine in krče prebavil, rahlo razkužuje 
sečila, deluje proti slabemu zadahu, pro-
ti varoi, deluje protivnetno, protibakterij-
sko in protivirusno. 
REGRAT: list, cvet, korenina/čaj, tinktu-
ra 
Stimulira žleze in mišice prebavil, čisti kri 
(diuretik), spodbuja presnovo, uporaben 
pri kožnih nečistočah in uporabljamo ga 
za spomladanske kure (vitamin C, žele-
zo)

Pravijo, da je rastlina sveta od koreni-
ne do cveta.

….SE NADALJUJE

Besedilo in foto:
Rosvita Jager

Izzivi podeželja na delavnicah
Udeležila sem se delavnic, ki jih je v 
okviru brezplačnega evropskega pro-
jekta IZZIVI PODEŽELJA – usposablja-
nje za življenjsko uspešnost v našem 
kraju organizirala Ljudska univerza iz 
Celja v sodelovanju z Občino Štore.
Vsebine so bile poučne in zanimive. 
Prvotno me je pritegnila tema zeliščar-
stva, spet druge jezikovni tečaj, mno-
ge zgolj peka kruha, peciv in potic. Po 
kratki predstavitvi vsebin sem zlahka 
kar hitro sprejela odločitev, da se ude-
ležim vseh, kot je bilo tudi priporoče-
no, saj so bile vsebine za nas slušatelje 
brezplačne, organizirane v domačem 
kraju, njihov namen pa pridobiti uporab-
na znanja zase, za odkrivanje priložnosti 
za samozaposlenost na podeželju, mo-
rebitno trženje izdelkov ali ukvarjanje z 
dopolnilno dejavnostjo na kmetiji.
Prvo predavanje na temo Komunikacija 
in medčloveški odnosi ter  javno nasto-
panje je izvajala ga. Marjana Kolenko. 
Vsi namensko in naključno prisotni smo 
bili naravnost navdušeni nad priprav-
ljeno vsebino, predavateljičnim pristo-
pom, srčnim in zavzetim podajanjem 

vsebin ter našim aktivnim sodelovanjem. 
Kot je povedala predavateljica, je zelo 
pomembno, da v komunikaciji zmoremo 
najti čustveno in razumsko ravnovesje. 
Prav povezanosti čustev (PATOS), ra-
zumevanja (LOGOS) in lepote v odnosu 
(ETIKA) smo se poglobljeno posvetili. 
Ob spoznanju, da  besede predstavlja-
jo zgolj 7% sporazumevanja, smo se 
posvetili neverbalni komunikaciji ( govori-

ci telesa, glasu, hitrosti govora…). Spoz-
nali smo tudi, da je po zaključeni povedi 
tudi molk zelo dobrodošel, da molčati ni 
nujno neprijetno ob zavedanju, da ima 
kratek premor svoje čarobne lastnosti. 
Z njim lahko odpravimo mašila, damo 
povedanemu poudarek, slušateljem pa 
omogočimo kratek razmislek.  Retori-
ka od nas zahteva, da smo razumljivi, 
da se v komunikaciji vsi varno in dobro 



58

ŽIVIMO ZDRAVO

počutimo. Zato je pomembno, da smo 
gospodar svojih čustev, kajti čustva 
povzročijo misel, misel oblikuje besedo, 
beseda izrečena pa, kot že pregovor 
pravi, ne vrne se nobena. V izogib kon-
fliktom je zato potrebna kontrola čustev 
in izrečenih besed. V težnji do večje sa-
mozavesti si je zelo pomembno zaupati, 
imeti notranjo kontrolo,  delovati  v dob-
ro sebe in tudi drugih, potrebno je iskati 
v drugih najboljše, znati ločiti dejstva od 
osebnih mnenj, ne kritizirati osebnosti, 
ampak zgolj njihova dejanja. Spozna-
li smo, da na našo podzavest delujejo 
pretekle izkušnje, navade, vzorci. Zelo 
je pomembno znati pohvaliti, v razgo-
voru preverjati razumevanje povedane-
ga, znati priznati napake, predvsem pa 
dobro poslušati, sklepati kompromise in 
v življenju dobro poskrbeti tudi za spro-
ščanje. 
Naslednja vsebina je bil jezikovni začetni 
tečaj nemščine. Naučili smo se osnov-
nega sporazumevanja: kako predstavi-
mo sebe, svoj dom, družino, širšo do-
movino. Učili smo se prijave v hotelu, 
kako s pogovorom pridobimo osnovne 
informacije v tujem kraju, povprašamo 
za pot, da si znamo v restavraciji na-
ročiti hrano, pijačo, se sporazumeti ob 
obisku zdravnika. Opisali smo svoj dan, 
kako ga preživimo, kaj počnemo, s čim 
se ukvarjamo. Tudi razgovor za službo 
smo obdelali za primer potrebe komuni-
ciranja v tujem jeziku. Skratka, prijetno, 

zanimivo in poučno je bilo. Vsakdo je 
lahko sodeloval po svojih zmožnostih in 
v 30 urah smo zaključevali že lepo po-
govorno. Z veseljem bomo nadaljevali 
jeseni, v kolikor nam  bo to omogočeno.
Tečaj zeliščarstva je potekal v sejni sobi 
občine, predavateljica iz društva zeli-
ščarjev GINKO Celje nas je seznanila z 
mnogimi zdravilnimi rastlinami iz našega 
okolja, spoznali smo se z družinskim ze-
liščnim vrtom, se učili, kako izdelati  ma-
zila, tinkture, izvlečke, poparke, sirupe, 
prevretke, brozge. Obdelali smo tudi 
temo o dobrih sosedih na vrtu, kako 
pripraviti zeliščno spiralo, urediti svoj vrt 
brez prekopavanja in spoznali ter izme-
njali mnoga zanimiva in uporabna zna-
nja. Tečaj smo zaključili na prostem in 
v ta namen obiskali negnojene travnike 
na Svetini, ob sprehodu in pogovoru pa 
spoznavali uporabne rastline na našem 
domačem terenu. Izmenjali smo lastne 
izkušnje in pridobili nova dodatna zna-
nja.
Skoraj sočasno sta potekala še dva zelo 
uporabna tečaja, in sicer na turistični 
kmetiji Turk, kjer smo v nam domačem 
okolju pekli in ustvarjali slastne dobrote.  
Prijazna predavatelja, g. Stanko Voh in 
ga. Darinka Gostenčnik, sta poskrbela, 
da sta tečaja uspela več kot odlično. 
Pekli smo kruhe, potice, peciva. Prido-
bili smo uporabna znanja, izvedeli male 
skrivnosti dobrih pekarskih mojstrov, 
pridobili nove recepte in vse izdelke na 

koncu tudi poskusili. Mize so se kar ši-
bile v poznih večernih urah od slastnih 
dobrot, ustvarjenih v prijetni skupini do-
datnih znanj željnih gospodinj. 
Vesela in hvaležna sem za ponujene 
vsebine in si jih še želim in jih tudi rada 
priporočam, saj je življenje eno samo 
učenje in zanj nikoli ni prepozno.

Milena Hrovat

P R O Š N J A
Člani KORK Štore prosimo vse krajane, ki odlagate svoja oblačila v zabojnik  Rdečega križa, da vanj odlagate samo 
uporabna oblačila in ne neprimernih (raztrganih, plesnivih, iztrošenih itd.). Takšnih oblačil namreč ne moremo 
ponuditi našim uporabnikom in jih moramo voziti na deponijo.

Ob tej priliki se zahvaljujemo vsem krajanom, ki polnite zabojnik z oblačili, s katerimi smo že pomagali marsikateremu 
občanu iz Štor.

Upravni odbor 
KORK ŠTORE
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Nastop Ljubiteljskega 
pevskega zbora Štore

V četrtek, 16. maja 2019, so nas v 
Domu Lipa z nastopom razveselili pevci 
Ljubiteljskega pevskega zbora Štore.
 Pri nas so že bili velikokrat, seveda 
smo jih tudi vedno veseli. Obstajajo že 
kar nekaj let, prihodnje leto bodo pra-
znovali 20 let delovanja. Sedanji pred-
sednik zbora je gospod Anton Rozman, 
strokovni vodja, ki je z njimi od lanske-
ga leta, pa je simpatična gospa Vesna 
Turičnik Popovski. Na nastopu v Domu 
Lipa so prepevali ljudske pesmi: Večer-
nica, Nocoj je pa en lep večer, Kje so 
moje rožice, Vinska trta in Tri bele plani-
ke. S svojim nastopom so nas popeljali 
v spomine na otroštvo, naš prvi dom ter 
na najlepše spomine, ko smo bili zaljub-
ljeni. Ob koncu njihovega nastopa smo 
vsi skupaj zapeli ljudsko pesem En hrib-
ček bom kupil.

Nina Cvikl

Praznovanje 104. rojstnega 
dne gospe Malgaj

V začetku meseca maja je v Domu Lipa Štore 
praznovala 104. rojstni dan stanovalka Doma, 
ga. Monika Malgaj. 
Ga. Malgaj  se je rodila leta 1915 na Dobju 
pri Planini. Sorodniki povedo, da je bila ga. 
Monika v svojem življenju pridna, delovna in 
skromna. Rada je skrbela za svojo družino, 
poleg tega pa je hodila pomagat še drugim. 
V prostem času je rada pletla, šivala in delala 
na vrtu.  Pri svojih stotih letih se je odločila, da 
gre v dom. 
Ob njenem visokem jubileju ji je najprej čes-
titala direktorica Doma, ga. Marinka Hrnčič,  
ter ji podarila čudovit šopek rož. Nato so ji če-
stitali še zbrani zaposleni, stanovalci ter njeni 
svojci.
Ob čestitkah ji je zapel še domski pevski zbor 
Lipa. Vsi zbrani smo se posladkali s torto in  
nazdravili ob njenem visokem jubileju.

Snežana Kuraj
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Vrtec Lipa polepša praznovanje 
rojstnih dni stanovalcev Doma

V Domu Lipa Štore smo zelo veseli, da 
imamo v bližnji okolici vrtec in šolo, s ka-
terima že vsa leta odlično sodelujemo. 
Tako učenci iz Osnovne šole Štore kot 
tudi otroci iz Vrtca Lipa Štore popestrijo 
bivanje stanovalcev v Domu Lipa ter jim  
s svojim obiskom  polepšajo dan.

V Domu praznovanje rojstnih dni poteka 
skupinsko, vsak drugi mesec. Zadnjo 
sredo v mesecu maju, natančneje 29. 
maja, so praznovali rojstne dneve sta-
novalci, ki so bili rojeni v mesecu aprilu, 
maju in juniju. Ob njihovem prazniku jim 
je najprej čestitala direktorica Doma, ga. 

Marinka Hrnčič, nato pa so slavljencem 
zapeli otroci, ki so člani vrtčevskega 
pevskega zbora, pod vodstvom vzgo-
jiteljic. 

Mali nadobudni pevci nam vedno s svo-
ji vedrino, glasnim in čudovitim petjem 
prinesejo smeh in veselje na obraz, kar 
je za stanovalce Doma še v tako težkih 
trenutkih izrednega pomena. Pravimo, 
da kadar pridejo otroci prepevat, nam 
vedno v srcih posije sonce, pa čeprav 
zunaj  močno dežuje.

 Ob tej priložnosti se iskreno zahvaljuje-
mo vodji Vrtca Lipa, ge. Mateji Kovče, 
za tovrstno sodelovanje, vzgojiteljicam 
pa za skrbno izbrane pesmi in izvedbo 
nastopov. Veselimo se sodelovanja tudi 
v prihodnjem šolskem letu, mladim na-
dobudnežem pa želimo veliko brezskrb-
nih dni ter prijetne počitnice.

Snežana Kuraj
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Maj na duhovni 
način

Četudi letošnji maj ni upravičil slovesa 
najlepšega meseca v letu, polnega cve-
tja in toplih dni, je bil vendar lep in bogat 
v svojem bistvu. V duhovnem smislu se 
prav v majskih dneh odvija veliko lepega 
in notranje bogatega, pa naj bodo dne-
vi po sebi bolj ali manj jasni ali pa tudi 
aprilsko spremenljivi, kakor so letos. 
Najprej so to šmarnice, lepa pobož-
nost otrok in družin do nebeške matere 
Marije. Od Slomška sem, že kakih sto 
šestdeset let, se zbiramo ob prebiranju 
kakšne zgodbe, običajno vezane na 
Marijo in z vzgojno noto, prepevamo 
priljubljene slovenske Marijine pesmi, 
molimo ali pojemo litanije Matere Božje. 
Starejšim, ki smo šmarnice obiskovali v 
svojih otroških letih, so ostale kot bogat 
spomin na mladostne majske dogod-
ke. Danes je težje: otroci tudi v urbanih 
naseljih več ne prihajajo sami v cerkev, 
starši pa večinoma nimajo časa ali pa 
vere, da bi jih peljali in tudi sami postali 
del občestva, ki moli, poje in posluša. 
Izjema so navadno nedeljske šmarnice, 
ki jih v naših dveh župnijah opravimo 
pri vaških kapelah, križih ali podružni-
cah. Prvo nedeljo v maju smo peto leto 
povezali župniji Teharje in sv. Lovrenc 
šmarničnem pohodu. Zaradi slabega 
vremena nismo začeli v Šentjanžu, am-
pak v Kompolah in nato preko sv. Ane 
do sv. Martina zaključili na Teharjah. V 
vseh cerkvah smo opravili del šmarnic, 
se med potjo veliko pogovarjali in peli, 
zaključili pa s petimi litanijami in z mali-

co. Drugo nedeljo v maju smo kljub sla-
bim vremenskim napovedim poromali 
na Pečovje k Mariji v skali. Bilo je bolje, 
kot so napovedovali. Ko se človek res 
odpravi na pot, običajno ni tako težko, 
kakor menijo tisti, ki le gledajo skozi 
okno in v slabi napovedi najdejo razlog, 
da so ostali doma. 

Tretjo nedeljo smo se po slavju prvega 
obhajila zaradi večerne nevihte zbra-
li kar v župnijski cerkvi, a nas je prišlo 
veliko, tudi birmancev, ki so se že prip-
ravljali v devetdnevnici za svoje srečanje 
z Gospodom.
Četrta nedelja je bila birmanska, vreme 
pa najlepše v letošnjem maju. Pri Ro-
movi kapelici v Ogorevcu se je zbralo 
lepo število odraslih, ki smo po molitvi 

in petju tudi ob bogato obloženi mizi pri-
jaznih domačinov in sosedov doživljali, 
kako je lepo, če se ljudje srečamo, mo-
limo, si prisluhnemo in zapojemo. Po-
gosto samo od sebe pride beseda, ki jo 
vsi čutimo: »Tega je danes premalo…«

Meseca maja je vsako leto običajno tudi 
slovesnost prvega svetega obhajila. 
Za 17 naših otrok, ki redno obiskujejo 
3. razred verouka, je bil dragocen do-
godek, ki ga ne bodo nikdar pozabili. To 
je bilo prvo srečanje v spovedi in sve-
tem obhajilu. V lepem bogoslužju smo 
skušali bogato vsebino izraziti skupaj 
prvoobhajanci iz župnij Teharje in Sv. 
Lovrenc v župnijski cerkvi na Teharjah. 
Pred oltarjem je bila upodobljena velika 
sončnica in na njenih listih 17 metuljev, 
ki so predstavljali prvoobhajance. Otroci 
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g. Marjan Jezernik, podelil zakrament 
svete birme osmim mladim iz župnije 
Marije Snežne in trem njihovim vrstnikom 
s Teharij, ker so bili teden dni kasneje, 
ko je bila birma pri nas, preko šole na 
ekskurziji v Londonu. Na Teharjah pa je 
upokojeni škof dr. Stanislav Lipovšek 
birmal 21 mladih iz župnij sv. Lovrenc 
in Teharje. Birma je praznik mladostne 
vere. Bl. škof Slomšek pravi, da je bir-
ma pečat na listino sv. krsta in dopolni 
dar vere ter človeka notranje poveže z 
Bogom. Daje mu darove sv. Duha in mu 
omogoča, da v njegovem življenju zorijo 
sadovi Duha: ljubezen, veselje, mir, potr-
pežljivost, blágost, dobrotljivost, zvesto-
ba, krotkost, samoobvladanje (Gal 5,22). 

»Birma je še en korak na poti k Bogu«, 
je lepo izrazil eden ob birmancev v proš-
nji pri slovesnosti. Seveda pa ta korak 
ni niti prvi in niti zadnji. Uspeh vzgoje v 
veri se ne pokaže v slovesnosti,  ampak 
šele kasneje, ko 'ugasnejo žarometi' in 
čez leta: ali so birmanci postali zreli ver-
niki, zvesti člani župnije in Cerkve, dobri 
očetje in dobre mame, sočutni in pošte-
ni ljudje, dobri kristjani in državljani. Za 
to pa je potrebna tudi še naprej rast v 
veri in vključevanje v občestvo Cerkve. 
In seveda lep zgled odraslih, še zlasti 
staršev in botrov.

Miha Herman, 
župnik in dekan

DUHOVNE STRANI

so s sodelovanjem razlagali simboliko 
preobrazbe. Podobno kot se v naravi iz 
ličinke, ki se le plazi po listih in se samo 
hrani, razvije lep, pisan metulj, tako se 
po božji volji spreminja tudi življenje: iz 
telesnega v duhovno, iz zemeljskega 
v večno, iz kruha v Sveto Rešnje telo. 

Sveto obhajilo tudi nas spreminja in nas 
dela boljše ljudi. Tako nas je sončnica 
spominjala na monštranco in metulji na 
nas, ki se bližamo Bogu.  
Slovesnost svete birme smo v letoš-
njem maju obhajali v naši občini na dveh 
krajih. Na Svetini je 19. 5. celjski opat, 
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Srebrna generacija – 
zaklad modrosti   

SREBRNE NITI

Društvo upokojencev Štore je bilo ustanovljeno 5. 10. 1978 
na Upravni enoti v Celju z namenom združevanja starejših 
občanov in upokojencev.  Sedež društva je na Udarniški ulici 
12 v Štorah. Na dan 31. 12. 2018 je društvo štelo 587 članov 
in se financira izključno s članarino in dotacijo občine Štore.

40. obletnico obstoja društva smo dostojno obeležili in 
pripravili slavnostno srečanje naših članov ter povabljenih 
gostov. Prejeli smo priznanja občine, gasilskega društva, 
društva Polič in Osnovne šole Štore. Na svečanosti se nam 
je pridružila tudi podpredsednica ZDUS, ga. Vera Pečnik, ki 
je poudarila, da rada prihaja k nam, ker veje tu pozitivna in 
dobronamerna energija. Zaželela nam je, naj bomo to, kar 
smo – SREBRNA GENERACIJA MODROSTI IN ZAKLAD RA-
DOSTI. Glede na to, da društvo uspešno deluje in smo po-
vezovalni z drugimi društvi že toliko let, je za nas pomembno, 

da ne sedimo na lovorikah, temveč moramo navdihniti naše 
člane z novimi inovativnimi programi, da bomo na ta način 
privabili „mlade“ upokojence v naše vrste.

Z mesečnimi novicami ponesemo v domove ljudi vse dogod-
ke, zgodbe, prispevke. Ob tej priložnosti vabimo vse k so-
delovanju, saj bomo le tako sporočali, kaj se je in kaj se bo 
dobrega dogajalo na vseh področjih našega bivanja. Skupaj 
bomo gradili enotnost in spoštovali različnost.

Ko nam je mar za druge, za šibke, revne, osamljene, trpeče, 
šele takrat v polno zaživi posameznik, kajti vsak je pomemben 
v mozaiku skupnega življenja. V društvu si bomo prizadevali 
in še naprej posvečali skrb tistim, ki nas potrebujejo, prep-
rečevali osamljenost in z različnimi kreativnimi dejavnostmi 
povezovali naše člane in širšo skupnost. 

Mira Iskrač

Volilni zbor članov Društva 
upokojencev

V mesecu marcu je bil volilni občni 
zbor našega najštevilčnejšega društva 
v Štorah. Ponovno je vodstvo prevzel 
Mirko Vešligaj, ki je društvo vodil že tri 
mandate do sedaj. Poudaril je, da je v 
času trikratnega mandata bila najbolj 
pomembna selitev društvenih prosto-
rov. Ureditev nove lokacije, nabava miz, 
stolov, računalnikov ali kratko rečeno 
vsega, kar imamo v društvu sedaj, je bil 
velik projekt. Brez finančne pomoči čla-
nov tega zagotovo ne bi zmogli. 
S timom, ki vodi društvo, je zadovoljen 
in se veseli nadaljnjega sodelovanja 
z vrstniki, ki v društvu najdejo zado-
voljstvo tudi v prijetnem druženju. Želi 
si pomladitve društva, zato vabi mlajše 
upokojence, da se pridružijo in da sku-
paj zakorakamo v jesen življenja, ki je 
lahko s pomočjo društva zanimivejša in 
prijetnejša.

Ivanka Tofant
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V Muzeju Južne železnice in 
Muzeju baroka

UTRINKI IZ OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA

Sedmošolci smo v okviru tehniškega dne 29. 3. 2019 obiskali 
Šentjur in Šmarje ter tam preživeli prijetno in poučno dopol-
dne.

Izpred šole smo se odpravili okoli osme ure. Najprej smo se 
odpravili v Šentjur, kjer nam je g. Bučar predstavil Muzej Južne 
železnice. Ogledali smo si lokomotivo, signalne in pogovorne 
naprave in tudi veliko slik. Na eni izmed slik je bil tudi g. Bučar 
v svoji mladosti. Povedal nam je tudi zanimivo zgodbo o tem, 
kako je prva lokomotiva prispela v Šentjur in kakšen je bil 

sprejem. Po koncu ogleda muzeja smo se še slikali pred loko-
motivo z g. Bučarjem. Ko smo se odpeljali z avtobusom, nam 
je g. Bučar še sam prikazal, kakšen je bil sprejem. Bilo nam je 
zelo všeč, ker smo videli in izvedeli nekaj novega. Peljali smo 
se proti Šmarju pri Jelšah k Muzeju baroka. Ko smo prispeli 
v muzej, nas je tam pričakala ga. Kuga. Nekatere izmed nas 
je »okužila« kot za šalo. Malo nam je opisala njeno obleko in 
masko, ki jo je imel zdravnik, ki je zdravil obolele s kugo. Bilo 
je zelo zanimivo. Razdelili smo se v dve skupini. Prva skupina 
si je najprej ogledala muzej in kipe. Kipi so predstavljali Jezu-
sovo življenje in smrt na križu. To so originalni kipi iz kapelic 
s Kalvarije. Bilo je zelo zanimivo in poučno. Druga skupina 
pa je v ustvarjalni delavnici pozlatila angelčke z zlatimi lističi. 
Bilo nam je zelo všeč, saj smo preizkusili, kako so to delali v 
času baroka. Kasneje smo se odpravili na Kalvarijo. Ogledali 
smo si kapelice s kipi. Hodili smo in si pozorno ogledovali vse 
kipe, ki so nam bili zelo všeč. Prišli smo do cerkve svetega 
Roka. Od zunaj se je zdela čisto navadna, od znotraj pa je bila 
bogato poslikana z umetninami iz časa baroka. Vse umetnine 
so nas zelo navdušile in zelo zavzeto smo poslušali gospo, ki 
nam je vse to razlagala. Čez nekaj časa je po nas prišel avto-
bus, ki nas je odpeljal proti šoli. Ta zanimiv in poučen tehniški 
dan nam bo ostal še dolgo v spominu.

Maja Novak in Blažka Rezar, 7. A
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V soju gledaliških luči – kulturni 
dan za učence od 7. do 9. razreda

V četrtek, 4. aprila 2019, so učenci OŠ Štore spoznavali gle-
dališko umetnost. V Kulturni dom Štore so prišle tri mladin-
ske gledališke skupine, ki so v organizaciji JSKD predstavljale 
svoja dela našim učencem in tekmovalni komisiji. Ogledali so 
si tri zanimive, a zelo različne igre. Devetošolci so ob ogledu 
Trpljenja mlade Hane spoznali, da je lahko včasih oder kar 
med občinstvom, kar gledalcem pričara nenavaden občutek. 
Po prvi predstavi so se jim pridružili še učenci sedmih in os-

mih razredov. Skupaj so spoznavali Cankarjevih 12 ljubezni. 
Preko sodobne dramske uprizoritve so učenci spremljali Can-
karjevo življenje in ženske, ki so ključno vplivale na njegovo 
ustvarjalno razvijanje. Zadnjo delo, klasično grško tragedijo 
Medeja, so si ogledali učenci sedmih in osmih razredov in 
pretreseni spoznali, da je lahko bes prevarane ženske moč-
nejši od ljubezni do nedolžnih otrok. Ob koncu dneva smo bili 
enotnih misli – gledališče je nekaj posebnega!
 

Tonja Preložnik

Paraolimpijski športni dan

V sredo, 24. 4. 2019, smo imeli učenci od 7. do 9. razreda Pa-
raolimpijski športni dan. Na tem športnem dnevu je bilo zelo 
zanimivo, saj smo se spoznali z novimi in zanimivimi športi. 
Večini je bila najbolj všeč sedeča odbojka, ki pa od vseh špor-
tov, ki smo jih preizkušali, ni bila najtežja. Precej težak šport je 
namreč tudi »golbal«, ki ga igrajo slepi in slabovidni. Poligon, 
ki smo ga opravljali v parih, je temeljil na zaupanju do našega 
partnerja in je bil izredno zanimiv. Pri košarki na vozičkih smo 
se zelo zabavali in se precej nasmejali. Spoznanje z reprezen-
tančno igralko sedeče odbojke je bilo zanimivo in impresivno, 
veliko pa smo se naučili tudi na predavanju o različnih športih 
za invalide. Izvedeli smo, kdo zastopa Slovenijo v različnih 
paraolimpijskih športih, in si ogledali nekaj posnetkov, da smo 
lažje razumeli, kako na primer razdelijo invalide nekega športa 

v čim bolj enakovredne skupine. Poučno je bilo seveda tudi 
na koncu, ko smo se spoznali z Luko in njegovim trenerjem in 
sta nam skupaj predstavila namizni tenis. Če povzamem, ta 
dan je bil zelo zanimiv in poučen!

Maruša Kroflič
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Strokovna ekskurzija v London

Sedaj že tradicionalna ekskurzija osnovnošolcev 3. triade v 
London je vsako leto bolj obiskana. Učenci se izleta veseli-
jo verjetno tudi zato, da lahko v tujejezični deželi preizkusijo 
svoje komunikacijske spretnosti, ki jih z učenjem angleščine 
pridobivajo od prvega razreda dalje. Kako dobro jim to uspe-
va, vam lahko dokažejo v pričujočih vtisih, ki so jih strnili samo 
za bralce Štorskega občana.

School trip to London:
So, our journey to London began on Saturday morning. We 
arrived at Venice airport around 5 o'clock in the morning and 
then went through security check and on the plane. We arri-
ved in London at 8 o'clock, put our suitcases in our hotel ro-
oms and went outside on our first adventure. We went shop-
ping on Oxford Street, visited famous people in Madame 
Tussauds and much more. At the end of the day we were all 
tired and went to sleep. On the second day we took a ride in 
one of the capsules of the London Eye. What a view! We took 
a picture in front of Buckingham palace and fed squirrels in 
a park. For dinner we went to Pizza Hut and it was delicious. 
When we arrived to our hotel we hang out for a little bit and 
then we went to sleep. For the last day we went to two diffe-
rent museums. One was the Natural History  Museum and it 
was really interesting, because we were able to experience 
a natural earthquake. The visit of London was too short, but 
I loved it. The teachers were nice and fun, the weather was 
warm, so everything was just perfect.

Eva Goter

I had a very good time in London. I loved walking down Lon-
don streets and seeing all these high buildings. Food was 
good, people were nice and riding with the Underground was 
a unique experience. I didn't really like the museums and the 
gallery because I had to walk a lot. 

David Guček

The trip to London was very nice. I had to wake up very early 
to drive to the airport and I was kind of disappointed because 
I didn't seat by the window, but the flight was very nice.
When we came to the city we immediately took our bagga-
ge to the hotel and continued our trip. That day we went to 
Madame Tussauds where I took pictures with Shrek and from 
that point the day was very blurry because I was really tired. 
The next day we went to Buckingham Palace, we crossed 
Green Park and Westminster Bridge, took a ride on the Lon-
don Eye and went on a boat on the River Thames which took 
us to the Tower of London.  I loved taking the train and the 
tube back to the hotel. 
The last day we went to see the museums, the Royal Albert 
Hall and the Hyde Park where I talked to Urban in British En-
glish all the time. We had fun. I visited the loo in Hard Rock 
Cafe. Sadly it was time to go to the airport but the good part 
was that I finally sat by the window.  I have also experienced 
the turbulence on the plane and most funny part- the toilet. 

Patricija Videc

I would rate this trip 8 out of 10. I really enjoyed it, but I was 
tired most of the time. The food wasn’t really good in the 
hotel. Even the fast food places were bad. All the food was 
either salty or really sweet. I would want to be there longer. 
We were too much on our feet and we spent like no time in 
the hotel. I don’t have many complaints. 

Nejc Petelinšek
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galskega petelina in zloženke z značilnostmi Portugalske. 
Na glavnem prireditvenem prostoru smo se predstavili s ple-
sno točko, ki jo je pripravila mentorica Mateja Rožič. Letos 
so nas zastopale prikupne drugošolke s sodobnim  plesom, 
podprtim s portugalsko glasbo. Odlično so odplesale in po-
žele velik aplavz.
Projekt živi samo še v tem delu Slovenije in v Murski Soboti. 
O pomembnosti projekta so spregovorili ravnatelj III. OŠ Ce-
lje Aleksander Verhovšek, podžupanja Mestne občine Celje 
Breda Arnšek, evropski poslanec Lojze Peterle ter minister za 
izobraževanje, znanost in šport, dr. Jernej Pikalo. Sporočilo 
projekta je v povezovanju in zbliževanju med ljudmi različ-
nih narodnosti, slogi, razumevanju in sodelovanju med njimi. 
Evropa ponuja veliko priložnosti, za katere si želimo, da jih 
bodo znale izkoristiti tudi generacije otrok iz naših vzgojno-iz-
obraževalnih zavodov.
Nekateri razstavljeni izdelki bodo na ogled tudi v celjskem Ci-
ty-Centru od 20. do 30. maja 2019. Vabljeni!

Aleksandra Kovačič

Projekt Evropska vas 2019: 
Portugalska

8. maja 2019 se je na Glavnem trgu v Celju odvijala zaključna 
prireditev projekta Evropska vas. Organizatorka je bila ponov-
no III. OŠ Celje, ki je projekt izvrstno izpeljala. 
To šolsko leto je v projektu sodelovalo kar 34 zavodov, ki 
vključuje vrtce, osnovne in srednje šole. Ustvarjalnost otrok 
in mentorjev je bila tudi letos mavrično pisana in domiselni 
izdelki so krasili stojnice. 
Naša šola že vrsto let sodeluje v projektu in se udeležuje 
zaključne prireditve. Letos smo spoznavali Portugalsko. 
Čez šolsko leto smo učence seznanjali s portugalsko kultu-
ro, kulinariko, bogato zgodovino, običaji, navadami, glasbo, 
športom in posebnostmi, saj je država izredno pestra in sli-
kovita, obdana z visokimi klifi in neskončnimi plažami, zavita 
v vinograde in pisane hiše, samostane in legende ter v zvoke 
nežnega fada. Je dežela otožnosti in zasanjanosti, prvih razi-
skovalcev in pomorščakov. 
Izdelke, nastale čez šolsko leto, smo razstavili na stojnici. Mi-
moidočim so sedmošolke predstavljale zanimivosti izbrane 
države in jim delile portugalske zastavice, značilnega portu-

Šport in špas 2019
Osnovna šola Štore se je že deseto leto pridružila medge-
neracijskemu projektu Šport in špas. V soboto, 11. 5. 2019, 
smo se zbrali na igrišču športnega parka Lipa v Štorah in si 
po pozdravnem govoru ge. ravnateljice ogledali plesno točko 
naših najmlajših učenk plesnega krožka Mateje Rožič. Sta-
rejše učenke so nas z razteznimi vajami ogrele in pripravile 
na pohod. Odpravili smo se po eni izmed poti po Štorah do 
kozolca, si tam odpočili in se najedli ter poskusili naravni ja-
bolčni sok, ki ga je tudi letos postregel Primož Kroflič.  
Nato smo se odpravili proti igrišču, kjer so sledile družabne 
oz. štafetne igre, igre med dvema ognjema, T-ball in medraz-
redna tekmovanja v košarki, odbojki, hokeju  na travi in ma-
lem nogometu. Tudi starši in stari starši so sodelovali in navi-
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jali, lahko so opravili tudi test hoje.  
Na pomoč pri izpeljavi in programu so nam priskočili NK Ko-
vinar Štore, KK Mladi upi, Prostovoljno gasilsko društvo Štore 
in Center za krepitev zdravja iz Zdravstvene postaje Štore, za 

Delavnice v oddelku 
podaljšanega bivanja 5. razred

Obiskala so nas dekleta iz Turističnega društva Vojnik in 
Zadruge Konopko, ki so učencem približale sodobni trend 
“waste design” oz. jim pokazale možnosti ponovne upora-

be zavrženega materiala, oblačil… Vsak otrok si je naredil na-
kupovalno vrečo iz starih pisanih majčk. Nekateri so bili zelo 
ustvarjalni in so si izdelali tudi maske, rokavice in še kaj tretjega.

Maja Koštomaj

kar se jim iskreno zahvaljujemo. Otroci so v igrah uživali in nam 
dali spodbudo za organizacijo prireditve še v naslednjem letu. 

Manica Doberšek
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Ekošola na OŠ Štore v 
šolskem letu 2018/19
V okviru programa Ekošole kolektiv OŠ 
Štore skupaj z učenci celo leto skrbi 
za pravilno ravnanje in ločevanje vseh 
odpadkov, za varčno porabo elektrike, 
vode, sanitetnega materiala ter za varo-
vanje in skrb naravnega okolja. Ob tem 
razvijamo pozitivne medsebojne odno-
se in skrbimo za zdrav otrokov razvoj. 
Vsako leto izvedemo načrtovane pro-
jekte, zbiralne in dobrodelne akcije ter 
druge aktivnosti. 
V letošnjem šolskem letu smo sodelo-
vali pri dobrodelni zbiralni akciji za Rdeči 
križ Štore z jesenskim zbiranjem oblačil 
(17.-29. 9. 2018).
V sklopu medgeneracijskega sodelova-
nja z Domom Lipa smo starejše občane 
razveselili s tremi prireditvami (»Decem-
brska prireditev«, »Pozdrav pomladi« in 
»Pozdrav poletju«). Učenci 5. in 6. razre-
da so se predstavili z gledališko igro To-
maža Dekleve Lapajne »Hop v pravljico« 
pod vodstvom mentorice gledališkega 

krožka. Učenci krožka Rdečega križa 
pa so sodelovali s starejšimi občani na 
štirih delavnicah (božična, velikonočna, 
športne in miselne igre, peka piškotov).
Učence smo ozaveščali o pomenu 
sadja in zelenjave ter o lokalno pridela-
ni hrani preko »Sheme šolskega sadja 
in zelenjave« ter »Tradicionalnega slo-
venskega zajtrka«. Učenci in učitelji so 
v novembru 2018 aktivno sodelovali v 
projektu Medeni zajtrk s petjem Slakove 
pesmi Čebelar. 
Učenci 8. b razreda so pod mentor-
stvom likovne pedagoginje sodelovali 
v projektu Pečjakovega izziva 2018/19. 
V grafični tehniki monotipije so obliko-
vali knjigo "Testenine, od pridelave do 
krožnika". Za svoje uspešno skupinsko 
delo so osvojili 3. nagrado.
Vključili smo se v natečaj Eko-paket, pri 
katerem je sodelovala večina učencev 
na šoli pri urah likovne umetnosti in v 
času podaljšanega bivanja. Ustvarjali so 
živali v gozdu in rastline ter ekovozila in 
plovila iz odpadne embalaže za mleko 
in sokove (KEMS). Učenci 2. a razre-
da so pod mentorstvom razredničarke 
sodelovali na nagradnem likovnem na-
tečaju za spodbujanje trajnostne mobil-
nosti »Misija: Zeleni koraki«. Predstavili 
so se z zanimivim letečim avtomobilom 
in izvirnim predelanim plovilom priho-
dnosti. Za skupinski izdelek iz odpadne 
embalaže KEMS so si prislužili 2. mesto 
izmed 125 vzgojnih ustanov.
Učenci od 4. do 7. razreda skupaj z 
mentoricama krožka Šolski radio so 
samostojno pripravljali prispevke o zbi-
ralnih akcijah na šoli, osveščali učence 
celotne šole o pomembnih svetovnih 
dneh, povezanih z varovanjem in zaš-
čito okolja, ter širili znanje o zanimivih 
dogodkih na tem področju (npr. o pod-
nebnem protestu mladih za podnebje, 
prirejali so EKO nagradna vprašanja 
itd.).

Zainteresirani učenci predmetne stop-
nje pod mentorstvom učiteljice za 
naravoslovje in kemijo, so se na šol-
skem tekmovanju preko sodelovanja v 
Ekokvizu v februarju 2018 seznanjali s 
podnebnimi spremembami, z vodo in 
ekosistemi in energijo. 
V aprilu, na svetovni dan Zemlje, smo 
imeli na šoli ekodan. Učence smo oza-

veščali o podnebnih spremembah pri 
pouku, z obiski na ekokmetijah, preko 
učnega poligona v Modražah. Za ure-
jenost in lep izgled šolskega vrta skrbijo 
učiteljice podaljšanega bivanja skupaj z 
učenci.
V okviru projekta »Šport in špas« je 11. 
maja 2019 potekalo skupno druženje 
različnih generacij preko iger, razgiba-
vanja, pohoda in športnih aktivnosti.
Preko ekotable v pritličju šole in v eko-
kotičku pri šolski knjižnici sprotni ob-
veščamo učence o aktualnih informa-
cijah in ekovsebinah, obiskovalce šole 
pa preko TV ekrana v avli šole in zavih-
ka šolske spletne strani. V Ekokotičku 
zbiramo v posebnih zabojnikih nevarne 
odpadke (odpadne tonerje, kartuše, si-
jalke, baterije in male električne apara-
te). Odpadne plastične pokrovčke smo 
v letošnjem letu zbirali za društvo »Ve-
sele nogice«.
Izvedli smo štiri zbiralne akcije odpa-
dnega papirja. V celem šolskem letu 
smo zbrali 49.485 kg starega papirja. 
Zadnjo zbiralno akcijo odpadnega pa-
pirja bomo izvedli v mesecu juniju 2019 
(predvidoma 18. 6.).

Andreja Prostor,
koordinatorica Ekošole
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UTRINKI IZ OSNOVNE ŠOLE IN VRTCA

Zaključek tekmovanja za čiste zobe

Minilo je še eno šolsko leto in tudi letos so se učenci trudili z 
rednim čiščenjem za čiste in zdrave zobe. OŠ Štore s podru-
žnico Kompole je ponovno sodelovala v vseslovenskem tek-

movanju, saj vemo, da je naš nasmeh lepši, če so zobje čisti.
Letošnji zmagovalci smo 2. b razred OŠ Štore ter 2. in 3. 
razred POŠ Kompole z razredničarko Alenko Rezar. Udeležili 
smo se zaključne prireditve, ki je potekala 31. 5. v Planetu Tuš 
v Celju. Po kratkem nagovoru ge. mag. Alenke Obrul, direkto-
rice ZD Celje, in vodje zobozdravstvene preventive ZD Celje, 
ge. Marte Tome, so zmagovalci šol prejeli nagrade, nato pa 
so si ogledali kratko predstavo Križem Kapica in risanko Ču-
dežna dežela.

Želimo si, da zobozdravstvena preventivna akcija živi še nap-
rej in spodbuja tako otroke kot odrasle k dobri, predvsem pa 
koristni navadi.

Aleksandra Kovačič
razredničarka 2.b

Ko bom velik, bom gasilec…
Sončno petkovo dopoldne 24. 
maja smo otroci skupin Rdeči 
palček, Svetlo zeleni palček in 
Temno rdeči palček Vrtca Lipa 
preživeli v družbi prostovoljnih 
gasilcev in gasilk PGD Štore.  
Gasilci so nas na začetku prija-
zno pozdravili, nato pa se je pri-
čel ogled prostorov gasilskega 
doma. Spoznali smo obvezno 
opremo vsakega pravega gasil-
ca, zgodovino gasilstva na tem 
območju in zgodbo o zaščitniku 
gasilcev, svetem Florijanu.  Po 
zanimivem ogledu smo se ok-
repčali in posladkali, nato pa je 
sledil aktivni del obiska. Gasilci 
so nam nazorno pokazali, kako 
izgleda izvoz na intervencijo in 
prihod na kraj dogodka. Otroci 
so z navdušenjem spremljali vsak 
trenutek, preživet v krasni družbi 
gasilcev in gasilk. 

Iskrena hvala vsem aktivnim čla-
nom PGD Štore za prijetno izku-
šnjo in gostoljubje. Z veseljem še 
pridemo!

Na koncu pa še gasilski pozdrav: 

NA POMOČ!

Klavdija Berglez
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Varno v prometu 
skozi spoznavanje 
poklica gasilec
V vzgojno-izobraževalni temi Varno v prometu so otroci spoznali pomen 
varnosti v prometu, posamezna pravila in prometne znake, ki smo jih 
opazili v bližnji okolici vrtca, poznavanje le-teh pa vključevali v igro. Da bi 
otroci pomen varnosti še bolje razumeli, smo po obisku gasilske posta-
je v Štorah na obisk v oddelek Svetlo zeleni palček povabili poklicnega 
gasilca, gospoda Mateja Križnika, ki dela na Poklicni gasilski enoti Celje. 
Predstavil nam je svoj poklic, gasilsko opremo in pomen le-te za varnost 
gasilca pri delu. Otroci so nekaj gasilske opreme lahko tudi preizkusili 
in tako spoznali pomembno vlogo gasilcev za varnost okolice in pomoč 
ljudem v stiski.

Katja Krevh in Ditka Rednak

Zaključni izlet Cici planincev
Pa je za nami! Zaključni planinski izlet namreč. Letos smo jo 
Cici planinci mahnili na Čemšeniško planino.

Zbrali smo se pred vrtcem  v Štorah, kjer nas je čakal avto-
bus. Peljal nas je čez Trojane, do hotela D na Prvinah. Tam se 
je naš pohod pričel. Po dobro uhojeni gozdni poti čez travnike 
smo se podali do koče dr. Franca Goloba, kjer smo si privo-
ščili malico, se naužili sončnih žarkov, otroci pa so se lahko 
igrali na travniku in v gozdu. Kot se za zaključni planinski izlet 
spodobi, smo še pred odhodom domov podelili priznanja za 
uspešno prehojene poti naših Cici planincev in se še pred 
ploho vrnili nazaj v Štore. 

Ditka Rednak
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Dom Ajda

Mesec junij je bil za najstarejše otroke iz Vrtca Lipa prav po-
seben mesec, saj nas je čakalo tridnevno bivanje v naravi v 
čudovitem kraju Libeliče, kjer stoji Dom Ajda. Že nekaj časa 
pred odhodom smo si ogledovali fotografije, se pogovarjali o 
poteku bivanja v naravi in nato končno dočakali dan odhoda. 

Polni novih pričakovanj so otroci v sredo zjutraj ponosno pri-
nesli svojo prtljago in vznemirjeni čakali na prihod avtobusa. 
Vožnja je hitro minila in po prihodu smo si razdelili sobe, uredili 
postelje in razpakirali prtljago. Po kosilu so nas čakale že prve 
zanimive aktivnosti, ki so trajale vse do petkovega odhoda.  
Spoznali smo življenje palčkov v gozdu, ki so nam v naravi 
pripravili različne zanimive naloge in izzive. Otroci so spoz-
nali osnovne značilnosti in vlogo čutil v življenju. Spoznali so 
pomen zelišč v našem življenju, preko igre zeliščni detektiv 
in izdelave parfuma pa tudi poimenovanje različnih zelišč in 
njihovo uporabo. Svoje gibalne spretnosti so pokazali pri ple-
zanju po umetni steni, na spretnostnih poligonih in streljanju z 
lokom. Na daljših pohodih smo občudovali naravo in čudovite 
razglede na okoliške hribe in doline ter se sprehodili do držav-
ne meje z ogledom mejnih kamnov.

Polni prijetnih vtisov in preživetih dogodivščin smo se v po-
poldanskih urah vrnili nazaj domov. 

Vzgojiteljice Magda, Lavra, Andreja, Klavdija in Mihela 
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       STRELSKO DRUŠTVO KOVINAR ŠTORE   

 
ob občinskem prazniku organizira 

tradicionalno prvenstvo v streljanju z zračno puško. 
 
 

Tekmovanje bo potekalo  
v soboto, 15. junija 2019, od 15.00 do 17.00  

         na strelišču za zračno puško, Cesta XIV. divizije 7, v Štorah. 
 
 
Tekmovanje bo potekalo po starostnih skupinah kot vsako leto, in sicer: 
 
 
 
Pionirji---------------------------    8 -14 let 
 
Mladinci-------------------------   14 – 18 let 
 
Seniorji---------------------------  18 – 50 let 
 
Veterani---------------------------  nad 50 let 
 
Ženske----------------------------  brez omejitve starosti 
 
 
Z zračno puško se strelja po pravilih Strelske zveze Slovenije. Tekmovalci imajo na voljo 5 
poskusnih strelov in 10 strelov za oceno. Čas streljanja je 15 minut. Puške in strelivo  
priskrbi organizator. 
 
Ravno tako strelsko društvo poskrbi za inštruktorje, ki bodo priskočili na pomoč vsakemu 
mlademu strelcu in seveda vsem, ki jo bodo potrebovali. Vsak tekmovalec lahko strelja 
tudi s svojo puško, ki pa mora biti standardne izdelave. 
 

 
Po končanem tekmovanju bo sledila svečana razglasitev rezultatov in podelitev medalj s 
prijetnim druženjem. 
 
 

Prijazno vabljeni in prisrčno dobrodošli  
na strelišče Strelskega društva Kovinar Štore. 

 
 
                                              S strelskim pozdravom  MUŠ       
 
 
                                                                                                         Predsednik SDKŠ 
                                                                                                         Rudi Doberšek l. r. 
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SPOŠTOVANI LJUBITELJI TENISA! 

Obveščamo vas, da se bo pričela  
poletna sezona igranja tenisa. 

 

IGRALNINA ZA LETO 2019 ZNAŠA: 

• ČLANARINA 10 EUR, 
• URA TENISA 2 EUR/uro (minimalno 5 ur) 

 

UGODNOSTI ČLANA: 

- Plačilo se izvede na TRR društva (SI56 6100 0000 0921 362), sklic 00 – 2019, 
OTHR   

- S  plačilom član pridobi pravico do koriščenja igrišča in rezervacijo ur v času 
od 1. maja do 31. oktobra 2019. 

- Mladoletni člani društva (do 18. leta) ne plačajo članarine, ampak samo 
igralnino. 

- Člani društva morajo najmanj 1 dan  pred igranjem rezervirati igrišče  za 
največ 2 uri na enem igrišču. 

- V primeru potrebe po dodatni kvoti ur igranja lahko član dokupi ure po ceni 
2,00 EUR/uro (ob nakupu najmanj 5 ur v paketu).   

INFORMACIJE O VČLANJEVANJU, PLAČILU IN  PREJEMU UR 
VSAK ČETRTEK OD 18. DO 19. URE V KLUBSKIH PROSTORIH, 

NA TEL.: 031 461 675, NA STADIONU IN V BIFE-ju CENC  
OD 8. DO 14. URE; PETRA CENC 041 211 293. 
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Organizira 

ZAČETNIŠKE IN NADALJEVALNE TEČAJE ZA ODRASLE 

 

…za vse, ki že znajo, in tiste, ki še ne… 

 

- TRAJANJE: Tečaj bo potekal 2x tedensko po 1 uro (okvirno 8 ur mesečno) 
od junija do oktobra na teniških igriščih v Štorah.  

- Tečaji bodo potekali pod strokovnim vodstvom teniške šole Športnega 
društva Lokrovec. 

- CENA TEČAJEV VKLJUČUJE: zakup igrišča, trenerja, učne pripomočke, itd. 
- Cena tečaja znaša 60,00 €/osebo na mesec za štiri udeležence v skupini 

oz. 75,00 €/osebo na mesec za tri udeležence v skupini. 
 

Udeležba je na lastno odgovornost in se potrdi z prijavnico. 

Informativne prijave zbiramo po elektronski pošti. Po prejemu prijave boste po 
elektronski pošti prejeli prijavnico, ki jo izpolnete ter jo vrnete na naslov: 
andrejhrastnik3@gmail.com ali petra.cenc@gmail.com. 

 

Kontaktni številki: 031 392 844 (Andrej) ali 041 211 293 (Petra). 

 

Tenis sekcija ŠD KOVINAR ŠTORE 
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VABLJENI NA OGLED  
26. DIRKE PO SLOVENIJI 2019,  

 

ki bo letos potekala skozi Štore: 

v sredo, 19. junija 2019 
1. etapa Ljubljana─Rogaška Slatina 174 km 

                    GLAVNA REGIONALNA CESTA CELJE─ŠTORE─ŠENTJUR 
                                                    od 14. ure dalje 
 

v četrtek, 20. junija 2019 
2. etapa Maribor─Celje 149,5 km 

NADVOZ LIPA─MERCATOR CENTER─SVETINA 
od 13.30 dalje 

 

 

 

 

 

 

Organizira 

ZAČETNIŠKE IN NADALJEVALNE TEČAJE ZA OTROKE  

 

…za vse, ki že znajo, in tiste, ki še ne… 

 

- TRAJANJE: tečaj bo potekal 2x tedensko po 1 uro (okvirno 8 ur mesečno) 
od junija do oktobra na teniških igriščih v Štorah. V nadaljevanju sezone, 
ko vreme ne bo več dopuščalo igranja zunaj, bo tečaj potekal 1 x 
tedensko v teniškem balonu v Lokrovcu in 1 x na teden v telovadnici. 

- ŠTEVILO UDELEŽENCEV V SKUPINI: 3 – 6 (1 trener) 
- Tečaji bodo potekali pod strokovnim vodstvom teniške šole Športnega 

društva Lokrovec. 
- CENA TEČAJEV VKLJUČUJE ZAKUP IGRIŠČA, TRENERJA, UČNE 

PRIPOMOČKE, ITD. 
- Cena tečaja znaša 40,00 €/osebo na mesec za 4-6 udeležencev v skupini 

oz. 55,00 €/osebo na mesec za 3 udeležence v skupini. 
 

Udeležba je na lastno odgovornost in se potrdi s prijavnico. 

Informativne prijave zbiramo po elektronski pošti. Po prejemu prijave boste po 
elektronski pošti prejeli prijavnico, ki jo izpolnite ter jo vrnete na naslov: 
andrejhrastnik3@gmail.com ali petra.cenc@gmail.com. 

 

Kontaktni številki: 031 392 844 (Andrej) ali 041 211 293 (Petra). 

 

Tenis sekcija ŠD KOVINAR ŠTORE 
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VABLJENI NA OGLED  
26. DIRKE PO SLOVENIJI 2019,  

 

ki bo letos potekala skozi Štore: 

v sredo, 19. junija 2019 
1. etapa Ljubljana─Rogaška Slatina 174 km 

                    GLAVNA REGIONALNA CESTA CELJE─ŠTORE─ŠENTJUR 
                                                    od 14. ure dalje 
 

v četrtek, 20. junija 2019 
2. etapa Maribor─Celje 149,5 km 

NADVOZ LIPA─MERCATOR CENTER─SVETINA 
od 13.30 dalje 

 

 

 

 

 

 

Organizira 

ZAČETNIŠKE IN NADALJEVALNE TEČAJE ZA OTROKE  

 

…za vse, ki že znajo, in tiste, ki še ne… 

 

- TRAJANJE: tečaj bo potekal 2x tedensko po 1 uro (okvirno 8 ur mesečno) 
od junija do oktobra na teniških igriščih v Štorah. V nadaljevanju sezone, 
ko vreme ne bo več dopuščalo igranja zunaj, bo tečaj potekal 1 x 
tedensko v teniškem balonu v Lokrovcu in 1 x na teden v telovadnici. 

- ŠTEVILO UDELEŽENCEV V SKUPINI: 3 – 6 (1 trener) 
- Tečaji bodo potekali pod strokovnim vodstvom teniške šole Športnega 

društva Lokrovec. 
- CENA TEČAJEV VKLJUČUJE ZAKUP IGRIŠČA, TRENERJA, UČNE 

PRIPOMOČKE, ITD. 
- Cena tečaja znaša 40,00 €/osebo na mesec za 4-6 udeležencev v skupini 

oz. 55,00 €/osebo na mesec za 3 udeležence v skupini. 
 

Udeležba je na lastno odgovornost in se potrdi s prijavnico. 

Informativne prijave zbiramo po elektronski pošti. Po prejemu prijave boste po 
elektronski pošti prejeli prijavnico, ki jo izpolnite ter jo vrnete na naslov: 
andrejhrastnik3@gmail.com ali petra.cenc@gmail.com. 

 

Kontaktni številki: 031 392 844 (Andrej) ali 041 211 293 (Petra). 

 

Tenis sekcija ŠD KOVINAR ŠTORE 
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VLJUDNO VABLJENI NA 
 

OBČINSKI BAZAR 

 

ŠPORTNI PARK LIPA ŠTORE 
 

četrtek, 20. junij 2019, med 10. in 17. uro 
 

Za animacijski program, športne igre in  
kulinarično noto bo poskrbljeno 

 

                        

 

 

Program občinskega bazarja bo objavljen na spletni strani www.store.si 
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VLJUDNO VABLJENI NA 
 

OBČINSKI BAZAR 

 

ŠPORTNI PARK LIPA ŠTORE 
 

četrtek, 20. junij 2019, med 10. in 17. uro 
 

Za animacijski program, športne igre in  
kulinarično noto bo poskrbljeno 

 

                        

 

 

Program občinskega bazarja bo objavljen na spletni strani www.store.si 

KOLEDAR DOGODKOV   

V OBČINI ŠTORE 2019
ORGANIZATOR PRIREDITVE DOGODEK KDAJ KJE KONTAKT

MALONOGOMETNI KLUB 
SOKOLI

MALONOGOMETNI TURNIR
PETEK 
14. 6. 2019 
ob 17.00

MALO 
NOGOMETNO 
IGRIŠČE ŠTORE

041 646 678

STRELSKO DRUŠTVO 
KOVINAR ŠTORE

OBČINSKO PRVENSTVO V 
STRELJANJU Z ZRAČNO 
PUŠKO

SOBOTA 
15. 6. 2019

NA STRELIŠČU, 
SPODNJE ŠTORE

Rudi Doberšek 
41 866 624 

GLASBENA ŠOLA MM NASTOP
ČETRTEK 
20. 6. 2019 
ob 19.00

KULTURNI DOM 
ŠTORE

Mitja Mastnak 
041 355 815

KK ADRIA MOBIL in 
OBČINA ŠTORE

26. KOLESARKSA DIRKA  PO 
SLOVENIJI 2019

SREDA 
19. 6. 2019

ŠTORE
Občina Štore 
03/780 38 40

KK ADRIA MOBIL in 
OBČINA ŠTORE

26. KOLESARKSA DIRKA PO 
SLOVENIJI 2019

ČETRTEK 
20. 6. 2019

ŠTORE
Občina Štore 
03/780 38 40

OBČINA ŠTORE
OBČINSKI BAZAR »GIBANJE 
ZA VSE«

ČETRTEK 
20. 6. 2019 
10.00 - 17.00 

ŠPORTNI PARK 
LIPA ŠTORE

Občina Štore 
03/780 38 40

OSNOVNA ŠOLA ŠTORE LETNI KONCERT MPZ
ČETRTEK 
20. 6. 2019 
ob 17.00

KULTURNI DOM 
ŠTORE

Mojca Rožman

RIBIŠKA DRUŽINA VOGLAJNA TEKMOVANJE
SOBOTA 
6. 7. 2019 

SLIVNIŠKO JEZERO
Janko Plahuta 
041 526 136

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE

POHOD
NEDELJA 
21. 7. 2019

STORŽIČ Betka

ŽUPNIJA SVETINA
ŠENTOŠČEVA SOBOTA, LEPA 
NEDELJA

3. 8. 2019 in 
4. 8. 2019

SVETINA
Branko Mlakar 
041 720 549

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE

POHOD
NEDELJA 
18. 8. 2019

PLANJAVA Valter Jelen

KONJENIŠKO DRUŠTVO ŠTORE
DVODNEVNI TABOR  
za otroke in mladino

AVGUST
DRUŠTVENI 
PROSTORI GAJSKA 
HOSTA KOMPOLE

konjeniskodrustvostore@gmail.com 
Leon 031 228 276

KRAJEVNA SKUPNOST 
SVETINA, OBČINA ŠTORE IN 
ZVEZA KULTURNIH DRUŠTEV 
MOŽNAR LAŠKO

PRAZNIK KS SVETINA, 
13. ANZEKOV POHOD, 
SREČANJE GODB NA SVETINI

SOBOTA 
7. 9. 2019 

SVETINA Ivan Ulaga, Marko Preložnik

PLANINSKO DRUŠTVO 
ŽELEZAR ŠTORE

POHOD
NEDELJA 
22. 9. 2019

KALŠKI GREBEN Betka
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